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Μια λαμπερή «γαλάζια» βραδιά με καλεσμένη 
την Υπουργό Εσωτερικών Νίκη Κεραμέως 

ΦΩΝΤΑΣ ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΣ

«Διαφωνώ επί της αρχής 
με τον γάμο 

των ομόφυλων ζευγαριών»

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Πρώτη συνάντηση 
του Δημάρχου 

Βαγγέλη Γερολιόλιου 
με τους Προέδρους 

και τους Συμβούλους των 12 
Δημοτικών Κοινοτήτων

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Συνάντηση εργασίας 
του Δημάρχου Κατερίνης 

με τον Δήμαρχο Πυλαίας – 
Χορτιάτη και τον Πρόεδρο 
του ΦΟΔΣΑ Κ. Μακεδονίας
ΙΩΑΝΝΗΣ ΝΤΟΥΜΟΣ: ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ ΜΑΣ 

Η ΚΥΚΛΙΚΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ΚΑΙ ΤΑ ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΑ 
ΣΧΕΔΙΑ ΓΙΑ ΤΗ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ 
ΤΩΝ ΣΤΕΡΕΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ

Ο Ποδηλατικός Τουρισμός 
στις προτεραιότητες 

του ΠΟΤΑΠΑΥΡΙΟ ΤΕΤΑΡΤΗ 17 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ ΣΤΙΣ 18:30 
ΣΤΗΝ ΑΙΘΟΥΣΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΕΩΝ 
ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΕΙΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Πρόσκληση 
σε συνάντηση εργασίας 

της Αντιδημάρχου Πολιτισμού 
με τους εκπροσώπους 

των πολιτιστικών συλλόγων – 
φορέων

Το «τελευταίο αντίο» 
στον Βασίλη Δαλαμήτρα 

Απεβίωσε
 ο Μανώλης Κοσμαδάκης

Οι αγρότες 
βγήκαν στον δρόμο 
με τα τρακτέρ τους 

στην Πιερία
ΤΑ ΑΙΤΗΜΑΤΑ 

ΤΩΝ 
ΑΓΡΟΤΩΝ
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Ευχές για ένα δημιουργικό έτος αντάλλαξε ο αρμόδι-

ος Αντιδήμαρχος Θωμάς Αναστασιάδης με τους εργα-
ζόμενους στη Δημοτική Αστυνομία, στη διάρκεια εκ-
δήλωσης για την κοπή της πίτας για το 2024, η οποία 
πραγματοποιήθηκε την Τρίτη 9 Ιανουαρίου 2024 στις 
εγκαταστάσεις της υπηρεσίας.
Ο κ. Αναστασιάδης ευχήθηκε στους εργαζόμενους 

υγεία, προσωπική και οικογενειακή ευτυχία, ενώ τό-
νισε την πρόθεση του Δημάρχου Κατερίνης Ιωάννη 
Ντούμου και της νέας διοίκησης να παρέχεται κάθε 
θεμιτό μέσο στα στελέχη της δημοτικής αστυνομίας, 
προκειμένου να διευκολυνθεί το υπεύθυνο έργο που 
επιτελείται προς όφελος των δημοτών.
«Οι δημοτικοί αστυνομικοί είναι καθοριστικό κομ-

μάτι του Δήμου, ενώ 
βρίσκονται πάντα δίπλα 
στον πολίτη με συνέ-
πεια και επαγγελματι-
σμό. Στόχος μας είναι 
μέσα από την αναβάθ-
μιση των υπηρεσιών 
τους, να βελτιωθούν 
και οι συνθήκες λει-
τουργίας της καθημε-
ρινότητας στον Δήμο 

μας» σημείωσε χαρακτηριστικά ο κ. Αναστασιάδης.
Ευχές για υγεία και κάθε καλό απηύθυναν επίσης οι 

προϊστάμενοι της Δημοτικής Αστυνομίας Νόπη Παπα-
δοπούλου και Αλέξανδρος Δουλιάκας αντίστοιχα.
Η εκδήλωση, ολοκληρώθηκε με συμβολικά δώρα για 

τον τυχερό που βρήκε το φλουρί.

H Δημοτική Αστυνομία Κατερίνης έκοψε βασιλόπιτα

Με στόχο τη διαφύλαξη της προστασίας του δημο-
σίου χώρου και την αναβάθμιση των ποιοτικών χαρα-
κτηριστικών της πόλης, την έντονη παρουσία της Δη-
μοτικής Αστυνομίας, στον πεζόδρομο της Κατερίνης 
συναντούν πλέον οι πολίτες.
Όπως τονίζει ο Αντιδήμαρχος Τοπικής Οικονομικής 

Ανάπτυξης Θωμάς Αναστασιάδης: «Με προτεραιότη-
τα, την ορθή τήρηση των κανόνων κινητικότητας και 
προκειμένου να αποκτήσει ο πεζόδρομος της Κατερί-

νης ένα πιο ανθρώπινο, λειτουργικό και φιλικό πρό-
σωπο, καλούμε τους συνδημότες να συνεργαστούμε 
και να υποστηρίξουμε όλοι μαζί την προσπάθεια, 
ώστε να ξανακάνουμε τον πεζόδρομο, πεζόδρομο. 
Μας ενδιαφέρει η εύρυθμη λειτουργία της πόλης. 
Αυτό άλλωστε αποτελεί δέσμευση του Δημάρχου Κα-
τερίνης, Ιωάννη Ντούμου και παράλληλα επιτακτικό 
αίτημα των δημοτών. Προς αυτή την κατεύθυνση 
εργαζόμαστε συστηματικά».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Έντονη η παρουσία της Δημοτικής Αστυνομίας 
στον πεζόδρομο

ΣΤΟΧΟΣ Η ΟΡΘΗ ΤΗΡΗΣΗ ΤΩΝ ΚΑΝΟΝΩΝ ΚΙΝΗΤΙΚΟΤΗΤΑΣ

Με τον Γεώργιο Μαρινόπουλο, τον συμπολίτη μας, μηχανολόγο – μηχανικό, που 
ανέσυρε τον Τίμιο Σταυρό, στην επίσημη τελετή καθαγιασμού των υδάτων, ανή-
μερα των Θεοφανείων στην Παραλία, συναντήθηκε την Παρασκευή 12 Ιανουαρί-
ου 2024, στο γραφείο του, ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος.
Ο Δήμαρχος τον ευχαρίστησε για την επίσκεψη, ευχήθηκε κάθε πρόοδο, χρόνια 

πολλά, ευλογημένα και φωτισμένα, ενώ του πρόσφερε συμβολικά δώρα, με το 
έμβλημα του Δήμου Κατερίνης.

Επίσκεψη στον Δήμαρχο 
Κατερίνης του συμπολίτη μας 
που ανέσυρε τον Τίμιο Σταυρό

Στην αναβίωση του εθίμου της Μπάμπως στον Κορι-
νό από τον Σύλλογο Ανατολικορωμυλιωτών Κορινού 
παρέστη ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος.
Πρόκειται για μια παράδοση που έρχεται από τις 

πατρίδες που άφησαν πίσω τους οι Ανατολικορωμυ-
λιώτες με την οποία τιμούν τη γυναίκα. Γλέντι και 

παράδοση έγιναν ένα προκειμένου να αναβιώσουν 
στιγμές που συγκροτούν τη λαογραφία και την ταυ-
τότητα του τόπου μας. Ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιω-
άννης Ντούμος συνεχάρη τα μέλη του Δ.Σ. τόσο για 
την συγκεκριμένη εκδήλωση, όσο και για την πλούσια 
γενικότερα δράση του συλλόγου.

Ο Δήμαρχος Κατερίνης Ι. Ντούμος 
στον Κορινό για την αναβίωση 

του εθίμου της Μπάμπως
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Με τον Πρόεδρο της ΠΕΔΚΜ και Δήμαρχο Πυλαίας 
– Χορτιάτη Ιγνάτιο Καϊτεζίδη και τον Πρόεδρο του 
Φορέα Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων (ΦΟΔΣΑ) 
Κεντρικής Μακεδονίας (και Πρόεδρο Δ.Σ. Δήμου Πυ-
λαίας – Χορτιάτη) Μιχάλη Γεράνη συναντήθηκε την 
Πέμπτη 11 Ιανουαρίου 2024, στο Δημαρχείο Κατερί-
νης, ο Δήμαρχος Ιωάννης Ντούμος.
Στο επίκεντρο της συνάντησης τέθηκαν ζητήματα 

περιβάλλοντος και ανακύκλωσης, ενώ ο κ. Ντούμος 
ενημερώθηκε για το σύνολο των δράσεων και πρωτο-

βουλιών που αναπτύσσει ο Φορέας Διαχείρισης Στε-
ρεών Αποβλήτων (ΦΟΔΣΑ) Κεντρικής Μακεδονίας.
«Ήταν μια εποικοδομητική συνάντηση, καθώς η συ-

νεργασία ανάμεσα στον Δήμο μας και τον ΦΟΔΣΑ, η 
υλοποίηση ολοκληρωμένων σχεδίων για την διαχείρι-
ση των στερεών αποβλήτων, η κυκλική οικονομία και 
η ανάπτυξη μιας πράσινης αντίληψης για τον Δήμο 
και τους πολίτες μας, συνιστούν βασικούς πυλώνες 
των προτεραιοτήτων μας», τονίζει σε δήλωσή του ο 
Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Συνάντηση εργασίας του Δημάρχου Κατερίνης 
με τον Δήμαρχο Πυλαίας – Χορτιάτη και τον Πρόεδρο 

του ΦΟΔΣΑ Κ. Μακεδονίας
ΙΩΑΝΝΗΣ ΝΤΟΥΜΟΣ: ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ ΜΑΣ Η ΚΥΚΛΙΚΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ 

ΚΑΙ ΤΑ ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΑ ΣΧΕΔΙΑ ΓΙΑ ΤΗ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ 
ΤΩΝ ΣΤΕΡΕΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ

Το Πρόγραμμα Διαχείρισης Αδέσποτων, ο καθορι-
σμός νέων διαδικασιών λειτουργίας, καθώς και οι στό-
χοι για το 2024 τέθηκαν στο επίκεντρο της σύσκεψης 
που πραγματοποιήθηκε τη Δευτέρα 8 Ιανουαρίου 
2024 στο Δημαρχείο, με τη συμμετοχή του Δημάρ-
χου Κατερίνης Ιωάννη Ντούμου, του Αντιδημάρχου 
Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης Δ. Κατερίνης Θωμά 
Αναστασιάδη, υπηρεσιακών παραγόντων, συνεργαζό-
μενων κτηνιάτρων, καθώς και εθελοντών ζωόφιλων.
Στόχος – όπως διευκρινίστηκε – η καλύτερη δυνατή 

συνεργασία, η λήψη συγκεκριμένων δράσεων για τον 
αποτελεσματικότερο έλεγχο των αδέσποτων και την 
ελαχιστοποίηση των προβλημάτων που δημιουργού-
νται στην κοινωνία από τη συνύπαρξη ανθρώπων και 
ζώων. «Προτεραιότητά μας, η καλύτερη δυνατή αλλά 
και σύννομη διαχείριση των αδέσποτων επ’ ωφελεία 
των δημοτών, αλλά και των ζώων» σημείωσε σε χαι-
ρετισμό του ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος.
Όπως ανέφερε χαρακτηριστικά ο κ. Αναστασιάδης, 

στόχος για το 2024 είναι να γίνουν 400 τουλάχιστον 
στειρώσεις, ενώ θα πρέπει να δοθεί προτεραιότητα 

στο τσιπάρισμα και τη στείρωση αδέσποτων ζώων 
στο Πάρκο, στην πλατεία Μακεδονίας (Ευκαρπίδη) 
καθώς και στην κεντρική πλατεία της πόλης. Ο Αντι-
δήμαρχος τόνισε την ανάγκη να εξασφαλιστούν και 
περαιτέρω χρήματα από προγράμματα, χρήματα τα 
οποία θα δοθούν για τη διαχείριση των αδέσποτων 
στον Δήμο Κατερίνης.
Παράλληλα, ο Αντιδήμαρχος κάλεσε όλους τους 

συμμετέχοντες να έχουν μεταξύ τους την καλύτερη 
δυνατή συνεργασία, προκειμένου να υπάρχουν θετικά 

και μετρήσιμα αποτελέσματα, τα οποία θα αποφέρουν 
και χρηματοδοτήσεις από το αρμόδιο Υπουργείο.
Επιπλέον, τέθηκαν επί τάπητος από τον αρμόδιο 

Αντιδήμαρχο, θέματα όπως: το έργο της περισυλλο-
γής αδέσποτων, του τσιπαρίσματος, της στείρωσης 
και της επανένταξης. Τέλος, συζητήθηκαν ζητήματα 
σχετικά με τη λειτουργία του καταφυγίου ζώων, με 
την κατάλληλη περίθαλψη όσων ζώων αντιμετωπί-
ζουν ασθένειες, με τις υιοθεσίες αδέσποτων, με την 
κάρτα πιστοποιημένου φιλόζωου εθελοντή κ.ά.

Σύσκεψη στον Δήμο Κατερίνης για την καλύτερη δυνατή 
διαχείριση των αδέσποτων

Ο σχεδιασμός της Πολιτικής Προστασίας στον Δήμο 
Κατερίνης, με έμφαση στην πρόληψη, καθώς και η 
χρήση όλων των εργαλείων που θα δώσουν την δυ-
νατότητα στις εμπλεκόμενες υπηρεσίες και αρχές να 
δράσουν άμεσα και αποτελεσματικά σε κάθε φυσική 
απειλή, συζητήθηκε σε ευρεία σύσκεψη, που πραγ-
ματοποιήθηκε την Πέμπτη 11 Ιανουαρίου 2024 στο 
Δημαρχείο.
Όπως τόνισε στη διάρκεια της σύσκεψης, ο Δήμαρ-

χος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, ο οποίος αναφέρ-
θηκε διεξοδικά σε όλα τα θέματα που αφορούν στην 
Πολιτική Προστασία: «Προέχει για μας η προστασία 
και ασφάλεια των πολιτών. Για αυτό και η εποικοδο-
μητική συνεργασία όλων μας είναι καθοριστική σε 
επίπεδο πρόληψης και αντιμετώπισης κάθε έκτακτου 
φαινομένου».
Στην σύσκεψη συμμετείχαν επίσης ο Διευθυντής, 

της Διεύθυνσης Αστυνομίας Πιερίας Γεώργιος Κου-
κουσέλας, ο Διοικητής Τροχαίας Κατερίνης Γεώργιος 
Πουτουρίδης, ο Διοικητής Αστυνομικού Τμήματος Κα-
τερίνη, Βασίλης Τσάκας, ο Διοικητής των Πυροσβεστι-
κών Υπηρεσιών Ν Πιερίας Παναγιώτης Πατσιαλής, ο 

Ιωάννης Χαριτάκης, ως εκπρόσωπος του Γ’ Λιμενικού 
Τμήματος Σκάλας Κατερίνης, ο ειδικός συνεργάτης 
του Δημάρχου Χαράλαμπος Φωκαΐδης, η Προϊσταμέ-
νη του Αυτοτελούς Τμήματος Πολιτικής Προστασίας 
του Δήμου Μαρία – Ζωή Αντωνακοπούλου, στελέχη 
και υπηρεσιακοί παράγοντες του Δήμου Κατερίνης και 
των εμπλεκομένων αρχών – φορέων κ.α.

Σύσκεψη για τον σχεδιασμό πολιτικής προστασίας 
στον Δήμο Κατερίνης

ΙΩΑΝΝΗΣ ΝΤΟΥΜΟΣ: ΠΡΟΛΗΨΗ ΚΑΙ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ 
ΣΥΝΤΑΞΗΣ:

Σμαρώ Γιαννούλη
ΣΥΝΤΑΚΤΕΣ - ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:

Μαρία Ιωαννίδου, Βαγγέλης Μπαντές
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:

Βασίλης Ξηρομερίτης
ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:

Απόστολος Γώττας
ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:

Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας

ΦΥΛΛΟ 1439 ΤΡΙΤΗ 16 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024 ΤΙΜΗ 1,5 €

Σε ανακοίνωση του Ιατρικού Συλλόγου Πιερίας ανα-
φέρονται τα εξής:
Να τα (ξανά)πούμε; ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ ΜΕ ΥΓΕΙΑ η πιο 

συχνή ευχή των ημερών!
Ο Ιατρικός Σύλλογος Πιερίας για να γίνει πραγματι-

κότητα η παραπάνω ευχή επισημαίνει:
1. Η περίοδος των εορτών στην έναρξη του χειμώνα 

με το άνοιγμα των σχολικών μονάδων αναμένεται 
να αυξήσει δραματικά την επίπτωση των ιογενών 
λοιμώξεων του αναπνευστικού και κυρίως γρίπης και 
κορωνοϊού. Υπενθυμίζεται η αξία της αποφυγής συ-
νωστισμού, των μέτρων αντισηψίας και της επιλεκτι-
κής χρήσης μάσκας. Τονίζεται η αξία ακόμα και τώρα 
του εμβολιασμού ιδίως σε ηλικίες άνω των 60 ετών 
και όλως ιδιαιτέρως αν υφίστανται σοβαρές συνυπάρ-

χουσες παθήσεις.
2. Τα εξωτερικά ιατρεία των νοσοκομείων της χώρας 

αλλά και του Νομού μας διπλασίασαν την επισκεψι-
μότητά τους και απαιτείται υπομονή και σύνεση όταν 
προσφεύγουμε στα επείγοντα.
3. Πέρυσι στο νοσοκομείο μας απευθύνθηκαν σε 

επείγουσα βάση > 47.000 περιστατικά και νοσηλεύ-
θηκαν περίπου 7.200 εκ των οποίων τα 5.000 στην 
Παθολογική Κλινική η οποία παραμένει διαχρονικά 
υποστελεχωμένη και πάραυτα άντεξε στην τεράστια 
αυτή πίεση ασθενών. Έχει τονιστεί η σημασία της δη-
μιουργίας κινήτρων για την στελέχωση του ΕΣΥ που 
ακόμα παραμένει υπόσχεση.
4. Η εφαρμογή της ΑΥΛΗΣ ΣΥΝΤΑΓΟΓΡΑΦΗΣΗΣ 

ξεκίνησε από την ανάγκη μείωσης εξάπλωσης της 

Covid-19 και έχει ίδια αξία 
για τον περιορισμό εποχι-
ακών λοιμώξεων. Αποτελεί 
όμως παρανόηση η εφαρμο-
γή της για παραγγελία φαρ-
μάκων ή παραπεμπτικών 
χωρίς τη φυσική παρουσία 
και εξέταση από τον θερά-
ποντα προς αποφυγή λαθών 
και παρανοήσεων.
Καλή χρονιά με ΥΓΕΙΑ και καλή δύναμη σε όλους.
ΓΙΑ ΤΟ ΔΣ
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΤΣΑΝΙΚΙΔΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ
Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΑΡΕΝΙΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

ΙΑΤΡΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ

«Αναμένεται δραματική αύξηση της επίπτωσης 
των ιογενών λοιμώξεων του αναπνευστικού 

και κυρίως γρίπης και κορωνοϊού»

Η Στρατιωτική Υπηρεσία γνωστοποίησε ότι το χρο-
νικό διάστημα από 13 έως 16 Ιανουαρίου 2024 πραγ-
ματοποιούνται εκπαιδευτικές βολές Πυροβολικού και 
βαρέων όπλων Πεζικού με πραγματικά πυρά ημέρα 
και νύχτα στο Πεδίο Βολής Αρμάτων και στο Πεδίο 
Βολής Φορητού Οπλισμού Λιτοχώρου.
Επικίνδυνη περιοχή για τις βολές στο Πεδίο Βο-

λής Αρμάτων Λιτοχώρου, χαρακτηρίζεται αυτή που 
περικλείεται από τις περιοχές Ι. Μ. ΑΓ. ΔΙΟΝΥΣΙ-
ΟΥ – ΜΑΝΑ ΡΕΜΑ – ΥΨΩΜΑ ΜΑΝΤΡΕΣ – ΥΨΩΜΑ 
ΜΠΑΛΝΤΑΚΟΥ – ΥΨΩΜΑ ΑΛΑΤΑΡΙΑ - ΑΡΑΠΗΣ ΡΕΜΑ 
– ΥΨΩΜΑ ΚΑΝΑΛΙ με συντεταγμένες:
α. 40ο 07’Β 22ο 25’Α
β. 40ο 15’Β 22ο 25’Α
γ. 40ο 15’Β 22ο 32’Α
δ. 40ο 07’Β 22ο 32’Α
Επικίνδυνη περιοχή για τις βολές στο Πεδίο Βολής 

Φορητού Οπλισμού Λιτοχώρου, χαρακτηρίζεται αυτή 
που περικλείεται από τις περιοχές ΥΨ. ΥΨΩΜΑ – ΑΓ. 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ – ΞΕΡΟΛΑΚΙ – ΞΕΡΟΚΑΜΠΙ – ΓΟΥΡΝΙΕΣ.
α. 40ο 07’Β 22ο 31’Α

β. 40ο 08’Β 22ο 31’Α
γ. 40ο 07’Β 22ο 30’Α
δ. 40ο 08’Β 22ο 30’Α
Στις παραπάνω περιοχές, είναι επικίνδυνη η παρα-

μονή και η διέλευση ανθρώπων, ζώων και οχημάτων 
κατά το χρονικό διάστημα ενεργοποίησης των Πεδίων 
Βολής, για την αποφυγή ατυχημάτων.
Επισημαίνεται ιδιαίτερα ότι στην περίπτωση που κά-

τοικοι της περιοχής ανευρίσκουν μη διαρραγέντα βλή-
ματα ή αντικείμενα που παραπέμπουν σε οποιοδήπο-
τε είδος πυρομαχικού, απαγορεύεται να τα αγγίζουν 
και να τα μετακινούν από τις θέσεις τους και πρέπει 
αμέσως, να ενημερώνουν τις πλησιέστερες στρατιωτι-
κές ή αστυνομικές αρχές.
Επιπλέον έγινε γνωστό πως το χρονικό διάστημα 

από 13 έως και 16 Ιανουαρίου 2024 πραγματοποι-
ούνται εκπαιδευτικές δραστηριότητες με πραγματικά 
πυρά στο πεδίο βολής Αρμάτων και στο πεδίο βολής 
Φορητού Οπλισμού Λιτοχώρου.
Συγκεκριμένα, οι περιοχές: ΥΨ.ΥΨΩΜΑ – ΑΓ.ΔΗ-

ΜΗΤΡΙΟΣ - ΞΕΡΟΛΑΚΙ – ΞΕΡΟΚΑΜΠΙ- ΓΟΥΡΝΙΕΣ, 

χαρακτηρίζονται ως 
επικίνδυνες για το Πεδίο 
Βολής Φορητού Οπλι-
σμού Λιτοχώρου και 
οριοθετούνται από τα 
κατωτέρω στίγματα:
1 φ: 40ο 07’ Β λ: 22ο 

31’ Α
2 φ: 40ο 08’ Β λ: 22ο 31 Α
3 φ: 40ο 07’ Β λ: 22ο 30’ Α
4 φ: 40ο 08’ Β λ: 22ο 30’ Α
Επιπρόσθετα, οι περιοχές Ι.Μ. ΑΓ. ΔΙΟΝΥΣΙΟΥ - 

ΜΑΝΑ ΡΕΜΑ - ΥΨΩΜΑ ΜΑΝΤΡΕΣ - ΥΨΩΜΑ ΜΠΑΛΤΑ-
ΚΟΥ - ΥΨΩΜΑ ΑΛΑΤΑΡΙΑ - ΑΡΑΠΗΣ ΡΕΜΑ - ΥΨΩΜΑ 
ΚΑΝΑΛΙ χαρακτηρίζονται ως επικίνδυνες για το Πεδίο 
Βολής Φορητού Οπλισμού Λιτοχώρου και οριοθετού-
νται από τα κατωτέρω στίγματα:
1 φ: 40ο 07’ Β λ: 22ο 25’ Α
2 φ: 40ο ’ 15’Β λ: 22ο 25’ Α
3 φ: 40ο ’ 15’Β λ: 22ο 32’ Α
4 φ: 40ο 07’ Β λ: 22ο 32’ Α

Ανακοινώσεις βολών στο Πεδίο Βολής Αρμάτων 
και στο Πεδίο Βολής Φορητού Οπλισμού Λιτοχώρου

Σε συλληπτήρια ανακοίνωση του Ιατρικού 
Συλλόγου Πιερίας αναφέρονται τα εξής:
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Ιατρικού 

Συλλόγου Πιερίας πληροφορήθηκε με 
οδύνη τον θάνατο του Χειρουργού συντα-
ξιούχου ιατρού Ηλιάδη Νικόλαου. Εξήρε 
την προσωπικότητα του εκλιπόντος και 
αναγνωρίζοντας τη σημαντική ιατρική προ-
σφορά του από το έτος 1990 έως το 2019 

όπου και συνταξιοδοτήθηκε, με ήθος την 
Ιατρική, εκφράζει τα συλλυπητήρια των 
μελών του Δ.Σ. στην οικογένεια του μετα-
στάντος.
Για το Δ.Σ.
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΤΣΑΝΙΚΙΔΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ
Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ
ΤΑΡΕΝΙΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

Συλλυπητήριο του Ιατρικού Συλλόγου 
Πιερίας

Σε ευχαριστήριο του 5ου Γυμνασίου Κατερίνης ανα-
φέρονται τα εξής:
Η σχολική κοινότητα του 5ου Γυμνασίου Κατερίνης 

ευχαριστεί θερμά τον Δήμαρχο Κατερίνης, κ. Ντούμο 
Ιωάννη και την τεχνική υπηρεσία του Δήμου για την 
άμεση ανταπόκριση στο κάλεσμά μας σχετικά με την 
επιδιόρθωση κολώνας που είχε φθαρεί σε στέγαστρο 
του σχολείου μας.
Εκ μέρους της σχολικής κοινότητας του 5ου Γυμνα-

σίου Κατερίνης
Ο Διευθυντής
Γεώργιος Κόραβος

Ευχαριστήριο του 5ου Γυμνασίου 
Κατερίνης
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Στην Παλαιά Εθνική Οδό Κατερίνης – Θεσσαλονίκης 

συγκεντρώθηκαν την Παρασκευή 12 Ιανουαρίου 2024 
αγρότες της Πιερίας με τα τρακτέρ τους. Οι αγρότες 
δεν έκλεισαν τον δρόμο, ζήτησαν όμως την άμεση 
λήψη μέτρων για την οικονομική τους ενίσχυση.
Όπως δήλωσε ο Γιώργος Χαρισόπουλος, Πρόεδρος 

του Αγροτικού Συλλόγου Κατερίνης, οι αγρότες της 
περιοχής δεν έχουν πληρωθεί ακόμη τα οριστικά 
δικαιώματά τους, παρά μόνον κατά το 40%.Ζήτησε 
ακόμη την ενίσχυση στις ζωοτροφές αλλά και σε 
όλα τα αγροτικά εφόδια, καθώς τα τελευταία χρόνια 
υπάρχει ακαρπία των δημητριακών και οι αγρότες δε 
μπορούν να επιβιώσουν. Συγκεκριμένα ο κ. Χαρισό-
πουλος ανέφερε τα εξής: «Διοργανώσαμε αυτή την 
απεργία στην παλιά Εθνική Οδό Θεσσαλονίκης – Κα-
τερίνης. Τα αιτήματα των αγροτών είναι πάρα πολλά 
και δεν έχουν επιλυθεί εδώ και χρόνια. Ειδικότερα τα 
οριστικά μας δικαιώματα που τα παίρναμε μέχρι τις 
23 Δεκεμβρίου το αργότερο από την εκάστοτε κυβέρ-
νησης, σήμερα μας έχει δοθεί μόνο το 40%. Να μας 
πει η κυβέρνηση γιατί υπάρχει αυτό το αλαλούμ με τα 
οριστικά δικαιώματα που μας δώσανε. Όλοι οι αγρό-
τες με το ζόρι κρατιόμαστε στις εστίες μας, στα χω-
ράφια μας, να καλλιεργήσουμε. Ό,τι αγοράζουμε είναι 
ακριβό. Ό,τι πουλάμε είναι φθηνό. Εμείς δεν μπορού-
με να κρατηθούμε. Όλοι οι αγρότες, να μην σας πως 
και το 80%, όλοι είναι χρεωμένοι σε εφόδια, σε τρά-
πεζες κλπ. Αν πάμε κι ένα βήμα παραπάνω, κοιτάξτε 
τις κοινότητές μας, τα χωριά μας. Έχουν διαλύσει. 
Δεν υπάρχουν και σχολεία. Ούτε μαγαζιά. Αυτό είναι 
κατάντια. Τι κάνει αυτή η κυβέρνηση και η εκάστοτε 
κυβέρνηση που πέρασε; Διώχνει τους γεωργούς από 
τα χωράφια και από τα σπίτιά τους;».
Στο πλευρό των αγροτών βρέθηκαν και οι Μελισσο-

κόμοι της Πιερίας. Στις δηλώσεις του Πρόεδρος του 
Συλλόγου κ. Νίκος Τσερτικίδης σημείωσε: «Είμαστε 
εδώ για να συμπαρασταθούμε στον δίκαιο αγώνα 

των αγροτών. Πώς θα 
μπορούσαμε να λείψουμε 
άλλωστε, αφού είμαστε 
κι εμείς ένα κομμάτι του 
αγροτικού τομέα. Τα προ-
βλήματα είναι πολλά. Τα 
εφόδια έχουν διπλασιαστεί. 
Το πετρέλαιο είναι απλη-
σίαστο. Δεν μπορούμε να 
γεμίσουμε τα φορτηγά 
μας. Η δουλειά μας είναι να 
μεταφέρουμε τα μελίσσιά 
μας σε όλες τις νομές για 
να μπορέσουμε να πάρου-
με αυτό το μέλι. Δυστυχώς 
όμως οι τιμές παραμένουν 
ίδιες. Παρόλο που η χρονιά 
ήταν μια δύσκολη χρονιά. 
Παρόλο που είχαμε τις κα-
ταστροφές στον Έβρο και 
στη Θεσσαλία, πάλι στην 
ίδια τιμή μας παίρνουν οι 
έμποροι το μέλι. Ξέρου-
με βέβαια ποιο είναι το 
πρόβλημα. Το πρόβλημα 
είναι οι ελληνοποιήσεις. 
Φέρνουν μέλια από το 
εξωτερικό και τα βαφτί-
ζουν ελληνικά, οπότε δεν 
έχουν ανάγκη τα δικά μας 
μέλια. Θα θέλαμε οι αρμό-
διες υπηρεσίες να σταθούν 
πάνω σε αυτό το θέμα 
και να δώσουν λύσεις στα 
προβλήματα αυτά. Οπότε 
συμπαραστεκόμαστε στον δίκαιο αγώνα τους για να 
μπορέσουμε να διεκδικήσουμε αυτό που θα δώσει 
λύση σε εμάς και στις οικογένειές μας». 
Τα αιτήματα των αγροτών
Ο Αγροτικός Σύλλογος Κατερίνης αποφάσισε να 

ξεκινήσει, την Παρασκευή 12 Ιανουαρίου 2024, κινη-
τοποιήσεις, ζητώντας την άμεση οικονομική στήριξη 
της πολιτείας.
Συγκεκριμένα τα αιτήματα είναι τα εξής:
•	 Την άμεση πληρωμή και ολοκλήρωση των 

οριστικών δικαιωμάτων των αγροτών, η οποία αδικαι-
ολογήτως δεν έχει εξοφληθεί μέχρι σήμερα. Οι αγρό-
τες και κτηνοτρόφοι του Νομού Πιερίας αδυνατούμε 
να εξοφλήσουμε τις υποχρεώσεις μας, γιατί πουλάμε 

φθηνά τα προϊόντα μας και αγοράζουμε ακριβά τα 
εφόδια.
•	 Επίσης, το 70% των αγροτών αδυνατούν να 

πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές στον ΕΦΚΑ. 
Ζητάμε να συνταξιοδοτούνται οι αγρότες από τον 
ΕΦΚΑ (πρώην ΟΓΑ) και να υπάρχει η δυνατότητα να 
παρακρατούνται οι οφειλόμενες εισφορές τους, απο-
δίδοντας τα υπόλοιπα ποσά.
•	 Το αφορολόγητο των αγροτών να ανέβει στις 

15.000 ευρώ, λόγω των αντίξοων καιρικών συνθηκών 
που αντιμετωπίζουν οι παραγωγές μας τα τελευταία 
χρόνια.
•	 Ζητάμε επιδότηση όλων των εφοδίων, και 

ειδικότερα για τους κτηνοτρόφους την επιδότηση των 
ζωοτροφών τους.

Οι αγρότες βγήκαν στον δρόμο με τα τρακτέρ τους στην Πιερία
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Το διήμερο 8 και 9 Ιανουαρίου 47 νέοι, στελέχη 
νεανικού έργου (Κατηχητές, Κατηχήτριες, Αναγνώ-
στες, Ιερόπαιδες και Κατασκηνωτικά Στελέχη), από 
ολόκληρη την Πιερία, πραγματοποίησαν προσκυνη-
ματική και εκπαιδευτική εκδρομή στην Αθήνα. Τους 
νέους συνόδευαν πέντε κληρικοί υπό την ηγεσία του 
Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτου Κίτρους, Κατερίνης και 
Πλαταμώνος κ. Γεωργίου.
Πρώτος σταθμός υπήρξε ο Ιερός Μητροπολιτικός 

Ναός Ευαγγελισμού Θεοτόκου, όπου οι νέοι προσκύ-
νησαν τα ολόσωμα ιερά λείψανα του Αγίου Γρηγορίου 
Ε’ Πατριάρχου Κωνσταντινουπόλεως και της Πολι-
ούχου Αγίας Φιλοθέης της Αθηναίας. Ξεναγήθηκαν 
στους χώρους του Ναού και του Εκκλησιαστικού 
Μουσείου, ενώ επισκέφθηκαν και την πατρική οικία 
της Αγίας Φιλοθέης, το αρχαιότερο σωζόμενο σπίτι 
των Αθηνών.
Το μεσημέρι μετέβησαν στην Ενορία Αγίας Σοφίας 

Νέου Ψυχικού, όπου έτυχαν θερμής υποδοχής και 
φιλοξενίας από τον Προϊστάμενο Αρχιμ. Ιωαννίκιο 
Κουλιανόπουλο, ο οποίος ξενάγησε τους νέους τόσο 
στον περικαλλή Ιερό Ναό, όσο και στις κατηχητικές 
και φιλανθρωπικές δομές της Ενορίας.
Το απόγευμα της ίδιας ημέρας πραγματοποίησαν 

επίσκεψη στα Σπάτα. Αρχικά προσκύνησαν στον Ιερό 
Ναό Αναστάσεως Χριστού, όπου τους νέους υπο-
δέχθηκε εγκάρδια ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης 
Μεσογαίας και Λαυρεωτικής κ. Νικόλαος. Ο ίδιος, στη 

συνέχεια, συνοδευόμενος και από εθελοντές, ξενάγη-
σε τους νέους στις εγκαταστάσεις των παρακείμενων 
εκκλησιαστικών ιδρυμάτων, ιδιαίτερα της Μονάδας 
Ανακουφιστικής Φροντίδας «Γαλιλαία». Επιστέγασμα 
της ημέρας υπήρξε κοινό δείπνο, κατά τη διάρκεια 
του οποίου πραγματοποιήθηκε θερμή και εποικοδομη-
τική συζήτηση επικοινωνίας και γνωριμίας.
Το πρωί της δεύτερης ημέρας πραγματοποιήθηκε 

προσκύνημα στο Καθολικό Ασωμάτων της ιστορικής 
Ιεράς Μονής Πετράκη και ξενάγηση στο Συνοδικό Μέ-
γαρο της Αρχιεπισκοπής Αθηνών.
Κατά τη διάρκεια της επίσκεψής τους, οι νέοι έλα-

βαν την ευλογία και τα δώρα της πατρικής αγάπης 
του Μακαριωτάτου Αρχιεπισκόπου Αθηνών και πάσης 
Ελλάδος κ.κ. Ιερωνύμου, ενώ συνάντησαν και Συνο-
δικούς Αρχιερείς, κατά το διάλειμμα συνεδρίασης της 
Διαρκούς Ιεράς Συνόδου.
Παράλληλα, ξεναγήθηκαν από τον Αρχιμ. Σεραφείμ 

Λεβέντη στις Αίθουσες συνεδριάσεως τόσο της Ιεραρ-
χίας όσο και της Διαρκούς Ιεράς Συνόδου, ενώ υπήρ-
ξε γνωριμία με τις Διοικητικές Υπηρεσίες. Η επίσκεψη 
ολοκληρώθηκε με την περιήγηση στα Γραφεία των 
Συνοδικών Επιτροπών και Υπηρεσιών, καθώς και της 
Βιβλιοθήκης, με τη συνοδεία του εκ Κατερίνης ορμώ-
μενου κ. Ευάγγελου Μαρινόπουλου, Στελέχους του 
Γραφείου Εξωτερικής Ιεραποστολής.
Το πρόγραμμα της διήμερης αυτής δράσης συνεχί-

στηκε με προσκύνημα στον Ιερό Ναό Αγίας Βαρβάρας 

και γνωριμία του Φοιτητικού Οικοτροφείου της Απο-
στολικής Διακονίας, όπου παρατέθηκε γεύμα με φρο-
ντίδα του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτου Φαναρίου 
κ. Αγαθαγγέλου, Γενικού Διευθυντή της Αποστολικής 
Διακονίας, και των εκλεκτών συνεργατών του.
Κατά το δρόμο της επιστροφής, τελευταίος σταθ-

μός αποτέλεσε η Ιερά Μονή Παντοκράτορος Νταού 
Πεντέλης, όπου μονάζουν και δύο μοναχές από την 
Πιερία. Οι νέοι προσκύνησαν τα Ιερά Σεβάσματα της 
πίστεώς μας και έτυχαν θερμής υποδοχής και φιλοξε-
νίας από την Καθηγουμένη Γερόντισσα Θεοφανώ και 
τη Μοναστική Αδελφότητα.
Κατά το διήμερο της Προσκυνηματικής και Εκπαι-

δευτικής Εκδρομής, δόθηκε στους νέους η ευκαιρία 
να ανταλλάξουν απόψεις πάνω σε σύγχρονα θέματα, 
να γνωρίσουν τις Συνοδικές διοικητικές δομές, αλλά 
και το ποιμαντικό, φιλανθρωπικό και κοινωνικό έργο 
της Εκκλησίας.
Η δράση αυτή του Γραφείου Νεότητας της Ιεράς 

Μητροπόλεως Κίτρους, αποτέλεσε και μια άριστη 
ευκαιρία επικοινωνίας των νέων στελεχών μεταξύ 
τους, αλλά και με τον Ποιμενάρχη τους κ. Γεώργιο. 
Πριν την έναρξη της εξεταστικής περιόδου, υπήρξε 
μια ευχάριστη και εποικοδομητική εμπειρία, η οποία 
οπωσδήποτε θα συμβάλει στον εμπλουτισμό των 
πνευματικών εμπειριών αλλά και της λειτουργικής και 
κατηχητικής διακονίας των νέων.

Στελέχη Νεότητας της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους 
στην Αθήνα

Σε ανακοίνωση της Προοδευτικής Δημοκρατικής Συ-
νεργασίας Οικονομολόγων για τις εκλογές στο Οικο-
νομικό Επιμελητήριο αναφέρονται τα εξής:
Με αφορμή πρόσφατο δημοσίευμα δηλώσεων στον 

τοπικό τύπο που φέρει τον τίτλο «Σάρωσαν οι Οικο-
νομολόγοι της Ν.Δ. στο Περιφερειακό Οικονομικό Επι-
μελητήριο», στις οποίες προέβη ο Βουλευτής Πιερίας 
της Ν.Δ. κ. Φώντας Μπαραλιάκος κατά την παρουσία 
του στην εκδήλωση της κοπής πίτας της Δ.Ε.Ε.Π. 

Πιερίας, θα θέλαμε να ξεκαθαρίσουμε πως το αποτέ-
λεσμα το οποίο επικαλείται ο κ. Μπαραλιάκος στις δη-
λώσεις του δεν ανταποκρίνεται στην πραγματικότητα.
Σαρωτική κ. Βουλευτά ήταν η νίκη της παράταξης 

της Προοδευτικής Δημοκρατικής Συνεργασίας Οικο-
νομολόγων (Π.Δ.Σ.Ο.) που επικράτησε με ποσοστό 
46,82% καταλαμβάνοντας 3 έδρες στην εκλογική 
διαδικασία για την ανάδειξη του νέου Διοικητικού 
Συμβουλίου του Περιφερειακού Τμήματος Κεντροδυ-
τικής Μακεδονίας, έναντι 30,18% που έλαβε η Δημο-
κρατική Κίνηση Οικονομολόγων και Συνεργαζόμενοι 
(ΔΗ.ΚΙ.Ο.Σ.) καταλαμβάνοντας 2 έδρες, και 21,43% η 
Παράταξη Οικονομολόγων Φοροτεχνικών Εργαζόμε-
νων Επαγγελματιών (Π.Ο.Φ.Ε.Ε.) καταλαμβάνοντας 2 
έδρες.

Ο κ. Μπαραλιάκος αναφέρθηκε παράλληλα και στο 
Προεδρείο του Περιφερειακού Τμήματος του Οικο-
νομικού Επιμελητηρίου (Πιερία – Ημαθία – Πέλλα) 
προτρέχοντας και προβλέποντας πως ο Πρόεδρος του 
νέου Διοικητικού Συμβουλίου θα είναι από την παρά-
ταξη της Ν.Δ., μετά από 30 ολόκληρα χρόνια.
Το Διοικητικό Συμβούλιο κ. Μπαραλιάκο δεν έχει 

συγκροτηθεί ακόμη και αν είστε τόσο σίγουρος για 
την θέση του Προέδρου, αυτό σημαίνει ότι θα υπάρ-
ξει σύμπραξη των παρατάξεων της ΔΗ.ΚΙ.Ο.Σ. με την 
Π.Ο.Φ.Ε.Ε, γιατί πρακτικά από μόνη της η Δημοκρα-
τική Κίνηση Οικονομολόγων και Συνεργαζόμενοι (ΔΗ.
ΚΙ.Ο.Σ.) και οι 2 έδρες της, δεν είναι αρκετές για την 
κατάκτηση της Προεδρίας.
Οπότε για ποια σαρωτική νίκη κάνετε λόγο; Η λέξη 

σύμπραξη των δύο παρατάξεων θα ταίριαζε καλύ-
τερα στις δηλώσεις σας, στις οποίες βιαστήκατε να 
προβείτε. Επιπλέον να σας υπενθυμίσουμε ότι τα 
προηγούμενα χρόνια η Προοδευτική Δημοκρατική Συ-
νεργασία Οικονομολόγων (Π.Δ.Σ.Ο.) αναδεικνύονταν 
νικήτρια των εκλογικών αναμετρήσεων κατακτώντας 
το Προεδρείο, χωρίς να χρειάζεται σύμπραξη άλλων 
παρατάξεων.

Η Προοδευτική Δημοκρατική Συνεργασία Οικονομολόγων 
για τις εκλογές στο Οικονομικό Επιμελητήριο
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Θέση για το ζήτημα του γάμου των ομόφυλων ζευ-
γαριών, το οποίο κυριαρχεί στην επικαιρότητα, πήρε 
ο Βουλευτής Ν.Δ. Νομού Πιερίας κ. Φώντας Μπαρα-
λιάκος, σε ραδιοφωνική του συνέντευξη στον Flash 
99,4 και στην εκπομπή «Άναψε Φλας» με τον δημοσι-
ογράφο κ. Βαγγέλη Στολάκη. 
Απαντώντας στην αρχική ερώτηση σχετικά με τον 

γάμο των ομόφυλων ζευγαριών, μετά και την συνέ-
ντευξη του Πρωθυπουργού κ. Κυριάκου Μητσοτάκη 
στην ΕΡΤ και στον δημοσιογράφο κ. Γιώργο Κουβα-
ρά, ο κ. Μπαραλιάκος σημείωσε: «Ο Πρωθυπουργός 
έβαλε την ατζέντα του νομοσχεδίου. Ενημέρωσε και 
τον κόσμο και την κοινωνία και τον ελληνικό λαό 
για το τι προτίθεται να φέρει με αυτό το νομοσχέ-
διο και ποια προβλήματα ενδεχόμενα να λύσει. Από 
εκεί και μετά η Ν.Δ., το απέδειξε ο Πρωθυπουργός, 
είναι ένα μεγάλο κόμμα και τουλάχιστον στα θέματα 
της κομματικής πειθαρχίας, το ξεκαθάρισε ο Πρω-
θυπουργός ότι δεν θα τεθεί, όταν έρθει η ψήφισή 
του στη Βουλή. Από εκεί και μετά, προφανώς και ο 
κάθε Βουλευτής, ανάλογα με τη συνείδησή του και 
πως κρίνει αυτό το νομοσχέδιο, θα συμπεριφερθεί. 
Οπότε το έθεσε και δημόσια ο Πρωθυπουργός αυτό, 
γιατί υπήρχε και μια γενικότερη κουβέντα τι θα γίνει 
με αυτούς που συμφωνούν και με αυτούς που δεν 
συμφωνούν με το συγκεκριμένο νομοσχέδιο και τη 

συγκεκριμένη νομοθετική παρέμβαση». 
Σχετικά με την προσωπική στάση που θα κρατήσει 

ο ίδιος, όταν έρθει η ώρα για την ψήφιση του συγκε-
κριμένου νομοσχεδίου, ο κ. Μπαραλιάκος ανέφερε: 
«Προφανώς και θα δούμε και τις λεπτομέρειες και το 
επόμενο χρονικό διάστημα, αλλά έχω διαμορφώσει 
άποψη και διαφωνώ επί της αρχής με την προωθού-
μενη νομοθετική ρύθμιση και αυτό είναι καθαρά θέμα 
συνείδησης. Η συνείδησή μου, μου λέει να μην ψη-
φίσω το εν λόγω νομοσχέδιο. Είμαι από αυτούς που 
πιστεύουν στην πυρηνική οικογένεια, με τον πατέρα 
και τη μητέρα, την παραδοσιακή ελληνική οικογένεια. 
Σαφώς και σέβομαι κάθε αντίθετη άποψη, αλλά επι-
θυμώ κι οι άλλοι να σεβαστούν και να αποδεχτούν και 
τη δική μου». 
Για το αν επιλέξει την καταψήφιση ή την αποχή, 

μια επιλογή που δόθηκε από τον Πρωθυπουργό στην 
πρόσφατη συνέντευξή του, ο Βουλευτής του Ν. Πιε-
ρίας επεσήμανε: «Το θέμα της αποχής ή το θέμα της 
καταψήφισης θα το δούμε όταν έρθει η ώρα. Θα δού-
με πως θα πάει. Θα δούμε και τι θα περιέχει. Θα το 
δούμε όταν έρθει η ώρα πάντως. Δεν μπορώ να σας 
πω κάτι συγκεκριμένο». 
Όσον αφορά την επιβολή κομματικής πειθαρχίας 

στον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ από τον Πρόεδρο του κόμματος κ. 
Στέφανο Κασσελάκη, ο κ. Μπαραλιάκος είπε: «Ακούω 

τις αντιδράσεις και από τους συναδέλφους του ΣΥΡΙ-
ΖΑ. Νομίζω ότι θέλει να το πάρει πάνω του αυτό το 
νομοσχέδιο, αυτή τη νομοθετική παρέμβαση, αλλά 
εκτιμώ ότι θα υπάρχουν και από εκεί αντιδράσεις. Θα 
το δούμε και στην πορεία. Είναι πρώτη φορά που ο 
κ. Κασσελάκης επιβάλλει κάτι τέτοιο στους Βουλευτές 
του ΣΥΡΙΖΑ. Νομίζω θα το δούμε στην πράξη». «Σε 
αντίθεση με εμάς βέβαια που ο Πρωθυπουργός και 
Πρόεδρος της Ν.Δ. κ. Κυριάκος Μητσοτάκης δέχεται 
και τις ενστάσεις και τις αντιρρήσεις και για αυτό δεν 
επιβάλλει κομματική πειθαρχία. Να δούμε και τις δια-
φορές», πρόσθεσε ο Βουλευτής της Ν.Δ. 

ΦΩΝΤΑΣ ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΣ

«Διαφωνώ επί της αρχής με τον γάμο 
των ομόφυλων ζευγαριών»

Ένα υπαρκτό ζήτημα που δημιουργήθηκε με τον νέο 
τρόπο φορολόγησης των ελεύθερων επαγγελματιών, 
αναδεικνύει με κοινοβουλευτική του παρέμβαση στο 
Υπουργείο Οικονομικών, ο Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύ-
ρος Κουλκουδίνας.
Πρόκειται για την υπέρμετρη φορολογική επιβάρυνση 

όσων έχουν εισόδημα από την παραγωγή ηλεκτρικού 
ρεύματος από φωτοβολταϊκά αφού το συγκεκριμένο 
εισόδημα δεν συνυπολογίζεται για τη μείωση του τεκ-
μηρίου.
Όπως τονίζει ο κ. Κουλκουδίνας, η κυβέρνηση προ-

χώρησε σε μια βελτιωτική παρέμβαση σύμφωνα με 
την οποία εισοδήματα από μισθούς, συντάξεις ή από 
αγροτική επιχειρηματική δραστηριότητα συνυπολογί-
ζονται για την κάλυψη του τεκμηρίου και οδηγούν στη 
μείωση του τεκμηρίου.
Την ίδια όμως στιγμή δεν συμπεριλήφθηκε στη συ-

γκεκριμένη ρύθμιση και το εισόδημα που προκύπτει 
από την παραγωγή ρεύματος από φωτοβολταϊκά, που 
συνήθως αναπτύσσονται σε αγροτικές περιοχές έστω 
και αν δεν συνιστούν μια αμιγή αγροτική επιχειρηματι-
κή δραστηριότητα.
Ο Σπύρος Κουλκουδίνας επισημαίνει ότι μια υπέρμε-

τρη φορολογική επιβάρυνση θα λειτουργήσει ως αντι-
κίνητρο για πολίτες που έχουν επενδύσει στην παρα-
γωγή ανανεώσιμων και εναλλακτικών πηγών ενέργειας.
Ταυτόχρονα ζητά από το Υπουργείο Οικονομικών να 

εξετάσει, με διακριτό τρόπο τη συγκεκριμένη περίπτω-
ση και να δώσει τη δυνατότητα να λειτουργήσει αυτό 

το εισόδημα για την μείωση του τεκμηρίου, όπως έγινε 
για τις άλλες περιπτώσεις.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της κοινοβουλευτικής 

παρέμβασης του κ. Κουλκουδίνα προς τον Υπουργό 
Οικονομικών:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς
Κύριο Υπουργό Οικονομικών
ΘΕΜΑ Υπέρμετρη φορολογική επιβάρυνση για τους 

πολίτες που έχουν έσοδα από την παραγωγή ενέργειας 
από φωτοβολταϊκά.
Κύριε Υπουργέ
Στο πρόσφατο φορολογικό νομοσχέδιο που ψηφί-

στηκε στη Βουλή για την φορολόγηση των ελεύθερων 
επαγγελματιών, εντάχθηκε μια βελτιωτική πρόβλεψη, 
σύμφωνα με την οποία εισοδήματα από μισθούς, συ-

ντάξεις ή από αγροτική επιχειρηματική δραστηριότητα 
συνυπολογίζονται για την κάλυψη του τεκμηρίου.
Αυτό σημαίνει ότι αν το τεκμήριο για έναν επαγγελ-

ματία προσδιορίζεται στα 12.000 ευρώ και ο ίδιος έχει 
εισόδημα από μισθούς ύψους 7.000 ευρώ, το τεκμήριο 
μειώνεται στα 5.000 ευρώ.
Την ίδια όμως στιγμή, δεν συμπεριλήφθηκε στη συ-

γκεκριμένη ρύθμιση και το εισόδημα που προκύπτει 
από την παραγωγή ρεύματος από φωτοβολταϊκά, που 
συνήθως αναπτύσσονται σε αγροτικές περιοχές έστω 
και αν δεν συνιστούν μια αμιγή αγροτική επιχειρηματι-
κή δραστηριότητα.
Σε αυτή την περίπτωση όσοι έχουν εισόδημα από την 

παραγωγή ηλεκτρικού ρεύματος από φωτοβολταϊκά, 
θα επιβαρυνθούν υπέρμετρα.
Όπως όλοι αντιλαμβάνονται, μια υπέρμετρη φορολο-

γική επιβάρυνση θα λειτουργήσει ως αντικίνητρο για 
πολίτες που έχουν επενδύσει στην παραγωγή ανανεώ-
σιμων και εναλλακτικών πηγών ενέργειας.
Το Υπουργείο οφείλει να εξετάσει, με διακριτό τρόπο 

τη συγκεκριμένη περίπτωση και να δώσει τη δυνατό-
τητα να λειτουργήσει αυτό το εισόδημα για την μείωση 
του τεκμηρίου, όπως έγινε για τις άλλες περιπτώσεις.
Κατόπιν των ανωτέρω
Ερωτάται ο Κύριος Υπουργός
1.Προτίθεται να συμπεριλάβει, με την κατάθεση 

σχετικής νομοθετικής ρύθμισης, το εισόδημα από την 
παραγωγή ενέργειας από φωτοβολταϊκά στο συνυπο-
λογισμό για την κάλυψη του τεκμηρίου;

Παρέμβαση του Σπύρου Κουλκουδίνα για τη φορολογική 
ελάφρυνση πολιτών που έχουν έσοδα από την παραγωγή 

ρεύματος από φωτοβολταϊκά

Σε συγχαρητήριο μήνυμα του Βουλευτή Πιερίας κ. 
Φώντα Μπαραλιάκου αναφέρονται τα εξής:
Εκφράζω τα θερμά μου συγχαρητήρια στους νεοε-

κλεγέντες συναδέρφους Οικονομολόγους της Δημο-
κρατικής Κίνησης Οικονομολόγων(ΔΗ.ΚΙ.Ο.) Βασίλη 
Λιμπανοβνό και Ιωάννη Μάραμι για την εκλογή τους 
στο Προεδρείο του 4ου Περιφερειακού Τμήματος 
Κεντροδυτικής Μακεδονίας του Οικονομικού Επιμελη-
τηρίου Ελλάδος στις θέσεις του Προέδρου και Αντι-
προέδρου αντίστοιχα.

Επίσης απευθύνω τις συγχαρητήριες ευχές μου στον 
Ευθύμιο Τσίρκο που μαζί με τον Βασίλη Λιμπανοβ-
νό εκλέχθηκαν στην Συνέλευση των Αντιπροσώπων 
(ΣτΑ) του Οικονομικού Επιμελητηρίου Ελλάδος.
Είμαι βέβαιος πως θα εκπροσωπήσουν επάξια τους 

συναδέλφους της Πιερίας και θα σταθούν δίπλα τους 
όπως το πράττουν διαχρονικά.
Καλή επιτυχία στο ευθυνοφόρο έργο τους.
Ξενοφών Μπαραλιάκος
Βουλευτής Πιερίας Ν.Δ.

Συγχαρητήριο μήνυμα του Βουλευτή 
Φώντα Μπαραλιάκου
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Η πρώτη συνάντηση του Δημάρχου Δίου-Ολύμπου, 
Βαγγέλη Γερολιόλιου, με τους Προέδρους και Συμ-
βούλους των Δώδεκα Δημοτικών Κοινοτήτων του 
Δήμου, πραγματοποιήθηκε το πρωί της Τρίτης 9 
Ιανουαρίου 2024, στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου στο Λιτόχωρο.
Ο Δήμαρχος καλωσόρισε και συνεχάρη τόσο τους 

επανεκλεγέντες Προέδρους και Τοπικούς Συμβούλους, 
όσο και τους Προέδρους και τους Τοπικούς Συμβού-
λους που εκλέχτηκαν για πρώτη φορά στις αυτοδιοι-
κητικές εκλογές της 8ης Οκτωβρίου 2023. Υπογράμ-

μισε πως η σχέση τους με τον Δήμο, τη νέα δημοτική 
περίοδος 2024-2028, θα βασίζεται σε συνεργασία, 
καλή διάθεση και το ζητούμενο αποτέλεσμα θα είναι 
το παραγόμενο έργο σε κάθε κοινότητα. Επεσήμανε 
ότι ο Δήμος θα προσπαθήσει να καλύπτει σύμμετρα 
τις ανάγκες που προκύπτουν σε κάθε κοινότητα, με 
βάση τις δυνατότητές του.
Κατά τη συνάντηση συζητήθηκαν, μεταξύ άλλων, 

οι τρόποι διαχείρισης των αναγκών των δημοτών και 
των καθημερινών προβλημάτων που απασχολούν 
τις κοινότητες, όπως τα απορρίμματα, ο ηλεκτροφω-
τισμός, η διαχείριση των αδέσποτων ζώων, κ.α. Η 

Γενική Γραμματέας του Δήμου, Ελένη Τσιφοδήμου, 
αναφέρθηκε στον τρόπο συνεργασίας των συμβουλί-
ων των Δημοτικών Κοινοτήτων με τις υπηρεσίες του 
Δήμου, με βάση τον κανονισμό λειτουργίας του Δή-
μου και της κείμενης νομοθεσίας.
Κλείνοντας, ο κ. Γερολιόλιος τους ευχήθηκε δύναμη 

στο έργο τους, επαναλαμβάνοντας ότι το γραφείο 
του και αυτά των Αντιδημάρχων του Δήμου είναι 
πάντα ανοιχτά για να υποδεχτούν τις προτάσεις και 
προβληματισμούς των συμβουλίων των Κοινοτήτων 
του Δήμου, για την χάραξη του πλαισίου επίλυσης 
των θεμάτων που προκύπτουν.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Πρώτη συνάντηση του Δημάρχου Βαγγέλη Γερολιόλιου 
με τους Προέδρους και τους Συμβούλους των 12 Δημοτικών 

Κοινοτήτων

Οι προγραμματισμένες παρεμβάσεις συνεργείων 
της Αντιδημαρχίας Περιβάλλοντος και Πρασίνου 
στην πόλη και στις δημοτικές – τοπικές κοινότητες 
συνεχίζονται καθημερινά, υπό την επίβλεψη του 
αρμόδιου Αντιδημάρχου Κώστα Τσιουκάνη.
Οι εργασίες επικεντρώνονται σε κλαδεύσεις, κα-

θαρισμό χόρτων και καλλωπισμό του Πρασίνου.

Πιο συγκεκριμένα, την τρέχουσα περίοδο, τα συ-
νεργεία εργάστηκαν ως εξής:
Στην οδό Ιερομονάχου (Καταφυγιώτικα), στην 

πλατεία Ηρώων, στην Τ.Κ. Παραλίας, στις εργα-
τικές κατοικίες Μυλαυλάκου, καθώς και σταδιακά 
- βάσει προγραμματισμού – σε όλες τις τοπικές 
κοινότητες.

Σε δηλώσεις του ο Αντιδήμαρχος Πρασίνου Κων-
σταντίνος Τσιουκάνης, μιλώντας για τις καθημερι-
νές αυτές παρεμβάσεις, ανέφερε χαρακτηριστικά: 
«Το πράσινο είναι η ανάσα μας. Υλοποιούμε πρό-
γραμμα δράσεων, με σκοπό τη βελτίωση της κα-
θημερινότητας των δημοτών, τόσο στην Κατερίνη 
όσο και στην περιφέρεια της πόλης».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Συντήρηση πρασίνου – καλλωπισμός στην πόλη 
και στις κοινότητες

ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Ένα σοβαρό περιστατικό συνέβη τη Δευτέρα 8 Ιανουαρίου 

2024 στα χωριά Κίτρος, Αλώνια και Παλιόστανη, όπως κα-
τήγγειλε πολίτης μας που δραστηριοποιείται στην περιοχή. 
Σύμφωνα με μαρτυρία, ένα αυτοκίνητο χρώματος γκρι που 
μετέφερε δύο άνδρες και μία γυναίκα επιχειρούσαν να στα-
ματήσουν διερχόμενα οχήματα με σκοπό, όπως φαίνεται, την 
κλοπή.

Σύμφωνα με την καταγγελία, η οποία δημοσιεύθηκε σε 
σελίδα κοινωνικής δικτύωσης, εφόσον κάποιος οδηγός στα-
ματούσε στο σινιάλο των επιβατών του γκρι οχήματος, αυτοί 
προσποιούνταν πως είναι γνωστοί και επιχειρούσαν να του 
κλέψουν ό,τι αντικείμενο αξίας έχει πάνω του.
Σύμφωνα με πληροφορίες, έγινε καταγγελία κατοίκων στην 

Αστυνομία, η οποία ξεκίνησε σχετικές έρευνες για τον εντο-
πισμό του συγκεκριμένου οχήματος.

Άγνωστοι δράστες έβαλαν στο στόχαστρο οδηγούς σε χωριά 
της Βόρειας Πιερίας
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Σε ανακοίνωση του Χιονοδρομικού Κέντρου Ελατο-
χωρίου αναφέρονται τα εξής:
Το Χιονοδρομικό Κέντρο Ελατοχωρίου επισκέφτηκε 

στις 03-01-2024 η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Μάνη 
–Παπαδημητρίου Άννα όπου ξεναγήθηκε στους χώ-
ρους των εγκαταστάσεων και ενημερώθηκε από τη 

Διοίκηση του Χιονοδρομικού σχετικά με τη 
λειτουργία του.
Το Χιονοδρομικό Κέντρο Ελατοχωρίου συμ-

μορφούμενο με τις ευρωπαϊκές οδηγίες που 
ισχύουν από φέτος για όλα τα Χιονοδρομικά 
Κέντρα της Ελλάδας και αφορούν τη σωστή 
λειτουργία τους σε θέματα ασφάλειας, κάτω 
από μεγάλη πίεση χρόνου πέρασε με επιτυ-
χία όλους τους ελέγχους, παίρνοντας όλα τα 
απαραίτητα πιστοποιητικά και τη νέα έγκριση 
λειτουργίας του Χιονοδρομικού.
Ουσιαστική ήταν η παρέμβαση της Υφυ-

πουργού, την οποία η Διοίκηση του Χιονο-
δρομικού Κέντρου ευχαριστεί προσωπικά, 
έτσι ώστε όλες οι πιστοποιήσεις και τα αποτε-
λέσματα των ελέγχων να διαβιβαστούν άμε-
σα στην αρμόδια υπηρεσία του Ε.Υ.Π.Α.Τ.Ε. 
και το Χιονοδρομικό Κέντρο στις 23-12-2023 

να ανοίξει τις πύλες του για τους επισκέπτες και τους 
λάτρεις του σκι.
Για τον ίδιο ως άνω σκοπό κινήθηκαν και οι Βουλευ-

τές της Πιερίας κ. Μπαραλιάκος και Κουλκουδίνας που 
με ερωτήσεις τους στη Βουλή συνέβαλαν καθοριστικά 
στην επίλυση του προβλήματος, τους οποίους και 
ευχαριστεί η Διοίκηση του Χιονοδρομικού Κέντρου 
Ελατοχωρίου.
Η άμεση ανταπόκριση της Υφυπουργού Ανάπτυξης 

και των Βουλευτών Πιερίας αποδεικνύει την έμπρακτη 
συμπαράστασή τους στη Διοίκηση του Χιονοδρομικού 
Κέντρου Ελατοχωρίου.
Πιστεύουμε ότι και στο μέλλον θα είναι δίπλα μας 

για την επίλυση κάθε προβλήματος που θα παρουσια-
στεί και θα απαιτείται η παρέμβασή τους.
Για τη Διοίκηση του Χιονοδρομικού Κέντρου Ελατο-

χωρίου
Ο Πρόεδρος 
Δημήτρης Χασιώτης 
Ο Διευθύνων Σύμβουλος
Γιώργος Πατσιούρης

Με όλες τις πιστοποιήσεις ασφαλείας 
το Χιονοδρομικό Κέντρο Ελατοχωρίου 

Σε ανακοίνωση του Συνδικάτου Ιδιωτικών Υπαλ-
λήλων Ν. Πιερίας «Η Πρωτοπορία» αναφέρονται τα 
εξής:
Καταδικάζουμε και καταγγέλλουμε στους εργαζόμε-

νους της Πιερίας την «απόβαση» πολεμικού πλοίου 
με περίπου 2.000 πεζοναύτες στη Γρίτσα Λιτοχώρου. 
Με αγωνία και ανησυχία διαπιστώνουμε την επισφρά-
γιση της πρόσφατης επίσκεψης Μπλίνκεν στην Ελλά-
δα, που δήθεν επιβεβαίωσε το «εξαιρετικό επίπεδο 
συνεργασίας των δύο χωρών». Συνεργασία η οποία 
όμως κάθε άλλο παρά ασφάλεια προσφέρει στον ελ-
ληνικό λαό.
Δεν έχουν καμιά δουλειά τα γεράκια του πολέμου 

στην περιοχή μας. Δεν θα ανεχτούμε να μετατραπεί 
το Λιτόχωρο σε «πεδίο βολής φτηνό για να ασκού-
νται… ξένοι φαντάροι…», μετατρέποντας την περιοχή 
μας σε μαγνήτη αντιποίνων.
Είναι τεράστιες οι ευθύνες τόσο της κυβέρνησης της 

Ν.Δ., όσο και όλων των προηγούμενων κυβερνήσε-

ων που έβαλαν φαρδιά πλατιά την υπογραφή τους ή 
προώθησαν με κάθε τρόπο την κατάπτυστη Ελληνο-
αμερικανική Συμφωνία για τις Βάσεις του θανάτου. 
Βάζουν τον ελληνικό λαό σε τεράστιους κινδύνους για 
τα πολεμοκάπηλα σχέδια μιας χούφτας μονοπωλίων.
Οι εργαζόμενοι και ο λαός της Πιερίας να μη βάλουν 

πλάτη στους πολεμικούς σχεδιασμούς των ΗΠΑ-ΝΑ-
ΤΟ-Ε.Ε. Ως εδώ!
Οι συγκρούσεις και ανταγωνισμοί των μονοπωλια-

κών ομίλων για τη μοιρασιά κοιτασμάτων και δρόμων 
μεταφοράς, δεν μας αφορούν. Δεν θα την πληρώ-
σουμε εμείς για να αβγαταίνουν τα κέρδη τους οι 
πετρελαιάδες και οι εφοπλιστές με τον ιδρώτα και το 
αίμα μας.
Καλούμε όλους τους εργαζόμενους, τα Σωματεία, 

τους Συλλόγους, να διατρανώσουν: Έξω από τη χώρα 
μας οι φονιάδες των λαών. Να απεμπλακεί η χώρα 
μας από κάθε λυκοσυμμαχία που οδηγεί τον λαό με 
την πλάτη στον τοίχο.

Απαιτούμε
• Να φύγουν 

ΤΩΡΑ οι μακε-
λάρηδες από το 
Λιτόχωρο
• Κανένα παζάρι 

για συνδιαχείριση 
του Αιγαίου
• Να κλείσουν 

όλες οι βάσεις του 
θανάτου
• Να επιστρέ-

ψουν τώρα οι ελληνικές ένοπλες δυνάμεις από απο-
στολές στο εξωτερικό
• Αποδέσμευση από ΝΑΤΟ – Ε.Ε. με τον λαό νοικο-

κύρη στον τόπο του
• Καμία στήριξη στο κράτος-δολοφόνο του Ισραήλ, 

λευτεριά στον αγωνιζόμενο Παλαιστινιακό λαό.
Παλεύουμε για τη ζωή που μας αξίζει!

ΣΥΝΔΙΚΑΤΟ ΙΔΙΩΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ «Η ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ»

«Καμία ανοχή στη μετατροπή του Λιτοχώρου 
σε χώρο εκπαίδευσης των φονιάδων των λαών»

«ΑΓΩΝΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΜΕΣΗ ΑΠΕΜΠΛΟΚΗ ΤΗΣ ΧΩΡΑΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΠΟΛΕΜΙΚΟΥΣ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΥΣ 
ΝΑΤΟ – Ε.Ε.»

Σε ανακοίνωση της Επιτροπής Ειρήνης Πιερίας ανα-
φέρονται τα εξής:
Η Επιτροπή Ειρήνης Πιερίας εκφράζει την έντονη 

ανησυχία της για την παρουσία του αμερικανικού 
ελικοπτεροφόρου πλοίου, όπου με τη συνοδεία και 
κάποιων μικρότερων πλοίων, του πολεμικού ναυτικού 
των ΗΠΑ και της Ελλάδας, κατέπλευσε ανοιχτά του 
λιμανιού της Γρίτσας τη Δευτέρα 8 Γενάρη.
Πρόκειται για πλοίο αποβατικών επιχειρήσεων, με 

περίπου 2.000 πεζοναύτες που θα παραμείνει στην 
περιοχή του Λιτοχώρου 
μέχρι τις 16 Γενάρη, 
στο πλαίσιο κοινής 
στρατιωτικής άσκησης 
των ελληνικών ενόπλων 
δυνάμεων με αυτές των 
ΗΠΑ.
Δεν είναι η πρώτη 

φορά που στρατιωτικές 
εγκαταστάσεις και υπο-
δομές στην περιοχή του 
Λιτοχώρου χρησιμοποι-
ούνται από αμερικανο-

νατοϊκές δυνάμεις. Η περιοχή είναι ενταγμένη στην 
κατάπτυστη ελληνοαμερικανική συμφωνία για τις 
βάσεις και με ευθύνη της σημερινής κυβέρνησης της 
Ν.Δ., όπως και των προηγούμενων ΣΥΡΙΖΑ και ΠΑ-
ΣΟΚ, έχει χρησιμοποιηθεί και στο παρελθόν για κοινές 
νατοϊκές στρατιωτικές ασκήσεις.
Δεν είναι τυχαίο ότι αυτή η άσκηση ξεκίνησε λίγες 

ώρες μετά τη συνάντηση του Πρωθυπουργού Κ. 
Μητσοτάκη με τον Αμερικανό Υπουργό Εξωτερικών 
Άντονι Μπλίκεν, στο πλαίσιο της περιοδείας του στην 
περιοχή, συνάντηση που σφράγισε την παραπέρα 
εμπλοκή στα αμερικανονατοϊκά σχέδια.
Αποτελεί πρόκληση για τον λαό, η μετατροπή της 

περιοχής σε πεδίο βολής των Αμερικανών και του 
ΝΑΤΟ. Η άσκηση αυτή αποτελεί πρόβα πολέμου σε 
βάρος άλλων λαών, είναι ενταγμένη σε επιθετικά 
σχέδια που εμπλέκουν το λαό μας σε επικίνδυνους 
ανταγωνισμούς και καθιστούν την περιοχή μας, όπως 
και τις άλλες περιοχές όπου βρίσκονται τέτοιου είδους 
βάσεις και υποδομές, σε στόχους αντιποίνων από άλ-
λες ιμπεριαλιστικές δυνάμεις.
Καταγγέλλουμε την κυβέρνηση και τις τοπικές αρ-

χές, που επέτρεψαν την απόβαση των φονιάδων των 

λαών στην περιοχή μας. Καλούμε τον λαό του Λιτο-
χώρου κι όλης της Πιερίας να εναντιωθεί στην μετα-
τροπή του Λιτοχώρου σε πεδίο βολής, να εναντιωθεί 
συνολικά στην ελληνοαμερικάνικη συμφωνία για τις 
βάσεις, που επιτρέπει την αξιοποίηση στρατιωτικών 
υποδομών από αμερικανονατοϊκές στρατιωτικές δυ-
νάμεις.
Απαιτούμε: 
– Να τερματιστεί άμεσα η στρατιωτική άσκηση. Να 

αποχωρήσουν από την περιοχή του Λιτοχώρου οι 
αμερικανονατοϊκοί δολοφόνοι, είναι ανεπιθύμητες.
– Να σταματήσει η αξιοποίηση του Ολύμπου ως πε-

δίο βολής.
– Να επιστρέψουν πίσω τα τμήματα των ελληνικών 

ενόπλων δυνάμεων που βρίσκονται σε νατοϊκές απο-
στολές εκτός συνόρων.
– Να απεμπλακεί η χώρα μας από τους επικίνδυνους 

σχεδιασμούς στους οποίους συμμετέχει για τα συμφέ-
ροντα μιας χούφτας μονοπωλιακών ομίλων, σε βάρος 
της συντριπτικής πλειοψηφίας του λαού.
– Καμία στήριξη στο κράτος δολοφόνο του Ισραήλ, 

λευτεριά στον αγωνιζόμενο παλαιστινιακό λαό.
ΟΥΤΕ ΓΗ ΟΥΤΕ ΝΕΡΟ ΣΤΟΥΣ ΦΟΝΙΑΔΕΣ ΤΩΝ ΛΑΩΝ

ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΙΡΗΝΗΣ ΠΙΕΡΙΑΣ

«Να φύγουν οι φονιάδες των λαών από το Λιτόχωρο»
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Η Αντιδήμαρχος Πολιτισμού/Τουρισμού του 
Δήμου Κατερίνης κ. Ευαγγελία (Ελίνα) Δια-
μαντοπούλου απευθύνει πρόσκληση στους 
εκπροσώπους των πολιτιστικών φορέων – 
συλλόγων του Δήμου να συμμετάσχουν σε 
συνάντηση εργασίας. 
Η συνάντηση θα πραγματοποιηθεί αύριο Τε-

τάρτη 17/01/2024 στις 18:30, στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημαρχείου Κατερίνης. 

Στη διάρκειά της, θα συζητηθούν αναφορές 
και προτάσεις, που θα προωθήσουν τη δη-
μιουργική συνεργασία – επικοινωνία μεταξύ 
των πολιτιστικών συλλόγων και του Δήμου 
μας.
Πιο συγκεκριμένα:
-Υφιστάμενες υποδομές (αίθουσες Πνευμα-

τικού Κέντρου, Δημοτικό θέατρο, εξέδρες του 
Δήμου Κατερίνης) και αξιοποίησή τους από 

τους πολιτιστικούς συλλόγους/φορείς.
-Προγραμματισμός και προβολή των εκδη-

λώσεων των φορέων/συλλόγων.
-Οι αυθεντικές φορεσιές των πολιτιστικών 

συλλόγων στις επίσημες εκδηλώσεις του Δή-
μου Κατερίνης.
-Συζήτηση – Προτάσεις.
Στον επίλογο της συνάντησης, θα γίνει η 

κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας. 

ΑΥΡΙΟ ΤΕΤΑΡΤΗ 17 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ ΣΤΙΣ 18:30 ΣΤΗΝ ΑΙΘΟΥΣΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΕΩΝ 
ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΕΙΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Πρόσκληση σε συνάντηση εργασίας της Αντιδημάρχου 
Πολιτισμού με τους εκπροσώπους των πολιτιστικών 

συλλόγων – φορέων

Μεγάλη συμμετοχή μελισσοκόμων, με αμείωτο εν-
διαφέρον, χαρακτήρισε την εκδήλωση του Μελισσο-
κομικού Συλλόγου Πιερίας, με εισηγητή τον ομότιμο 
καθηγητή του ΑΠΘ κ. Θρασυβούλου Ανδρέα και θέμα 
«Ελληνοποιήσεις μελιού και απώλειες των μελισσών».
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους ο 

Βουλευτής Πιερίας κ. Κομνηνός Δελβερούδης, ο εκ-
πρόσωπος του Βουλευτή Πιερίας κ. Σπύρου Κουλκου-
δίνα και η Αντιπεριφερειάρχης κ. Σοφία Μαυρίδου.
Στο πλαίσιο της εκδήλωσης πραγματοποιήθηκε και 

η κοπή της βασιλόπιτας του Συλλόγου, με τυχερό τον 
μελισσοκόμο κ. Ιωάννη Λούλα.
Μετά το πέρας της εισήγησης, κοινή ομολογία των 

παρευρισκομένων μελισσοκόμων ήταν η έλλειψη νο-
μοθετικού πλαισίου και ελέγχων από την πλευρά της 
πολιτείας για τον περιορισμό και την εξάλειψη του 
φαινομένου των ελληνοποιήσεων.
Επίσης, σχετικά με τις απώλειες των μελισσών από 

φυσικές καταστροφές, από φυτοφάρμακα και από 
έλλειψη μελισσότοπων, πρέπει να ληφθούν άμεσα 
μέτρα από την πολιτεία για να αποκατασταθούν οι 
πληθυσμοί των μελισσών ως βασικοί επικονιαστές.
Ο Μελισσοκομικός Σύλλογος Πιερίας εκφράζει τις 

ευχαριστίες του, για την ανταπόκριση του κ. Θρασυ-
βούλου στο κάλεσμα για ενημέρωση των μελισσοκό-
μων της Πιερίας.

Ημερίδα και κοπή βασιλόπιτας από τον Μελισσοκομικό 
Σύλλογο Πιερίας 

Η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου 
ήταν η τυχερή στην κοπή της βασιλόπιτας της Σχολής 
Γονέων – Ανοικτό Πανεπιστήμιο Κατερίνης που 
πραγματοποιήθηκε το βράδυ της Δευτέρας 8-1-2024 
στην πιτσαρία White Corner.
Σε μια ζεστή ατμόσφαιρα το Δ.Σ. της Σχολής 
αντάλλαξε ευχές για την καινούργια χρονιά και 
όπως τόνισε ο Πρόεδρος της κ. Κωνσταντίνος 
Κορομπίλης «χρόνο με τον χρόνο η απήχηση 
των ομιλιών έχει ξεπεράσει τον Ελληνικό χώρο 

και μέσα από το διαδίκτυο αγγίζει τον απανταχού 
Οικουμενικό Ελληνισμό υποχρεώνοντας μας με 
μεγαλύτερη συνέπεια, ακρίβεια και υπευθυνότητα να 
ανταποκρινόμαστε στις απαιτήσεις και τις ανάγκες για 
πολύπλευρη μόρφωση και ενημέρωση της κοινωνίας 
μας».
Την εκδήλωση τίμησε με την παρουσία της ως 
συνδιοργανωτής η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας 
κ. Σοφία Μαυρίδου και εκ μέρους του Δημάρχου 
Κατερίνης κ. Ιωάννη Ντούμου η Αντιδήμαρχος 

Πολιτισμού και Αναπληρώτρια Δήμαρχος κ. Ελίνα 
Διαμαντοπούλου.
Το δείπνο το 
προσέφερε η πιτσαρία 
White Corner ενώ 
τη βασιλόπιτα τα 
Ζαχαροπλαστεία 
Παντελής τους οποίους 
η Σχολή Γονέων 
ευχαριστεί θερμά.

Κοπή Βασιλόπιτας Σχολής Γονέων Κατερίνης

Σε ανακοίνωση του Δικηγορικού Συλλόγου Κατερίνης 
αναφέρονται τα εξής:
Ο Δικηγορικός Σύλλογος Κατερίνης συγχαίρει το μέλος 

και διατελέσαντα Πρόεδρο του Δικηγορικού Συλλόγου 
Κατερίνης Ιωάννη Σιδηρόπουλο, για την κατάκτηση του 
πρώτου βραβείου σε παγκόσμιο διαγωνισμό ποίησης με 
το έργο του «Ελλάδα των Ονείρων».

Τον διαγωνισμό προκήρυξε ο διεθνής πολιτιστικός και 
πνευματικός φορέας με την ονομασία «Αμφικτυονία 
Ελληνισμού», ενώ το ποίημα διακρίθηκε και κατέκτησε 
την πρώτη θέση ανάμεσα σε 150 και πλέον συμμετοχές.
Μία διάκριση η τιμή της οποίας αντανακλάται στον 

Σύλλογό μας και διαχέεται προς την κοινωνία της πόλης 
μας.

ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΟΥ ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Πρώτο βραβείο για τον Ιωάννη Σιδηρόπουλο 
σε παγκόσμιο διαγωνισμό ποίησης
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Υλοποιώντας στην πράξη τον πλουραλισμό των επι-

λογών κάθε μορφής πρωτοβουλιών και προτάσεων 
που αναδεικνύουν τις πολιτιστικές και αθλητικές δρά-
σεις, ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης και 
Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π) ξεκίνησε τον προγραμματισμό 
για την ανάπτυξη και καθιέρωση του Ποδηλατικού 
Τουρισμού στην Πιερία.
Για την πιστοποίηση του Νομού Πιερίας, μέσω της 

παραχώρησης του επίσημου σήματος «Bike Friendly 
Destination» (Προορισμός Φιλικός προς το Ποδήλατο), 
καθώς και την ένταξή του στα λειτουργικά προγράμ-
ματα της διαχειρίστριας στην Ελλάδα, Αστικής Μη Κερ-
δοσκοπικής Εταιρείας NatTour, ξεκίνησαν οι σχετικές 
διαδικασίες των δύο πλευρών.
Την Πέμπτη 11 Ιανουαρίου 2024 σε τηλεσύσκεψη 

μεταξύ των μελών του Διοικητικού Συμβουλίου του 
Π.Ο.Τ.ΑΠ. κ.κ. Στέλιου Ούζα και Βασίλη Δήμου, με τον 
διευθυντή marketing του Φορέα Πιστοποίησης Ζαχαρία 
Ουσουλτζόγλου, αναλύθηκαν και οριοθετήθηκαν οι 
τρόποι και οι κανόνες της συνεργασίας και το γενικότε-
ρο πλαίσιο της δράσης.
Είναι χαρακτηριστικό ότι η Πιερία διαθέτει όλα τα 

εχέγγυα για την ανάπτυξη και τη θεσμική καθιέρωση 
του Ποδηλατικού Τουρισμού, καθότι ο Νομός έχει όλες 
τις προϋποθέσεις για την προώθηση της ποδηλασίας 
τόσο από τους κατοίκους της, όσο και από τους επι-
σκέπτες.
Ιδιαίτερη σημασία και υποστήριξη της συγκεκριμέ-

νης πρωτοβουλίας επιδεικνύει η Αντιπεριφερειάρχης 

Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου, η οποία επισημαίνει ότι ο 
Ποδηλατικός Τουρισμός θα συμβάλλει στην ευρύτερη 
ανάπτυξη και προβολή των συγκριτικών στοιχείων μας, 
δηλώνοντας: «Ο τόπος μας διαθέτει τα συνδυαστικά 
προνόμια φυσικής ομορφιάς και μοναδικού περιβάλλο-
ντος, καθώς και πολιτιστικού και ιστορικού πλούτου, 
ως επίσης και τις κατάλληλες ποδηλατικές διαδρομές 
(επίπεδες, παραθαλάσσιες και ορεινές-mountain), ώστε 
οι φίλοι του ποδήλατου έχουν την ευκαιρία να τις γνω-
ρίσουν. Περιδιαβαίνοντας την Πιερία θα γίνουν κοινω-
νοί τόσο με το αστικό, παραθαλάσσιο περιβάλλον, τους 
ορεινούς όγκους με τους παραδοσιακούς οικισμούς και 
την βιοποικιλότητα. Υλοποιούμε και αναδεικνύουμε ως 
Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας και ως Π.Ο.Τ.Α.Π. ένα 
ακόμα θεσμό προς όφελος του τόπου μας».
Από την πλευρά του ο Πρόεδρος του Πιερικού Οργα-

νισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής κ. Γιώρ-

γος Καραλής τονίζει: «Με τη συνεργασία μας με την 
Ελληνική Εταιρεία Προστασίας της Φύσης-NatTtour, 
δημιουργούμε την λεγόμενη “ποδηλατική ταυτότητα” 
της Πιερίας, έτσι ώστε οι φίλοι του ποδηλάτου θα απο-
λαμβάνουν τη δυνατότητα καθημερινά ή στη διάρκεια 
των διακοπών τους τις ποδηλατοδιαδρομές, αλλά και 
να διευκολύνονται γνωρίζοντας τον τόπο μας μέσω 
πολυποίκιλης ενημέρωσης πάντα με τη σύγχρονη τε-
χνολογία.
Πλέον μετά τις άλλες μορφές ενναλακτικού τουρι-

σμού που ήδη υλοποιούμε, προχωρούμε άμεσα και με 
τον Ποδηλατικό Τουρισμό από τον οποίο σίγουρα η 
Πιερία θα βγει κερδισμένη».
Είναι χαρακτηριστικό ότι το σήμα Bike Friendly 

Destination τελεί υπό την Αιγίδα των Υπουργείων Του-
ρισμού, Περιβάλλοντος-Ενέργειας και Υποδομών-Μετα-
φορών.

Ο Ποδηλατικός Τουρισμός στις προτεραιότητες του ΠΟΤΑΠ

Σε ευχαριστήριο του διδακτικού προσωπικού του 1ου, 
2ου, 3ου Νηπιαγωγείου Αιγινίου και του Νηπιαγωγείου 
Μεθώνης προς το Δ.Σ. του Πολιτιστικού Συλλόγου Απα-
νταχού Μεθωνιωτών αναφέρονται τα εξής:
Το Διδακτικό Προσωπικό του 1ου, 2ου και 3ου Νηπι-

αγωγείου Αιγινίου, καθώς και του Νηπιαγωγείου Μεθώ-
νης, αισθάνεται την ανάγκη να σας ευχαριστήσει για την 
προσφορά σας στην προσπάθειά μας για ουσιαστική, 
πολύπλευρη αλλά ταυτόχρονα και ευχάριστη εκπαίδευ-
ση των μαθητών μας.
Η δωρεάν παρακολούθηση της παράστασης θεάτρου 

σκιών που προσφέρατε στους μαθητές και τις μαθήτριές 
μας, βοήθησαν να έρθουν τα παιδιά σε επαφή με ένα 
πολύ παλιό αλλά και τόσο αγαπητό είδος τέχνης. Το 
θέατρο σκιών είναι ένα είδος λαϊκού θεάτρου που έχει 
την καταγωγή του στους λαούς της Ανατολής. Η Ιστο-
ρία του ξεκινάει τον 4ο αιώνα από τις Ινδίες, που την 
εποχή εκείνη είχαν μεγάλο πολιτισμό και στην συνέχεια 
εξαπλώνεται σε όλον τον κόσμο. Ο Καραγκιόζης, η πιο 

χαρακτηριστική φιγούρα του θεάτρου σκιών, συντρό-
φευε εμάς τους μεγαλύτερους στα παιδικά μας χρόνια, 
με πολύ χαρά όμως διαπιστώνουμε πως συγκινεί και συ-
νεπαίρνει μέχρι και σήμερα τους μικρούς μας φίλους.
Σας ευχαριστούμε λοιπόν που μας χαρίσατε την ευκαι-

ρία να απολαύσουμε την Χριστουγεννιάτικη παράσταση 
του θεάτρου σκιών και σας ευχόμαστε να συνεχίσετε 
αυτήν την πολύ όμορφη και τόσο ουσιαστική προσπά-
θειά σας να είστε με κάθε τρόπο κοντά στους νέους, 

βοηθώντας στην ουσιαστική εκπαίδευσή τους. Θα ήταν 
μεγάλη μας χαρά, η συνεργασία μας να συνεχιστεί και 
στο μέλλον.
Τέλος, σας ευχόμαστε η καινούργια χρονιά να σας βρει 

όλους υγιείς, χαρούμενους, αισιόδοξους και γεμάτους 
όνειρα και όρεξη για να διευρύνετε ακόμα περισσότερο 
τους ορίζοντές σας.
Με αμέριστη εκτίμηση
Διδακτικό Προσωπικό 1ου, 2ου, 3ου Νηπιαγωγείου Αι-

γινίου και του Νηπιαγωγείου Μεθώνης

Ευχαριστήριο προς το Δ.Σ. του Πολιτιστικού Συλλόγου 
Απανταχού Μεθωνιωτών

Με επιτυχία παρουσιάστηκε για δεύτερη φορά, την 
Κυριακή 14 Ιανουαρίου 2024 στο κινηματοθέατρο 
«Ευκαρπίδη» η ποντιακή θεατρική κωμωδία από την 
Ένωση Ποντίων Πιερίας.
Οι εκπληκτικές ερμηνείες των μελών του θεατρικού 

τμήματος του συλλόγου προσέφεραν απλόχερα το 
γέλιο στο κοινό, μέσα από την ηθογραφική κωμωδία 
«Ρωξάνα και Βαρβάρα» του κορυφαίου λαογράφου 
και θεατρικού συγγραφέα Στάθη Ευσταθιάδη και την 
αξιόλογη σκηνοθεσία του Χάρη Αμανατίδη.
Το Διοικητικό Συμβούλιο της Ένωσης Ποντίων Πιε-

ρίας ευχαριστεί όλους όσους ανταποκρίθηκαν στο κά-

λεσμά του, επίσης ευχαριστεί την Εξοπλιστική HO.RE.
CA. και την κάβα ΓΚΟΤΖΜΑΝΙΔΗ για την ευγενική 
τους χορηγία, καθώς και την οικογένεια του αγαπη-
τού μέλους του συλλόγου κ. Βασίλη Ευκαρπίδη για 
την δωρεά παραχώρηση της θεατρικής αίθουσας.
Συντελεστές της παράστασης
Σκηνοθεσία: Χάρης Αμανατίδης
Σκηνικά-κοστούμια: Βέτα Χαϊλατζίδου
Μουσική επιμέλεια: Νατάσσα Ιωαννίδου
Βοηθός σκηνοθέτη: Σοφία Αγαθαγγελίδου
Κατασκευή σκηνικών: Παναγιώτης Καρύδης, Μίμης 

Συμεωνίδης

ΔΙΑΝΟΜΗ
Ρωξάνα: Ζήνα Αλεξανδρίδου
Βαρβάρα: Μαίρη Αραβίδου
Σωφρόντς: Μίμης Συμεωνίδης
Λάζαρος: Παναγιώτης Φωτιάδης
Αγαθάγγελος: Σπύρος Αναγνώστου
Τατίκα: Πόπη Παναγιωτίδου
Λαόπουλος: Χρήστος Μαρμαρίδης
Ρούλα: Άννα Σιδηροπούλου
Γυναίκες του χωριού: Σοφία Χατζηδημητρίου, Σημέ-

λα Ελευθεριάδου, Κική Ευμορφίδου, Βάσω Κοκκινο-
πλίτη

ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ

Με επιτυχία πραγματοποιήθηκε η Ποντιακή Θεατρική 
Παράσταση «Ρωξάνα και Βαρβάρα»
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Το Δημαρχείο Κατερίνης επισκέφτηκε την Παρα-
σκευή 12 Ιανουαρίου 2024, στο πλαίσιο περιοδείας 
της στην Πιερία, η Υπουργός Εσωτερικών Νίκη Κε-
ραμέως, όπου μέσα σε εγκάρδιο κλίμα συναντήθηκε 
με τον Δήμαρχο Ιωάννη Ντούμο. Στην επίσκεψη, πα-
ρέστησαν επίσης: η Υφυπουργός Ανάπτυξης Άννα – 
Μάνη Παπαδημητρίου, οι Βουλευτές Πιερίας Ξενοφών 
Μπαραλιάκος και Σπυρίδων Κουλκουδίνας, ο Πρόε-
δρος της ΔΕΕΠ Πιερίας Χαράλαμπος Μπρουσκέλης, 
ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Κατερίνης 
Χαράλαμπος Χρ. Μπρουσκέλης, Αντιδήμαρχοι, Δημο-
τικοί, Τοπικοί Σύμβουλοι κ.α.
Συνέπεια λόγων και έργων
Στη διάρκεια της συνάντησης, η συζήτηση επικε-

ντρώθηκε σε θέματα Τοπικής Αυτοδιοίκησης, ενώ έγι-
νε αναφορά στη στενή συνεργασία που θα υπάρχει, 

προς όφελος του Δήμου Κατερίνης και των πολιτών. 
Πιο συγκεκριμένα, υποδεχόμενος την Υπουργό, ο Δή-
μαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, τόνισε μεταξύ 
άλλων: «Αποτελεί ιδιαίτερη τιμή η παρουσία σας στο 
δημαρχείο. Επίσημα είμαστε διοίκηση λίγων ημερών, 
ωστόσο από την επομένη των εκλογών βρεθήκαμε 
δίπλα στους υπηρεσιακούς παράγοντες προκειμένου 
να γίνει ομαλά η μετάβαση στη νέα θητεία. Θα πρέπει 
να σας πω ότι η δουλειά έχει ξεκινήσει. Είμαι βέβαιος 
ότι θα έχουμε άψογη συνεργασία. Παρακολουθώ την 
πορεία σας την οποία διακρίνει η συνέπεια λόγων και 
έργων. Και από εδώ και πέρα, είμαι βέβαιος, ότι θα 
μας δοθούν πολλές αφορμές για στενότερη συνεργα-
σία».
Η Υπουργός
Η Υπουργός Εσωτερικών χαιρέτησε τους εργαζό-

μενους και τα στελέχη του Δήμου, ευχαρίστησε την 
Υφυπουργό Ανάπτυξης και τους Βουλευτές, για την 
παρουσία τους, ενώ συνεχάρη τον Δήμαρχο Κατερί-
νης, για την πρόσφατη εκλογή του. Όπως χαρακτηρι-
στικά σημείωσε μεταξύ άλλων: «Η παρουσία μου εδώ 
έχει ένα συμβολισμό. Της αρωγής που θέλει συνολικά 

να δώσει το Υπουργείο Εσωτερικών στους ΟΤΑ […] 
Στόχος μας είναι πώς ο πολίτης θα γίνεται αποδέ-
κτης καλύτερων υπηρεσιών. Είμαστε άλλωστε σε μία 
μεταβατική φάση για τους ΟΤΑ, καθώς πρόσφατα 
ψηφίστηκε ο νέος νόμος που τους εκσυγχρονίζει. Και 
είμαστε εδώ, για να σταθούμε αρωγοί σε αυτή τη νέα 
εποχή για τους Δήμους […]».
Στον επίλογο της εθιμοτυπικής συνάντησης, η 

Υπουργός υπέγραψε στο βιβλίο επισκεπτών, ενώ ο 
Δήμαρχος Κατερίνης δώρισε στην Υπουργό μία εικό-
να της Αγίας Αικατερίνης, ένα λεύκωμα για την πόλη 
και δίνοντας το στίγμα των ποιοτικών αγροτικών 
προϊόντων της περιοχής, ένα καλάθι με παραδοσιακά 
προϊόντα.
Τέλος, η Αντιδήμαρχος Πολιτισμού/Τουρισμού Ελίνα 

Διαμαντοπούλου προσέφερε μία συλλογή των πρωτό-
τυπων μεταλλίων της διοργάνωσης «ΤΡΕΧΩ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΚΑΤΕΡΙΝΗ», που όπως είναι γνωστό, είναι αφιερω-
μένη στα «ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ» της πόλης, ενώ πρόσφατα 
βραβεύτηκε για τη 10χρονη διαδρομή της, ως μία από 
τις σημαντικότερες διοργανώσεις μαζικού αθλητισμού 
της χώρας. 

Συνάντηση του Δημάρχου Κατερίνης Ιωάννη Ντούμου 
με την Υπουργό Εσωτερικών Νίκη Κεραμέως

Την Υπουργό Εσωτερικών Νίκη Κεραμέως υποδέχτη-
κε ο Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος, 
το πρωί της Παρασκευής 12 Ιανουαρίου 2024, στο 
πλαίσιο της επίσκεψης της Υπουργού στην Πιερία.
Ζητήματα που αφορούν, μεταξύ άλλων, στο προσω-

πικό του Δήμου και την ανάγκη περαιτέρω στελέχω-
σης των υπηρεσιών, τη διαχείριση αδέσποτων ζώων 
συντροφιάς, συζητήθηκαν κατά τη συνάντηση με την 
Υπουργό. Ο κ. Γερολιόλιος έδωσε επιγραμματικά τα 
σημεία που χρήζουν άμεσης διαχείρισης, υπογραμμί-

ζοντας την πάντα καλή συνεργασία του Δήμου με το 
Υπουργείο Εσωτερικών.
Η κ. Κεραμέως από την πλευρά της σημείωσε ότι ο 

δίαυλος επικοινωνί-
ας του Υπουργείου 
με τους Δήμους 
είναι ανοιχτός για 
την επίλυση των 
προβλημάτων που 
αντιμετωπίζουν και 
την υποστήριξή 
τους και δήλωσε 
την επιθυμία της 
να επισκεφτεί στο 
μέλλον τον εμβλη-
ματικό Όλυμπο.

Επίσκεψη της Υπουργού Εσωτερικών Νίκης Κεραμέως 
στον Δήμο Δίου-Ολύμπου
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Με λαμπρότητα και παρουσία πολλών κομματικών στελεχών, η Διοικούσα Επι-

τροπή Εκλογικής Περιφέρειας (Δ.Ε.Ε.Π.) Πιερίας της Νέας Δημοκρατίας πραγ-
ματοποίησε την ετήσια εκδήλωση για την κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας. Η 
εκδήλωση πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή 12 Ιανουαρίου 2024 στην ΠΙΕΡΙΔΑ 
PALACE και είχε ως επίσημη καλεσμένη την Υπουργό Εσωτερικών κ. Νίκη Κερα-
μέως.
Η ατμόσφαιρα ήταν γεμάτη από αισιοδοξία και ενθουσιασμό, καθώς οι παρευρι-

σκόμενοι πολιτικοί, στελέχη του κόμματος και καλεσμένοι είχαν την ευκαιρία να 
ανταλλάξουν ευχές για το νέο έτος. Εξάλλου, η κοπή της πίτας αποτελεί παράδο-
ση που συμβολίζει την ενότητα και τη συνοχή μεταξύ των μελών του κόμματος 
στην Πιερία.
Η εκδήλωση ξεκίνησε με χαιρετισμό και ευχές για το νέο έτος από τον Πρόεδρο 

της Δ.Ε.Ε.Π. Ν.Δ. Μπάμπη Μπρουσκέλη, ο οποίος καλωσόρισε την κ. Υπουργό, 
κάνοντας ένα σύντομο απολογισμό του έργου της κυβέρνησης και καλώντας τα 
κομματικά στελέχη σε συστράτευση ενόψει ευρωεκλογών. Μεταξύ άλλων, ο κ. 
Μπρουσκέλης ανέφερε: «Εύχομαι ολόψυχα το 2024 να φέρει νέες ελπίδες, νέες 
προσδοκίες και νέες αφετηρίες για μια πιο δημιουργική εποχή. Υγεία, ευτυχία, 
τύχη και προκοπή σε εσάς και στις οικογένειές σας. Συμπληρώθηκαν ήδη 6 μήνες 
από την εμφατική νίκη της Ν.Δ. στις εκλογές του Ιουλίου. Με αυτή τη νίκη οι Έλ-
ληνες ψηφοφόροι έδωσαν μια ισχυρή εντολή στον Κυριάκο Μητσοτάκη και στη 
Ν.Δ. να προχωρήσει σε τολμηρές μεταρρυθμίσεις και αλλαγές, οι οποίες θα ανατά-
ξουν την πορεία της χώρας προς νέα αναπτυξιακή τροχιά. Είναι περιττό να πως τα 
αποτελέσματα της κυβερνητικής θητείας της προηγούμενης τετραετίας είναι απτά 
και μετρήσιμα και καταδείχτηκε η αποδοχή τους και η επιβράβευσή τους από το 
εκλογικό αποτέλεσμα. Σε όλες τις εκφάνσεις της οικονομικής και κοινωνικής ζωής, 
όπως επίσης και στην καθημερινότητα του πολίτη. Ήδη η κυβέρνηση έχει τροχο-
δρομήσει σε μία τολμηρή μεταρρυθμιστική πορεία που εξοβελίζει χρόνιες παθογέ-
νειες και στρεβλώσεις, που ενισχύουν την κοινωνική συνοχή και ενισχύουν κυρίως 
τα μικρομεσαία νοικοκυριά και το οικογενειακό εισόδημα». 
Ακολούθησαν οι χαιρετισμοί της Υφυπουργού Ανάπτυξης κ. Άννας Μάνη – 

Παπαδημητρίου και των Βουλευτών κ.κ. Φώντα Μπαραλιάκου και Σπύρου 
Κουλκουδίνα, οι οποίοι καλωσόρισαν την κ. Κεραμέως, μιλώντας με θερμά λόγια 
για το πρόσωπό της, εξέφρασαν ευχές για τη νέα χρονιά και παράλληλα στάθηκαν 
στη στήριξη των πολιτών στον Κυριάκο Μητσοτάκη και στη Νέα Δημοκρατία για 
να προχωρήσουν το έργο τους..
Στη συνέχεια τον λόγο έλαβε η επίσημη προσκεκλημένη της εκδήλωσης, η 

Υπουργός Εσωτερικών Νίκη Κεραμέως, η οποία αναφέρθηκε στο κυβερνητικό 
έργο της Νέας Δημοκρατίας. Στην ομιλία της η κ. Κεραμέως παρουσίασε ένα συ-
νοπτικό απολογισμό του κυβερνητικού έργου σε αυτούς τους πρώτους 6 μήνες 
της θητείας της κυβέρνησης, ενώ παράλληλα μίλησε για τον σχεδιασμό που υπάρ-
χει για όλη την τετραετία. Όπως είπε, στην πρώτη κυβερνητική θητεία της Ν.Δ. 
ψηφίστηκαν 433 νομοσχέδια, ενώ σε αυτό το πρώτο εξάμηνο της δεύτερης θητεί-
ας έχουν ψηφιστεί 37 νομοσχέδια. Παράλληλα, υπογράμμισε πως το κρίσιμο είναι 
να εφαρμόζονται τα νομοσχέδια και να γίνονται πράξη. Σχετικά με το νομοσχέδιο 
για την επιστολή ψήφο, η κ. Κεραμέως αναφέρθηκε διεξοδικά σε αυτό, λέγοντας 
πως θεσπίζεται για πρώτη φορά στην ιστορία του ελληνικού κράτους η επιστολική 
ψήφος. Ακόμη, επεσήμανε πως αφορά και κάθε Ελληνίδα και κάθε Έλληνα όπου 
κι αν βρίσκεται, στην Ελλάδα ή στο εξωτερικό. Ακόμη, η κ. Κεραμέως αναφέρθηκε 
και στα υπόλοιπα 4 νομοσχέδια του Υπουργείου Εσωτερικών, τα οποία ψηφίστη-
καν αυτό το πρώτο εξάμηνο, ενώ μίλησε και για άλλους κυβερνητικούς τομείς, 

δίνοντας έμφαση στην 
αύξηση των μισθών στο 
δημόσιο μετά από 14 
χρόνια.
Ακολούθησε η κοπή της 

πρωτοχρονιάτικης πίτας, 
την οποία ευλόγησε ο π. 
Μιχαήλ Κουρσουμπάς, 
εφημέριος του Καθεδρι-
κού Ναού της Θείας Ανα-
λήψεως, εκπροσωπώντας 
τον Σεβασμιότατο Μη-
τροπολίτη Κίτρους, Κατε-
ρίνης και Πλαταμώνα κ. 
Γεώργιο.
Σημειώνεται πως η 

Δ.Ε.Ε.Π. Πιερίας της 
Νέας Δημοκρατίας στη 
φετινή εκδήλωση τίμησε 

για την προσφορά στο κοινωνικό σύνολο το κέντρο κατά των ψυχοδραστικών ου-
σιών «Άτρακτος». Την τιμητική πλακέτα παρέδωσε στην Πρόεδρου του Κέντρου 
κ. Σίμου η Υπουργός Εσωτερικών κ. Κεραμέως.
Νωρίτερα την ίδια ημέρα, στα γραφεία της Δ.Ε.Ε.Π. Πιερίας της Ν.Δ., η κ. Κερα-

μέως είχε συνάντηση με κομματικά στελέχη, ενώ αναφέρθηκε σε θέματα επικαι-
ρότητας.

ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΚΟΠΗΣ ΒΑΣΙΛΟΠΙΤΑΣ ΤΗΣ Δ.Ε.Ε.Π. ΠΙΕΡΙΑΣ ΤΗΣ Ν.Δ. 

Μια λαμπερή «γαλάζια» βραδιά με καλεσμένη 
την Υπουργό Εσωτερικών Νίκη Κεραμέως 
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Σε ανακοίνωση του Κέντρου Πρόληψης «Άτρακτος» 
αναφέρονται τα εξής:
Η Διοίκηση και οι εργαζόμενοι του Κ.Π. ΑΤΡΑΚΤΟΣ ευ-

χαριστούν θερμά τον Πρόεδρο της ΔΕΕΠ κ. Χαράλαμπο 
Μπρουσκέλη για την τιμητική αναγνώριση και διάκριση 
της πολυετούς προσφοράς στην πρόληψη των εξαρτή-
σεων και την προαγωγή της ψυχοκοινωνικής υγείας στο 
Νομό Πιερίας.
Η βράβευση πραγματοποιήθηκε στην εκδήλωση κοπής 

πίτας της ΔΕΕΠ την Παρασκευή 12-1-2023 από την 
Υπουργό Εσωτερικών κ. Νίκη Κεραμέως την οποία και 
ευχαριστούμε για. την μέχρι σήμερα υποστήριξη των 
υπηρεσιών Πρόληψης στην κοινότητα από τη θέση της 
Υπουργού Παιδείας αλλά και σήμερα ως Υπουργός Εσω-
τερικών.
Τα Κέντρα Πρόληψης Εξαρτήσεων και Προαγωγής της 

Ψυχοκοινωνικής Υγείας, αποτελούν δομές στην Ελλάδα 
με σκοπό τη δωρεάν παροχή υπηρεσιών πρόληψης των 
εξαρτήσεων και προαγωγής της ψυχοκοινωνικής υγείας 
σε κάθε ενδιαφερόμενο. Αυτή τη στιγμή, σύμφωνα με 
τα πιο πρόσφατα στοιχεία, υπάρχουν 75 Κέντρα Πρό-
ληψης στην Ελλάδα και αποτελούν συνεργασίες μεταξύ 
του Οργανισμού κατά των Ναρκωτικών και των τοπικών 
αυτοδιοικήσεων πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας ορ-
γάνωσης (Δήμοι και Περιφέρειες).
Η ανάγκη για τη δημιουργία ΚΠ, ξεκίνησε αρχικά από 

την Ψυχιατρική Κλινική του Πανεπιστημίου Αθηνών, 
γύρω στα μέσα της δεκαετίας του 1980, που εφαρμό-
στηκαν τα πρώτα πιλοτικά προγράμματα, βασιζόμενα 
σε αντίστοιχα άλλων ευρωπαϊκών χωρών (Σουηδίας, 
Νορβηγίας).
Τα προγράμματα αυτά δεν εστίαζαν στην πληροφόρη-

ση για τις εξαρτησιογόνες ουσίες και τις συνέπειές τους, 
αλλά στην ανάγκη παρέμβασης στους αιτιολογικούς 
παράγοντες, που μπορεί να συμβάλλουν ευρύτερα στην 
προαγωγή της ψυχοκοινωνικής υγείας (επιμόρφωση γο-
νέων για την ενίσχυση των γονεϊκών δεξιοτήτων τους, 
εκπαίδευση εκπαιδευτικών σε προγράμματα αγωγής 
υγείας, παρεμβάσεις σε μαθητές για την καλλιέργεια 
δεξιοτήτων αντίστασης στη χρήση εξαρτησιογόνων ου-
σιών, κ.ά.).
Στη συνέχεια το 1995, ο ΟΚΑΝΑ, αξιοποιώντας την 

παραπάνω εμπειρία, ξεκίνησε το σχεδιασμό και την 
υλοποίηση ανάπτυξης ενός δικτύου Κέντρων Πρόληψης 
σε όλη την Ελλάδα με τη συμμετοχή της αυτοδιοίκησης 
τοπικών φορέων και συλλόγων.
Επέλεξε να είναι σε τοπικό επίπεδο, η λειτουργία 

των ΚΠ και όχι κεντρικά, προκειμένου να μπορούν να 
ανταποκρίνονται με το καλύτερο δυνατό τρόπο στις 
ιδιαιτερότητες της κάθε τοπικής κοινωνίας, αλλά και για 
λόγους διευκόλυνσης προσβασιμότητας.
Το Κέντρο Πρόληψης ΑΤΡΑΚΤΟΣ Πιερίας ένα από τα 

75 Κέντρα Πρόληψης και 2ο σε σειρά ίδρυσης στην Ελ-
λάδα. ξεκίνησε τη δράση του στην τοπική κοινωνία το 
1998.
Το ΚΠ σχεδιάζει και υλοποιεί προγράμματα πρόληψης 

των εξαρτήσεων και προαγωγής της ψυχοκοινωνικής 
υγείας, υπό την επιστημονική οικονομική εποπτεία του 
ΟΚΑΝΑ. Επιχορηγείται δε εξ ημισείας από το Υπουργείο 
Υγείας και Εσωτερικών.
Οι ομάδες –στόχος που απευθύνεται το ΚΠ καθορί-

ζεται από τις ιδιαίτερες ανάγκες της τοπικής κοινωνίας, 
γενικά όμως είναι:
– Τα Παιδιά προσχολικής ηλικίας και οι Μαθητές όλων 

των σχολικών βαθμίδων
– Οι Γονείς -Οι Εκπαιδευτικοί
– Οι Επαγγελματίες Υγείας
– Οι Στρατευμένοι
– Οι Φοιτητές
– Οι Πολιτιστικοί, Αθλητικοί, Επαγγελματικοί, Εκκλησι-

αστικοί κ.ά Σύλλογοι
– Ειδικές ομάδες πληθυσμού (μετανάστες, πρόσφυγες, 

Ρομά…)
– Ανήλικοι παραβάτες
– Η Ευρύτερη Κοινότητα, όπως Μέσα Μαζικής Επικοι-

νωνίας, Δημοτικά Συμβούλια κλπ.
Ο γενικός στόχος των παρεχόμενων υπηρεσιών του 

ΚΠ ανάλογα με την παραπάνω εκάστοτε ομάδα-στόχος 
είναι:
– Η ψυχική ενδυνάμωση και εκπαίδευση των νέων σε 

ψυχοκοινωνικές δεξιότητες που θα τους προστατέψουν 
από τη χρήση εξαρτησιογόνων ουσιών (κάπνισμα, αλκο-
όλ, ναρκωτικά), εξαρτητικών συμπεριφορών (διαδίκτυο, 
τζόγος), τον σχολικό εκφοβισμό, τις συμπεριφορές 
υψηλού κινδύνου (βία, διατροφικές διαταραχές, παρα-
βατικότητα) και θα συμβάλλουν στην προαγωγή της 
ψυχοκοινωνικής τους υγείας.
– Η εκπαίδευση των γονέων σε ψυχοκοινωνικές δε-

ξιότητες που θα τους βοηθήσουν να ανταποκριθούν 
καλύτερα στο γονεϊκό τους ρόλο (διαχείριση ορίων στην 
οικογένεια, ενημέρωση για τις εξαρτήσεις, τις αναπτυξι-
ακές ανάγκες των παιδιών κ.α.).
– Η επιμόρφωση των εκπαιδευτικών όλων των βαθ-

μίδων σε συνεργασία με το Υπουργείο Παιδείας για 
την εφαρμογή προγραμμάτων αγωγής υγείας για την 
πρόληψη των εξαρτήσεων και την προστασία της ψυχο-
κοινωνικής υγείας, καθώς και η υποστήριξη στον επαγ-
γελματικό τους ρόλο.
– Η συμβουλευτική ή και θεραπεία σε μεμονωμένα 

άτομα ή οικογένειες για θέματα εξαρτήσεων και ψυχικής 
υγείας.
-Η οργάνωση ομιλιών, συνεδρίων κλπ για την ενημέ-

ρωση της ευρύτερης κοινότητας.
– Η υλοποίηση ερευνών για τις συμπεριφορές υψηλού 

κινδύνου σε συνεργασία με το ΕΠΙΨΥ/Πανεπιστήμια 
κλπ. για τον σχεδιασμό των παρεμβάσεων πρόληψης, 
κ.α.
Η Ελλάδα σύμφωνα με την τελευταία αξιολογική έκθε-

ση του Εθνικού Κέντρου Τεκμηρίωσης και Πληροφόρη-
σης για τα Ναρκωτικά (ΕΚΤΕΠΝ, 2022) ξεχωρίζει για το 
σύστημα υπηρεσιών που διαθέτει στην πρόληψη των 

εξαρτήσεων, κυρίως μέσω του πανελλαδικού δικτύου 
των 75 Κέντρων Πρόληψης των Εξαρτήσεων και Προα-
γωγής της Ψυχοκοινωνικής Υγείας. Πέραν του σταθερού 
έργο τους, τα Κέντρα Πρόληψης ανταποκρίνονται και 
σε πολλά αιτήματα για ψυχοκοινωνική υποστήριξη τα 
οποία έχουν ενταθεί λόγω της πανδημίας.
Επιπλέον, σημαντικές ενέργειες έγιναν την τελευταία 

διετία για τη διασφάλιση της ποιότητας στην πρόληψη 
με την ενσωμάτωση των Ευρωπαϊκών Προδιαγραφών 
Ποιότητας στο έργο των Κέντρων Πρόληψης και την 
υλοποίηση του ευρωπαϊκού προγράμματος κατάρτισης 
και στη χώρα μας για την επιστήμη της πρόληψης. Στην 
ίδια έκθεση σημειώνεται ότι τα ΚΠ με την εμπειρία και 
τις επιστημονικές τους παρεμβάσεις έχουν συμβάλει να 
είναι η Ελλάδα, μια από τις πρώτες χώρες πανευρωπαϊ-
κά, στη μείωση της εξάρτησης σε νέες ηλικίες.
Ενδεικτικά, επίσης αναφέρεται, ότι μόνο για τη σχολική 

κοινότητα το 2019-2020, πάρα τις δυσκολίες της παν-
δημίας, υλοποιήθηκαν παρεμβάσεις σε 11.544 μαθητές 
σε 355 σχολεία στην Πρωτοβάθμια εκπαίδευση και σε 
14.935 μαθητές σε 309 σχολεία στην Δευτεροβάθμια 
εκπαίδευση για την πρόληψη των εξαρτήσεων, του 
εθισμού στο διαδίκτυο, την πρόληψη της επιθετικής συ-
μπεριφοράς και την αγωγή και προαγωγή της υγείας.
Το Κέντρο Πρόληψης των Εξαρτήσεων και Προαγωγής 

της Ψυχοκοινωνικής Υγείας Ν. Πιερίας ΑΤΡΑΚΤΟΣ με 
την εμπειρία του και τις επιστημονικές του παρεμβάσεις 
είναι μια αναγνωρισμένη δομή στην τοπική κοινωνία, 
που καλύπτει σημαντικό μέρος των αναγκών της σε θέ-
ματα Ψυχοκοινωνικής Υγείας και Πρόληψης των Εξαρ-
τήσεων τόσο σε ατομικό, όσο και σε ομαδικό επίπεδο. Η 
ύπαρξη και συνέχεια της λειτουργίας του αποτελεί ση-
μαντική παρακαταθήκη στην κάλυψη των αναγκών του 
πληθυσμού του νομού συμβάλλοντας στην άμβλυνση 
των προβλημάτων και στην προαγωγή της ψυχοκοινω-
νικής υγείας μέσα από τα προγράμματα που καλύπτει.
Πρόληψη σημαίνει αμεσότητα στην κάλυψη των ανα-

γκών του πληθυσμού, ευελιξία όσον αφορά τον τρόπο 
λειτουργίας προσαρμογή στις ανάγκες των κατοίκων 
του νομού, σταθερές σχέσεις με τα μέλη της, ποικιλο-
μορφία στις παρεμβάσεις βασιζόμενες στην ζωντανή 
σχέση με την τοπική κοινωνία, και ανατροφοδότηση 
από αυτή.
Αυτά είναι τα χαρακτηριστικά του έργου του Κέντρου 

Πρόληψης των Εξαρτήσεων και Προαγωγής της Ψυχο-
κοινωνικής Υγείας Ν. Πιερίας «ΑΤΡΑΚΤΟΣ».
Έτσι διασφαλίζεται η καλύτερη και αποδοτικότερη πα-

ροχή υπηρεσιών στην τοπική κοινωνία.
Η Πρόεδρος του ΚΠ ΑΤΡΑΚΤΟΣ Πιερίας
Σίμου Τριανταφυλλιά

Η Δ.Ε.Ε.Π. Ν.Δ. Πιερίας τίμησε το Κέντρο Πρόληψης 
«Άτρακτος»

Τον Δήμο Πύδνας – Κολινδρού επισκέφτηκε την 
Παρασκευή 12 Ιανουαρίου 2024 η Υπουργός Εσωτε-
ρικών κ. Νίκη Κεραμέως, στο πλαίσιο της παρουσίας 

της στην Πιερία.
Την κ. Κεραμέως υποδέχτηκε ο Δήμαρχος Πύδνας 

– Κολινδρού κ. Χρήστος Κομπατσιάρης, ο οποίος είχε 

την ευκαιρία να συζητήσει μαζί της θέματα που αφο-
ρούν τον Δήμο και είναι αρμοδιότητας του Υπουργεί-
ου Εσωτερικών. 

Επίσκεψη της Υπουργού Εσωτερικών Νίκης Κεραμέως 
στον Δήμο Πύδνας - Κολινδρού
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Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη Παπαδημη-
τρίου παρευρέθηκε στη θεμελίωση της νέας πτέρυγας 
της φαρμακοβιομηχανίας Boehringer Ingelheim στο 
Κορωπί, η οποία πραγματοποιήθηκε από τον Πρωθυ-
πουργό Κυριάκο Μητσοτάκη.
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης επεσήμανε, μετά το τέλος 

της εκδήλωσης, τη σημασία της επένδυσης, υπογραμ-
μίζοντας ότι αποτελεί ξεκάθαρη ένδειξη του ενισχυ-
μένου επενδυτικού ενδιαφέροντος στην Ελλάδα και 
της στρατηγικής επιλογής της χώρας μας να καταστεί 
σημείο αναφοράς στη φαρμακευτική βιομηχανία.

Η κ. Μάνη δήλωσε:
«Το μήνυμα είναι ένα: “επενδύουμε στην Ελλάδα”.
Η μεγάλη επένδυση αυτή επιβεβαιώνει την προσή-

λωση της Κυβέρνησης στην ανάδειξη της Ελλάδας ως 
πεδίου μεγάλων διεθνών επενδύσεων.
Η φαρμακοβιομηχανία είναι ένας τομέας που δια-

χρονικά συνεισφέρει στην ανάπτυξη της εγχώριας οι-
κονομίας. Στόχος μας στο Υπουργείο Ανάπτυξης είναι 

η δημιουργία ενός πιο απλουστευμένου και φιλικού 
πλαισίου για την υποστήριξη επενδυτικών πρωτοβου-
λιών στον κλάδο».
Η Boehringer Ingelheim, μια από τις 20 μεγαλύτε-

ρες φαρμακευτικές επιχειρήσεις παγκοσμίως, είναι η 
μοναδική πολυεθνική φαρμακευτική εταιρία που δια-
τηρεί δική της βιομηχανική μονάδα παραγωγής στην 
Ελλάδα από το 1975, η οποία τροφοδοτεί πάνω από 
90 χώρες, συμβάλλοντας σημαντικά στις εξαγωγές 
της χώρας.

Η ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΣΤΗ ΘΕΜΕΛΙΩΣΗ 
ΑΠΟ ΤΟΝ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΠΤΕΡΥΓΑΣ ΤΗΣ ΦΑΡΜΑΚΟΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑΣ BOEHRINGER INGELHEIM 

«Το μήνυμα είναι ένα: “επενδύουμε στην Ελλάδα”»

Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη – Παπαδη-
μητρίου παραβρέθηκε ως επίσημη καλεσμένη στην 
ετήσια απονομή των Επιχειρηματικών Βραβείων του 

Εμπορικού και Βιομηχανικού Επιμελητηρίου Αθηνών 
(ΕΒΕΑ), μια συνάντηση αφιερωμένη στον επιχειρημα-
τικό κόσμο.
Φέτος, τα βραβεία απονεμήθηκαν σε επιχειρήσεις 

που διακρίθηκαν στην εξαγωγική δραστηριότητα, 
στις επιδόσεις στην έρευνα και καινοτομία και στη 
δέσμευσή τους στην πράσινη ανάπτυξη, αναδεικνύο-
ντας την αξία της βιώσιμης και εξωστρεφούς επιχει-
ρηματικότητας στην ελληνική οικονομία.
Η κ. Μάνη υπογράμμισε την προσήλωση του 

Υπουργείου Ανάπτυξης στη στήριξη του επιχειρείν 
και στη σχεδίαση αναπτυξιακών εργαλείων για την 
επαναβιομηχάνιση της χώρας, επισημαίνοντας πως 
«η επιχειρηματικότητα είναι μοχλός ανάπτυξης και 
δημιουργίας νέων θέσεων εργασίας».
Μετά το τέλος της εκδήλωσης, δήλωσε:
«Η Ελλάδα θα έχει στα επόμενα χρόνια τη δυνατό-

τητα αξιοποίησης νέων και αυξημένων πηγών χρη-
ματοδότησης από το ΕΣΠΑ, το Ταμείο Ανάκαμψης 
και την Αναπτυξιακή 
Τράπεζα. Θέλουμε 
περισσότερες επεν-
δύσεις βασισμένες 
στην παραγωγικότη-
τα, την εξωστρέφεια 
και την καινοτομία. 
Θέλουμε ισχυρότερες 
και πιο εξωστρεφείς 
Μικρομεσαίες Επιχει-
ρήσεις με καλύτερες 
θέσεις εργασίας. Και 
αυτό είναι ένα “στοί-
χημα” που θα κερδί-
σουμε».

Η ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΣΤΑ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΑ ΒΡΑΒΕΙΑ ΤΟΥ ΕΒΕΑ 

«Η επιχειρηματικότητα είναι μοχλός ανάπτυξης 
και δημιουργίας νέων θέσεων εργασίας»

Κοινοβουλευτική αναφορά προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφί-
μων κ. Λευτέρη Αυγενάκη κατέθεσε ο Βουλευτής Πιερίας κ. Φώντας Μπαραλιάκος 
αιτούμενος την εξέταση καταβολής αποζημίωσης και παροχής οικονομικής στήρι-
ξης προς τους καστανοπαραγωγούς της Σκοτίνας και του Νέου Παντελεήμονα.
Στο κείμενο της αναφοράς ο κ. Μπαραλιάκος επισημαίνει πως σε πρόσφατη συ-

νάντησή του με τους καστανοκαλλιεργητές των περιοχών της Σκοτίνας και του 
Νέου Παντελεήμονα ενημερώθηκε για την απογοητευτική συγκομιδή καστάνων 
για το 2023 λόγω έξαρσης της ασθένειας της «φαιάς σήψης».
Η εν λόγω ασθένεια εμφανίστηκε το 2018 στις καστανοπαραγωγικές περιοχές 

της Πιερίας και έκτοτε επηρεάζει τις καλλιέργειες κάθε χρονιάς αλλά τα φετινά 
ποσοστά προσβολής αγγίζουν το 60% της παραγωγής, παρά τις παρεμβάσεις φυ-
τοπροστασίας που εφαρμόσθηκαν.
Λαμβάνοντας υπόψιν και το γεγονός πως η ακαρπία, επιβεβαιωμένη από τους 

ελέγχους του ΕΛΓΑ, έφτασε στο 50% σε πολλές περιπτώσεις, καθίσταται κατανο-
ητή η δεινή οικονομική θέση στην οποία έχουν περιέλθει οι καστανοπαραγωγοί, 
που στηρίζουν το 95% του ετήσιου εισοδήματός τους στην παραγωγή κάστανου.
Συν τοις άλλοις, προσθέτει ο Βουλευτής Πιερίας στην αναφορά του, οι καστα-

νοκαλλιέργειες έχουν πληγεί και από την σφήκα της καστανιάς μολονότι με ίδια 
έξοδα οι παραγωγοί επιχείρησαν να την 
καταπολεμήσουν με την εξαπόλυση ωφέ-
λιμου εντόμου.
Ως εκ τούτων ο κ. Μπαραλιάκος αιτείται 

από τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης 
να εξετάσει και να μεριμνήσει για την 
οικονομική ενίσχυση των καστανοπαρα-
γωγών για την καλλιεργητική χρονιά του 
2023, για την επίλυση του χρονίζοντος 
προβλήματος της επιλεξιμότητας των κα-
στανοτεμαχίων, για την αλλαγή του κα-
νονισμού του ΕΛΓΑ και τη συμπερίληψη 
σε αυτόν των καταστροφών από την κλι-
ματική αλλαγή και για την διάθεση ωφέ-
λιμων εντόμων στα καστανοπερίβολα της 
Σκοτίνας και του Νέου Παντελεήμονα.

Στη Βουλή φέρνει την ενίσχυση των καστανοπαραγωγών 
ο Βουλευτής Φ. Μπαραλιάκος με κοινοβουλευτική αναφορά
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Πλήθος κόσμου παραβρέθηκε την Κυριακή 14 Ια-

νουαρίου 2024, στον Ιερό Ναό Αγίου Δημητρίου Κα-
ρίτσας, για το «τελευταίο αντίο» στον Βασίλη Δαλα-
μήτρα, έναν άνθρωπο που άφησε το στίγμα του στην 
τοπική αυτοδιοίκηση. Φίλοι, συγγενείς, συνεργάτες 
και συγχωριανοί του, που βρέθηκαν στον Ιερό Ναό, 
εξέφρασαν τον θαυμασμό και την εκτίμησή τους για 
το έργο του στην τοπική κοινωνία.
Ο Βασίλης Δαλαμήτρας, ιδιαίτερα αγαπητός στην 

περιοχή, υπηρέτησε για πολλά χρόνια σε διάφορα 
αξιώματα της τοπικής αυτοδιοίκησης. Με πάθος και 
αφοσίωση, συνέβαλε στην ανάπτυξη και ευημερία της 
περιοχής. Για δύο τετραετίες υπηρέτησε το αγαπημέ-
νο του χωριό ως Πρόεδρος της Κοινότητας, ενώ στον 
«καποδιστριακό» Δήμο Δίου διετέλεσε Αντιδήμαρχος 
και Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου. Τον Ιανου-

άριο του 2009 υπέστη βαρύ εγκεφαλικό επεισόδιο 
και από τότε ήταν κλινήρης. «Έφυγε» από τη ζωή το 
πρωί του Σαββάτου 13 Ιανοαυρίου σε ηλικία 63 ετών.
Με ιδιαίτερα συγκινητικά λόγια τον αποχαιρέτησαν ο 

πρώην Δήμαρχος Δίου Γρηγόρης Παπαχρήστος και η 
ανιψιά του Εύη Πατζιάλα.
Στην κηδεία, μεταξύ άλλων, παραβρέθηκαν ο Εκ-

πρόσωπος Τύπου του ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ Θανάσης 

Γκλαβίνας, ο επικεφαλής της μείζονος αντιπολίτευσης 
του Περιφερειακού Συμβουλίου Χρήστος Παπαστερ-
γίου, ο Δήμαρχος Δίου - Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιό-
λιος, ο πρώην Βουλευτής Νίκος Κάκαλος, ο πρώην 
Δήμαρχος Πύδνας - Κολινδρού Βαγγέλης Λαγδάρης, 
ο Γραμματέας της Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ Πιερίας Δη-
μήτρης Λιόλιος, Αντιδήμαρχοι του Δήμου Δίου - Ολύ-
μπου, Δημοτικοί Σύμβουλοι και πρώην Δήμαρχοι.

Το «τελευταίο αντίο» στον Βασίλη Δαλαμήτρα 

Από τη Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας ανακοινώνεται ότι θα 
διεξαχθούν οι εξετάσεις ενηλίκων (όσοι έχουν συμπληρώσει το όριο ηλικίας της 
υποχρεωτικής φοίτησης -16 ετών και άνω), για την απόκτηση τίτλου απολυ-
τηρίου Δημοτικού Σχολείου, στις 8 Φεβρουαρίου 2024, ημέρα Πέμπτη και ώρα 
13:30 π.μ. στο 18ο Δημοτικό Σχολείο Κατερίνης (Αντισθένους 1, τηλ. 23510 
46050).
Για τη συμμετοχή στις εξετάσεις απαιτείται:

1) αίτηση των ενδιαφερόμενων
2) πιστοποιητικό γέννησης
3) φωτοτυπία ταυτότητας
4) υπεύθυνη δήλωση του Ν. 1599/86 για τον τόπο διαμονής
Η αίτηση με τα συνημμένα δικαιολογητικά υποβάλλονται σε έντυπη μορφή 

στη Δ/νση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης έως και τη Δευτέρα 05-02-2024, στις 
14:00 η ώρα. Πληροφορίες: Στεφανίδου Φ. (2351 353 914)

Εξετάσεις ενηλίκων για την απόκτηση τίτλου απολυτηρίου 
Δημοτικού Σχολείου

Την κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας διοργανώνει την Κυριακή 28/01/2024 και 
ώρα 13:00 η Ένωση Συνταξιούχων Εμπόρων Ν. Πιερίας. Η κοπή της πίτας θα πραγ-
ματοποιηθεί στο κέντρο «ΕΛΙΑ», στη στρογγυλή αίθουσα, τέρμα Εθν. Σταδίου.

Συμμετοχή 15 ευρώ με πλήρες μενού, ποτό και μουσική. Οι προσκλήσεις διατί-
θενται στο γραφείο του συλλόγου Εθν. Αντιστάσεως 34. Πληροφορίες στα τηλ. 
2351079987 & 6972672830.

Κοπή πίτας από την Ένωση Συνταξιούχων Εμπόρων 
Ν. Πιερίας

Η Ελληνική Εταιρεία Κοιλιοκάκης 
και ο Βio Ηλίανθος σας προσκαλούν 
το Σάββατο 20 Ιανουαρίου 2024 στις 
18:00 για να κόψουμε πίτα, να γνω-
ριστούμε και να περάσουμε ένα πολύ 
όμορφο απόγευμα με δώρα και ευχές 
για τη νέα χρονιά!
H εκδήλωση θα πραγματοποιηθεί 

στον χώρο του Βio Ηλίανθου στην 
οδό Ανδρούτσου 29 και Μητροπόλε-
ως στην Κατερίνη.
Η συμμετοχή στην εκδήλωση είναι 

δωρεάν.

Πρόσκληση σε κοπή πίτας 
από την Ελληνική Εταιρεία 

Κοιλιοκάκης 
και τον Βio 
Ηλίανθος

Το Δεκαπενταμελές Μαθητι-
κό Συμβούλιο του Εσπερινού 
ΕΠΑΛ Κατερίνης διοργανώνει 
τον ετήσιο χορό του, την Πα-
ρασκευή 26 Ιανουαρίου 2024, 
στις 21.00 στο κέντρο ΘΕΑΜΑ 
(3ο χλμ. Π.Ε.Ο. Κατερίνης – 
Θεσσαλονίκης. 
Τιμή πρόσκλησης: 12 ευρώ 

(με φαγητό χωρίς ποτό)

Ο ετήσιος 
χορός 
του 

Εσπερινού 
ΕΠΑΛ 

Κατερίνης
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Θλίψη σκόρπισε στην πόλη της 

Κατερίνης η είδησης της απώλειας 
του Μανώλη Κοσμαδακη, σε ηλικία 
66 ετών. Ο Μανώλης Κοσμαδακης 
ήταν ένα δραστήριο άτομα με πλού-
σια δράση. Διετέλεσε Διοικητής του 
Ψυχιατρικού Νοσοκομείου Πέτρας 
Ολύμπου, καθώς και Αναπληρωτής 
Διοικητής του Γενικού Νοσοκομείου 
Κατερίνης. Ακόμη, ήταν υποψήφι-
ος Βουλευτής Πιερίας με το Κίνημα 
Αλλαγής. Η κηδεία του έγινε τη Δευ-
τέρα 15 Ιανουαρίου 2024 στον Ιερό 
Ναό Αγίου Λαζάρου Κατερίνης.
Συλλυπητήριο μήνυμα ΠΑΣΟΚ 

– ΚΙΝΑΛ 
Σε συλληπτήριο μήνυμα του ΠΑΣΟΚ 

– ΚΙΝΑΛ αναφέρονται τα εξής:
Με θλίψη αποχαιρετούμε τον Μα-

νώλη Κοσμαδάκη, που υπηρέτησε με 
αφοσίωση και εργατικότητα τη δημο-
κρατική παράταξη.
Ήδη από τα φοιτητικά του χρόνια 

είχε ενεργή παρουσία στις οργανώ-
σεις του ΠΑΣΟΚ στη Γερμανία και 
έκτοτε συνέδραμε δυναμικά τις μά-
χες της παράταξης.
Απευθύνουμε τα ειλικρινή μας συλ-

λυπητήρια στην οικογένειά του.
Η Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ Πιερίας 

για την απώλεια του Μανώλη 
Κοσμαδάκη
Σε συλλυπητήρια ανακοίνωση της 

Νομαρχιακής Επιτροπής Πιερίας του 

ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ αναφέρονται τα 
εξής:
Με θλίψη αποχαιρετούμε τον Μα-

νώλη Κοσμαδάκη, που έφυγε πρό-
ωρα από κοντά μας.
Διετέλεσε Διοικητής του Ψυχια-

τρικού Νοσοκομείου Πέτρας και 
Αναπληρωτής Διοικητής του Γενικού 
Νοσοκομείου Κατερίνης .
Υπηρέτησε με συνέπεια, ήθος και 

αυταπάρνηση τη δημοκρατική πα-
ράταξη διατελώντας επί σειρά ετών 
γραμματέας της τοπικής οργάνωσης 
ΠΑΣΟΚ. Ήταν υποψήφιος Βουλευ-
τής του Κινήματος Αλλαγής.
Απευθύνουμε τα ειλικρινή μας 

συλλυπητήρια στους οικείους του.

Απεβίωσε ο Μανώλης Κοσμαδάκης

Οι μεθοδικές έρευνες των αστυνομικών της Υποδι-
εύθυνσης Ασφάλειας Κατερίνης είχαν ως αποτέλεσμα 
να εξιχνιαστεί ληστεία που έγινε στις 10 Ιανουαρίου 
2024 στην Πιερία.
Συγκεκριμένα συνελήφθη την Πέμπτη 11 Ιανουαρί-

ου 2023, το πρωί, σε περιοχή της Λάρισας, από αστυ-
νομικούς της Υποδιεύθυνσης Ασφάλειας Κατερίνης, 
με τη συνδρομή και του Αστυνομικού Τμήματος Τυρ-
νάβου, ένας ημεδαπός άνδρας, καθώς το μεσημέρι 

της προηγούμενης ημέρας, με το πρόσχημα πώλησης 
προϊόντων εισήλθε σε οικία ηλικιωμένης και με τη 
χρήση βίας, της αφαίρεσε το χρηματικό ποσό των 
200 ευρώ, χωρίς ωστόσο να την τραυματίσει.
Στην κατοχή του βρέθηκε και κατασχέθηκε το χρη-

ματικό ποσό των 120 ευρώ. Με τη δικογραφία που 
σχηματίσθηκε σε βάρος του, οδηγήθηκε στον Ει-
σαγγελέα Πρωτοδικών Κατερίνης και τον παρέπεμψε 
στον Ανακριτή.

Εξιχνίαση ληστείας από την Υποδιεύθυνση Ασφάλειας 
Κατερίνης

Μια πολύ ενδιαέρουσα εκδήλωση πραγματοποιήθηκε 
στη Λεπτοκαρυά, με ομιλητή τον κ. Κώστα Κουκάρα 
με θέμα «Μεσογειακή διατροφή και Μακροζωία». 
Οι διοργανωτές ευχαριστούν όσους παραβρέθηκαν, 

τον Αιδεσιμότατο π. Αθανάσιο και τον π. Νικόλαο, 
τους μουσικούς που συνόδευσαν τη χορωδία κ. Νίκο 
Πατρή (λαούτο) και τον Μανώλη Τσιαπαρη (κλαρίνο), 
τους εκπροσώπους της αντιπολίτευσης του Δήμου 
Δίου - Ολύμπου κ. Πετρο Κιάφα και Σοφία Νούλα, 

τους εκπροσώπους του Τοπικού Συμβουλίου Λεπτο-
καρυάς Κουκάρα Ευαγγελία και Νίκη Παλαβαρτζα, 
τους εκπροσώπους των Συλλόγων της Λεπτοκαρυάς, 
καθώς και τον ομιλητή Κώστα Κουκάρα.

Ενημερωτική εκδήλωση για τη μεσογειακή διατροφή 
και τη μακροζωία στη Λεπτοκαρυά

Η θεατρική ομάδα από 
εθελοντές γονείς πα-
ρουσιάζει την κωμωδία 
«Γκόλφω forever» του 
Ντίνου Σπυρόπουλου, 
την Κυριακή 28 Ιανου-
αρίου 2024, στις 18.30, 
στο Γυμνάσιο Λεπτοκα-
ρυάς. 

Η θεατρική 
παράσταση 

«Γκόλφω forever» 
στη Λεπτοκαρυά
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Σύναξη των Εφημερίων των Ενοριών Κατερίνης 
με τη συμμετοχή του Προέδρου και Καθηγητών 
του Τμήματος Διοίκησης Εφοδιαστικής Αλυσίδας 
(logistics) του Διεθνούς Πανεπιστημίου Ελλάδος που 
εδρεύει στην Κατερίνη, πραγματοποιήθηκε την Πα-
ρασκευή 12 Ιανουαρίου, στο Πνευματικό Κέντρο του 
Ιερού Ναού Αγίας Τριάδος Κατερίνης.
Οι Ιερείς είχαν εποικοδομητική συζήτηση με τον 

Πρόεδρο του Τμήματος κ. Δημήτρη Αηδόνη, τον 
Καθηγητή κ. Δημήτρη Φωλίνα και τον Επίτιμο Καθη-
γητή κ. Βαγγέλη Καραβαγγέλη με θέμα μια νέα και-
νοτόμα δράση για τη διασύνδεση μεταξύ της ερευνη-
τικής κοινότητας και της τοπικής Εκκλησίας.
Η δράση αυτή θα λάβει χώρα με τη μέριμνα του 

Σεβασμιωτάτου Ποιμενάρχη κ. Γεωργίου, στο πλαί-
σιο του συμφώνου συνεργασίας που είχε υπογραφεί 
μεταξύ της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, Κατερίνης 
και Πλαταμώνος και του Πανεπιστημιακού αυτού 
Τμήματος.

Πιο συγκεκριμένα, προγραμματίζεται η διεξαγωγή 
Έρευνας Κοινής Γνώμης (Ε.Κ.Γ.) στους Ενοριακούς 
Ναούς της Κατερίνης από το Τμήμα με τη συμβολή 
και των φοιτητών του με αντικείμενο την αποτύπω-
ση των απόψεων αλλά και της μέχρι σήμερα γνώσης 
και πληροφόρησης της κοινής γνώμης για το πολυ-
σχιδές έργο της Ιεράς Μητροπόλεως.
Η έρευνα αυτή θα αναπτυχθεί σε όλα τα γνωστικά 

αντικείμενα και σε όλους τους τομείς που μπορεί η 
επιστημονική γνώση και η έρευνα να αξιοποιηθεί για 
την ανάπτυξη και υποστήριξη των δομών της τοπι-
κής Εκκλησίας.
Ο Αρχιερατικός Επίτροπος Κατερίνης Πρωτοπρεσβύ-

τερος π. Αθανάσιος Μαρινόπουλος, αφού μετέφερε 
τις ευχαριστίες του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτη κ. 
Γεωργίου για την υπάρχουσα αγαστή συνεργασία της 
Ιεράς Μητροπόλεως με το Πανεπιστημιακό Τμήμα, 
ανέφερε χαρακτηριστικά: «η έρευνα αυτή, που θα 
διεξαχθεί κατόπιν πρωτοβουλίας του Σεβασμιωτάτου 

Μητροπολίτου μας, θα συμβάλει ουσιαστικά στο πο-
λυσχιδές έργο της τοπικής Εκκλησίας προς όφελος 
του χριστεπώνυμου πληρώματος της Πιερίας».
Από την πλευρά του ο Πρόεδρος του Τμήματος 

Διοίκησης Εφοδιαστικής Αλυσίδας του ΔΙ.ΠΑ.Ε. κ. 
Δημήτρης Αηδόνης δήλωσε: «Υλοποιούμε άλλη 
μια ερευνητική δράση σε συνεργασία με την Ιερά 
Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος. 
Συγκεκριμένα, θα διεξαχθεί το επόμενο χρονικό δι-
άστημα έρευνα με χρήση ερωτηματολογίων για την 
αντίληψη των πιστών σχετικά με λατρευτικά θέμα-
τα, το ποιμαντικό και φιλανθρωπικό έργο της Ιεράς 
Μητροπόλεως, κλπ. Σημαντικό για εμάς στο Τμήμα 
Διοίκησης Εφοδιαστικής Αλυσίδας, ΔΙΠΑΕ είναι η 
ενεργή συμμετοχή των Κληρικών της πόλης μας 
στην έρευνα, τα αποτελέσματα της οποίας θα τεθούν 
προς αξιοποίηση στη διάθεση της Ιεράς Μητροπόλε-
ως, της Επιστημονικής Κοινότητας και του ευρύτερου 
κοινού».

ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΗ ΚΙΤΡΟΥΣ – ΤΜΗΜΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΕΦΟΔΙΑΣΤΙΚΗΣ ΑΛΥΣΙΔΑΣ ΤΟΥ ΔΙ.ΠΑ.Ε.

Καινοτόμα δράση έρευνας κοινής γνώμης

Διήμερη εκδρομή στη Βουλγαρία διοργανώνουν οι Κόρες 
Πιερίων το Σάββατο 27 και Κυριακή 28 Ιανουαρίου 2024.
Το πρόγραμμα της εκδρομής έχει ως εξής:
Σάββατο 27/01/2024: Αναχώρηση από το Σταθμό του ΚΤΕΛ 

στις 5.00. Μετά τις απαραίτητες στάσεις θα φτάσουμε στον 
συνοριακό σταθμό Προμαχώνα. Αφού γίνει ο απαραίτητος 
έλεγχος θα εισέλθουμε στη χώρα της Βουλγαρίας. Θα συνα-
ντήσουμε μια εφάμιλλη φύση με αυτή τη δικής μας χώρας, 
αλλά με διαφορετικές πινελιές κουλτούρας. Θα κάνουμε μια 
ευχάριστη παράκαμψη για να επισκεφτούμε το μοναστήρι 
και το ιστορικό μουσείο της Ρίλλα με τα ανεκτίμητα κειμήλια 
και το μουσείο του ιστορικού μοναστηρίου. Θα αναχωρήσου-
με, μετά την επίσκεψή μας, για τη Φιλιππούπολη τη δεύτερη 
μεγαλύτερη πόλη της χώρας ή όπως την αποκαλούν οι Βούλ-
γαροι την πόλη Πλόντβιβ. Τακτοποίηση στο ξενοδοχείο.
Θα περιπλανηθούμε και θα θαυμάσουμε τα πιο σημαντικά 

αξιοθέατα όπως το δραματικό θέατρο, το αρχαίο στάδιο, την 

παλιά πόλη, την εκκλησία του Αγίου Κωνσταντίνου και Ελέ-
νης. Το αρχοντικό Κουγιουμτζόγλου, σημερινό εθνογραφικό 
μουσείο και άλλα πολλά. Θα έχουμε ελεύθερο χρόνο να 
χαρούμε τη γοητευτική πόλη. Ελεύθερος χρόνος και διανυ-
κτέρευση. 
Κυριακή 28/01/2024: Ημέρα επιστροφής η σημερινή και 

νωρίς το πρωί μετά το πρωινό θα αναχωρήσουμε για τη 
Σοφία. Την όμορφη πρωτεύουσα της Βουλγαρίας. Εκεί 
μπορούμε να θαυμάσουμε τον καθεδρικό ναό του Αλεξά-
ντερ Μιέφσκι, ένα κόσμημα αρχιτεκτονικής και πολυτέλειας 
καθώς και την εκκλησία της Αγίας Σοφίας. Θα έχουμε ελεύ-
θερο χρόνο να περπατήσουμε στον διάσημο δρόμο Βίτοσα, 
με την ενδιαφέρουσα αγορά και τα καλαίσθητα μαγαζιά για 
ένα απολαυστικό γεύμα. Μετά το μεσημέρι θα πάρουμε τον 
δρόμο της επιστροφής και αφού περάσουμε το συνοριακό 
σταθμό του Προμαχώνα, αργά το απόγευμα επιστροφή 
στην Κατερίνη. 

Διήμερη εκδρομή στη Βουλγαρία 
με τις Κόρες Πιερίων 

Σύμφωνα με το άρθρο 24 Καταστατικού του 
Φυσιολατρικού Συλλόγου Λιτοχώρου «ΟΛΥΜΠΟΣ» 
προσκαλούνται τα μέλη του Συλλόγου στην Ετήσια 
Τακτική Γενική Συνέλευση που θα γίνει την Τετάρτη 
24 Ιανουαρίου 2024 και ώρα 20:00 στα γραφεία του 
Συλλόγου (οδός Βασίλη Ιθακησίου 1, Λιτόχωρο).
Σε περίπτωση που δεν θα υπάρξει απαρτία, η Ετήσια 
Τακτική Γενική Συνέλευση θα συνέλθει πάλι την 
Κυριακή 28 Ιανουαρίου 2024 και ώρα 11:00 π.μ. με 
τα ίδια θέματα, στον ίδιο τόπο, χωρίς νέα πρόσκληση.
ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ
1. Εκλογή Προέδρου και Γραμματέα της Γενικής 

Συνέλευσης.
2. Επικύρωση των Πρακτικών της προηγούμενης 

Γενικής Συνέλευσης.
3. Λογοδοσία του Διοικητικού Συμβουλίου για τα 

πεπραγμένα του έτους 2023.
4. Ταμειακός Απολογισμός χρήσεως 2023 και 

υποβολή για έγκριση του Ισολογισμού και του 
Προϋπολογισμού Οικονομικού έτους

5. Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής.
6. Έγκριση διαγραφών μελών συλλόγου σύμφωνα 

με το άρθρο 11 παράγραφος α.
7. Έγκριση Πεπραγμένων Διοικητικού Συμβουλίου.
8. Απαλλαγή του Διοικητικού Συμβουλίου και της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής από κάθε ευθύνη.
9. Συζήτηση επί των Πεπραγμένων – Προτάσεις 

μελών του συλλόγου.
10. Τροποποίηση Καταστατικού. (Άρθρο 3, 

άρθρο 6, άρθρο 12, άρθρο 33).
Σύμφωνα με το άρθρο 24 Καταστατικού του 
Συλλόγου, δικαίωμα συμμετοχής στην Ετήσια Τακτική 

Γενική Συνέλευση έχουν τα ταμειακώς τακτοποιημένα 
μέλη του Συλλόγου.

ΦΥΣΙΟΛΑΤΡΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΛΙΤΟΧΩΡΟΥ

Πρόσκληση σε ετήσια Τακτική Γενική Συνέλευση 
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 19Ρεπορτάζ
Σε μια κίνηση αγανάκτησης, αγρότες από την Πιερία 

εισήλθαν με τα τρακτέρ τους στο κέντρο της Κατε-
ρίνης, τη Δευτέρα 15 Ιανουαρίου 2024, διαμαρτυ-

ρόμενοι για τις δυσκολίες που αντιμετωπίζουν λόγω 
των πολύπλοκων προκλήσεων που αντιμετωπίζει ο 
αγροτικός τομέας.

Οι αγρότες εκφράζουν τη δυσαρέσκειά τους για τις 
οικονομικές δυσκολίες που αντιμετωπίζουν λόγω των 
υψηλών κοστών παραγωγής, της αύξησης των τιμών 
των καυσίμων και μια σειρά από άλλα θέματα.

Με τα τρακτέρ στο κέντρο της Κατερίνης οι αγρότες 

ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Στον… «χορό» των κινητοποιήσεων και οι αγρότες 

του Κολινδρού. Το πρωί της Κυριακής 14 Ιανουαρίου 
2024, αγρότες της περιοχής συγκεντρώθηκαν σε μια 
εκτεταμένη συνάντηση με στόχο την συντονισμένη 
συμμετοχή τους στο «μπλόκο» των συναδέλφων τους 
στην Κατερίνη. Οι αγρότες, αντιμέτωποι με πληθώρα 
προβλημάτων επιβίωσης και οικονομικής ανασφάλειας, 
επιδιώκουν να εκφράσουν την αγανάκτησή τους και να 
διεκδικήσουν βελτιώσεις για τον αγροτικό τομέα.

Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε στο Δημαρχείο του 
Κολινδρού, όπου οι αγρότες συζήτησαν τις διάφορες 
πτυχές των προβλημάτων που αντιμετωπίζουν καθημε-
ρινά. Το υψηλό κόστος παραγωγής και ιδιαίτερη η τιμή 
του πετρελαίου, που τους έχει «γονατίσει», οι ανε-
παρκείς τιμές πώλησης των προϊόντων τους, η μείωση 
των επιδοτήσεων και το υψηλό κόστος ασφάλισης της 
παραγωγής από τον ΕΛΓΑ, αποτελούν μόνο μερικά από 
τα προβλήματα που συζητήθηκαν μεταξύ των παρευ-
ρισκομένων.

«Βρισκόμαστε σε μια κρίσιμη κατάσταση. Οι τιμές 
δεν αντικατοπτρίζουν τον κόπο και την προσπάθειά 
μας. Πρέπει να διεκδικήσουμε δίκαιες συνθήκες για το 
μέλλον των οικογενειών μας», ανέφερε αγρότης της 
περιοχής.
Οι αγρότες αποφάσισαν ομόφωνα να συμμετάσχουν 

με τα τρακτέρ τους στο «μπλόκο» της Κατερίνης, 
προκειμένου να επισημάνουν τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν και να ζητήσουν από την κυβέρνηση 
να λάβει συγκεκριμένα μέτρα για τη στήριξη του αγρο-
τικού τομέα. 

Στον… «χορό» των κινητοποιήσεων και οι αγρότες 
του Κολινδρού

ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ 
Ολοσχερώς κάηκε μια μονοκατοικία το πρωί της Τρίτης 9 Ιανουαρίου 2024 στον Κολινδρό.
Το σπίτι ήταν ακατοίκητο και η πυρκαγιά έγινε αντιληπτή νωρίς το πρωί από γείτονες, οι 

οποίοι ειδοποίησαν την Πυροσβεστι-
κή.

Στο σημείο έφτασαν δυνάμεις της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Κολιν-
δρού, οι οποίες κατάφεραν να περιο-
ρίσουν τη φωτιά και δεν επεκτάθηκε 
σε γειτονικά σπίτια.

Κάηκε ολοσχερώς σπίτι
 στον Κολινδρό 

Φωτιά ξέσπασε τα ξημερώματα της Πέμπτης 11 Ιανουαρίου 2024 σε 
εστιατόριο στους Νέους Πόρους Πιερίας. Η πυρκαγιά έγινε αντιληπτή 
στις 02.00 η ώρα και 
αμέσως ειδοποιήθη-
κε η Πυροσβεστική. 
Επί τόπου έσπευσαν 
δύο οχήματα με τέσ-
σερις πυροσβέστες 
και έσβησαν τις φλό-
γες. Από το συμβάν 
δεν προέκυψε τραυ-
ματισμός.

Φωτιά σε εστιατόριο 
στους Νέους Πόρους
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση20
Γράφει ο Γιάννης Τσιμπονίδης - tsimponidis@yahoo.gr

ΧΕΙΜΕΡΙΝΟ ΚΛΑΔΕΜΑ ΤΗΣ ΑΚΤΙΝΙΔΙΑΣ 
Ο γνωστός συντοπίτης μας Βασίλης Έξαρχος, 

Γεωπόνος-Msc-Υποψήφιος Διδάκτωρ 
Εδαφολογίας, συμβουλεύει τους φίλους αγρό-
τες ακτινιδιοπαραγωγούς για το κλάδεμα. 
Ο σκοπός του κλαδέματος στο ακτινίδιο έχει 

ως στόχο τη διαμόρφωση του σωστού σχή-
ματος του φυτού, μέσω της αφαίρεσης ή κό-
ντεμα κάποιων κλαδιών (βέργες) πετυχαίνοντας 
έτσι την αύξηση της παραγωγής, τη βελτί-
ωση της ποιότητας των καρπών, και τη δι-
ευκόλυνση των καλλιεργητικών εργασιών 
εντός του κτήματος. Πρόκειται για μια πολύ 
σοβαρή καλλιεργητική φροντίδα που χρειάζε-
ται εμπειρία και προσοχή διότι την εποχή που 
κλαδεύουμε υπάρχει ο κίνδυνος να εισέλθουν 
παθογόνα στο φυτό μέσω των τομών.
Οι γενικές συμβουλές λοιπόν, είναι οι εξής:
1) Δεν κλαδεύουμε πριν πέσουν όλα τα φύλλα. 
2) Υπάρχει ο χρυσός κανόνας όσο πιο αργά τόσο πιο καλά. 
3) πριν την έναρξη και μετά το πέρας του κλαδέματος κάνουμε εφαρμογή χαλ-

κού. 
4) Σκοπός μας είναι να αφήσουμε περίπου 20 περίπου καλές (ζωηρές) παρα-

γωγικές βέργες οι οποίες θα δημιουργούν μεταξύ τους ένα σχήμα όπως είναι το 
«ψαροκόκαλο». 
5) Κάθε μέρα πριν ξεκινήσει το κλάδεμα αλλά και στα ενδιάμεσα διαστήματα 

πρέπει να βουτάμε τα κλαδευτήρια σε διάλειμμα παχύρευστης χλωρίνης (10%) 
με νερό και μετά ψεκασμό αυτών με ένα απολυμαντικό σπρέι (τύπου Detol). 
6) Στις μεγάλες τομές βάζουμε πάντα άμεσα «Απολυμαντική» πάστα.
7) Τα αρσενικά φυτά τα κλαδεύουμε αρχές Ιουνίου, μόλις τελειώσει η αποστο-

λή τους δηλαδή η γονιμοποίηση. Την περίοδο αυτή κάνουμε μόνο ένα ελαφρύ 
καθάρισμα των πυκνών κλαδιών των αρσενικών.
 8) Τα φυτά εντός του ίδιου κτήματος που ξέρουμε ότι είναι ασθενικά και τα 

έχουμε σημαδέψει το καλοκαίρι με κορδέλα τα κλαδεύουμε τελευταία.
9) Δεν κλαδεύουμε όταν ψιλοβρέχει, όταν υπάρχει εντός του κτήματος υψηλή 

σχετική υγρασία και όταν φυσάει διότι υπάρχει υψηλός κίνδυνος μεταφοράς πα-
θογόνων μέσα στο φυτό από τις τομές κλαδέματος. 
10) Κατά τη διαδικασία του κλαδέματος είμαστε σε υψηλή επιφυλακή και 

παρατηρούμε για συμπτώματα Ίσκας, Βακτηρίου της ακτινιδιάς (PSA) κ.α. Σε 
περίπτωση που δούμε κάτι ύποπτο καλούμε τον συνεργαζόμενο γεωπόνο για 
οδηγίες. Το σίγουρο είναι ότι τα κλαδιά αυτά τα βγάζουμε προσεκτικά εκτός κτή-
ματος και τα καίμε ενώ τα υγιή κλαδιά τα αφήνουμε εντός τού κτήματος και τα 
ενσωματώνουμε με καταστροφέα. 
11) Προσπαθούμε το κλάδεμα να μην κρατάει μεγάλο χρονικό διάστημα, ακρι-

βώς μετά κάνουμε εφαρμογή χαλκού και δεν ξεχνάμε αμέσως μετά το δέσιμο 
των κλαδιών.

ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΑΓΡΟΤΩΝ ΜΕ ΛΙΓΑ ΤΡΑΚΤΕΡ 
ΣΤΗΝ ΠΑΛΑΙΑ ΕΘΝΙΚΗ ΟΔΟ ΑΠΟ ΤΟΝ ΑΓΡΟΤΙΚΟ ΣΥΛΛΟΓΟ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
Η πρώτη για το 2024 αγροτική κινητοποίηση διοργανώθηκε την Παρασκευή 

12 Ιανουαρίου στην Κατερίνη, από τον Αγροτικό Σύλλογο Κατερίνης και 
την προσωπική φροντίδα και επιμέλεια του Προέδρου του Γιώργου 
Χαρισσόπουλου, που παρέτα-
ξε μικρό αριθμό συμμετεχόντων 
αγροτών με τα τρακτέρ τους, στην 
Παλαιά Εθνική Οδό Κατερίνης 
- Θεσσαλονίκης, στο ύψος της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας.
Αιτήματα των διαμαρτυρόμε-

νων αγροτών είναι:
«Η άμεση πληρωμή και ολο-

κλήρωση των οριστικών δικαι-
ωμάτων των αγροτών, η οποία αδι-
καιολογήτως δεν έχει εξοφληθεί μέχρι σήμερα. Οι αγρότες και κτηνοτρόφοι του 
Νομού Πιερίας αδυνατούμε να εξοφλήσουμε τις υποχρεώσεις μας, γιατί 
πουλάμε φθηνά τα προϊόντα μας και αγοράζουμε ακριβά τα εφόδια. 
Επίσης, το 70% των αγροτών αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφο-
ρές στον ΕΦΚΑ. Ζητάμε να συνταξιοδοτούνται οι αγρότες από τον ΕΦΚΑ(πρώην 
ΟΓΑ) και να υπάρχει η δυνατότητα να παρακρατούνται οι οφειλόμενες 
εισφορές τους, αποδίδοντας τα υπόλοιπα ποσά. Το αφορολόγητο των 
αγροτών να ανέβει στις 15.000 ευρώ, λόγω των αντίξοων καιρικών συνθη-
κών που αντιμετωπίζουν οι παραγωγές μας τα τελευταία χρόνια. Ζητάμε επιδό-
τηση όλων των εφοδίων, και ειδικότερα για τους κτηνοτρόφους την 
επιδότηση των ζωοτροφών τους.» 
Την συμπαράστασή του στους αγρότες εξέφρασε με την παρουσία του και με 

μηχανήματα ο Πρόεδρος του Μελισσοκομικού Συλλόγου Πιερίας Νίκος 
Τσερτικίδης.

Ο ΚΩΣΤΑΣ ΚΟΥΒΑΡΟΣ ΝΕΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΤΟΝ ΣΥΛΛΟΓΟ 
ΑΙΓΟΠΡΟΒΑΤΟΤΡΟΦΩΝ Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ «Ο ΑΓΙΟΣ ΜΟΔΕΣΤΟΣ»

Με την υποδοχή της νέας χρονιάς είχαμε την κατανομή αξιωμάτων στον 
Σύλλογο Αιγοπροβατοτρόφων Ν. Πιερίας «ο Άγιος Μόδεστος», μια 
Οργάνωση που έχει την δική της ιστορία και που ουσιαστικά επιχειρεί μια 
επανεκκίνηση σε αυτό που είναι στόχος να υλοποιηθεί. Τώρα είναι η σειρά 
του γνωστού αιγοπροβατοτρόφου επιχειρηματία Κώστα Κούβαρου από 

την Κάτω Μηλιά Πιερίας να ηγηθεί του εγχειρήματος 
μετά την εκλογική διαδικασία που έγινε στις αρχές 
του περασμένου Δεκέμβρη και στην οποία συμ-
μετείχαν περί τα 120 μέλη. Πρόεδρος λοιπόν 
είναι πλέον ο Κώστας Κούβαρος, Αντιπρόεδρος 
ο Κώστας Καρφής, Γραμματέας ο μέχρι πρότινος 
Πρόεδρος -για μία 8ετία- Σωτήρης Μποταΐτης, 
Ταμίας η Ευγενία Γκεοργκίεβα και μέλος ο 
Βασίλης Τουλίκας. 
Στόχος είναι να αναδειχθούν τα προβλήματα των 

αιγοπροβατοτρόφων του Νομού μας μέσα από αυ-
τόν τον ιστορικό Σύλλογο και να δρομολογηθούν 
λύσεις στα θέματα που καθημερινά τους απασχο-
λούν και άπτονται στις αποφάσεις των Τοπικών, 
Περιφεριακών- Αυτοδιοικητικών παραγόντων 
και φυσικά των 4 θεσμικών εκπροσώπων που συμμετέχουν στο Ελληνικό 
Κοινοβούλιο (Βουλευτών) ως πρωταγωνιστές της κεντρικής πολιτικής σκη-
νής. 
Ευχή και ελπίδα να πετύχουν τους στόχους αυτούς και φυσικά προσωπικά 

θα συνεχίσω να είμαι από κοντά σε αυτούς τους ανθρώπους που αγωνί-
ζονται να επιβιώσουν με τις οικογένειές τους…

ΕΣΤΩ ΚΑΙ ΤΩΡΑ ΝΑ ΟΡΓΑΝΩΣΟΥΜΕ ΟΜΙΛΙΕΣ 
ΓΙΑ ΤΙΣ ΑΛΛΑΓΕΣ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΚΑΠ 2023-2027

Είναι δυστυχώς μια θλιβερή διαπίστωση 
πως οι Έλληνες αγρότες δεν ενημε-
ρώθηκαν επαρκώς αναφορικά με τις 
πάμπολλες αλλαγές που επέφερε η νέα 
Κοινή Αγροτική Πολιτική (ΚΑΠ) της 
νέας περιόδου 2023-2027. Κι από το 2022 
επανειλημμένα είχα αναφερθεί και πρότεινα 
να διοργανωθούν ομιλίες ενημερωτικού 
χαρακτήρα για τους αγρότες μας ανά την 
επικράτεια. Δυστυχώς δεν εισακούστηκα. Αν εξαιρέσεις τη μία και μοναδική 
ομιλία που διοργάνωσε η Κοινοπραξία Καπνικών Συν/σμών Πιερίας στις αρχές 
του 2023 εδώ στην Κατερίνη, δεν είδα κάτι παρόμοιο να γίνεται στην συνέχεια. 
Είναι αλήθεια ότι ακόμη κι εμείς που θα έπρεπε να είχαμε γνώση για τις 
αλλαγές τελούμε σε σύγχυση. Ποτέ όμως δεν είναι αργά. Οι Οργανώσεις των 
παραγωγών, αγροτικοί συν/σμοί και σύλλογοι μπορούν να αναλάβουν μια τέτοια 
πρωτοβουλία που σίγουρα θα βοηθήσει τον απλό αγροτικό κόσμο. Έστω 
και την ύστατη στιγμή λοιπόν…

ΜΠΛΟΚΟ ΣΕ ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΡΙΓΑΝΗ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΦΟΡΑ ΑΠΟ ΤΗΝ ΟΛΛΑΝΔΙΑ
Με προειδοποίηση κινδύνου «σοβαρός» η Ολλανδία ενημέρωσε πρόσφατα 

το Ευρωπαϊκό Σύστημα Ταχείας Ειδοποίησης για τα Τρόφιμα (RASFF) 
για επικίνδυνη ρίγανη από την Ελλάδα με υψηλή περιεκτικότητα σε βιομολυ-
σματικούς παράγοντες. Η ανίχνευση των επικίνδυνων ουσιών έγινε μετά από 
επίσημο έλεγχο στην Ολλανδική αγορά, όπου 
οι αρχές εντόπισαν Αλκαλοειδή πυρρολιζι-
δίνης 2.600 µg/kg με μέγιστο επιτρεπτό τα 
1.000 µg/kg. Η ρίγανη σύμφωνα με το RASFF 
εξάγεται από την Ελλάδα σε Αυστραλία, 
Καναδά, Δανία, Φινλανδία, Λίβανο, 
Ολλανδία, Νορβηγία, Σιγκαπούρη και 
Βρετανία. Δεν είναι η πρώτη φορά που 
ξένη χώρα ενημερώνει το RASFF για ακα-
τάλληλη για κατανάλωση, ελληνική ρίγανη. 
Η Γερμανία ενημέρωσε το RASFF τον 
περασμένο Νοέμβριο και Μάρτιο ενώ πριν από ένα χρόνο οι Ολλανδοί εντό-
πισαν αυτές τις επικίνδυνες τοξίνες, επίσης σε ρίγανη ελληνικής προέλευσης. Τα 
αλκαλοειδή πυρρολιζιδίνης είναι μια ομάδα φυσικών τοξινών που παράγονται 
από διάφορα είδη φυτών, ως αμυντικός μηχανισμός έναντι των εντόμων και 
μπορούν να επιμολύνουν ολόκληρη την τροφική αλυσίδα. Τα αλκαλοειδή 
πυρρολιζιδίνης συντίθενται ως δευτερογενείς μεταβολίτες και κάποια είδη είναι 
γνωστά για την αυξημένη τοξικότητα για ανθρώπους και ζώα. Ο βαθμός 
τοξικότητας μπορεί να ποικίλλει ανάλογα με την ηλικία και το φύλο, με τα 
έμβρυα και τα νεογνά να παρουσιάζουν υψηλή ευαισθησία, συμπεριλαμβανομέ-
νων περιπτώσεων θανάτου. 

ΚΑΙ ΕΠΙΣΗΜΑ ΤΟ ΚΟΚΟΡΕΤΣΙ ΕΛΛΗΝΙΚΟ
ΕΓΙΝΑΝ… ΤΟΥΡΚΟΙ ΟΙ ΤΟΥΡΚΟΙ

Άλλη μια σπουδαία νίκη για το Ελληνικότατο κοκορέτσι, τη μοναδική 
και απολαυστική αυτή νοστιμιά που καταναλώνουμε οι Έλληνες κυρίως το 
Πάσχα και όχι μόνον βέβαια. Η εξέλιξη με το Ελληνικό κοκορέτσι προκάλεσε 
έντονες αντιδράσεις των Τουρκικών ΜΜΕ. Συγκεκριμένα ο κατάλογος του 
TasteAtlas συμπεριέλαβε το κοκορέτσι στη λίστα με τα κορυφαία φαγητά 
του κόσμου. Οι γείτονες Τούρκοι ενοχλήθηκαν για το γεγονός ότι ο κατάλο-
γος δίπλα στο κοκορέτσι είχε την Ελληνική σημαία και το θεωρούσε ως 
Ελληνικό φαγητό. «Χάσαμε το κοκορέτσι 
από τους Έλληνες» έγραψαν οι εφημερίδες 
τους, εκφράζοντας τα Τουρκικά παράπονα ότι 
το πιάτο κανονικά λέγεται kokorec και αποτελεί 
street food της γείτονος Τουρκίας. Εμείς 
συστήνουμε απλά… σόδες για να το χωνέ-
ψουν οι… αδερφοί μας οι Τούρκοι!!! 
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Προσφορά
Εργασίας

Ζητείται λογίστρια για ερ-
γασία στο Αιγίνιο Πιερίας 
να έχει γνώσεις τρίτης 
κατηγορίας
βιβλία.
Περισσότερες πληρο-
φορίες στο τηλέφωνο: 
6976111471

Ζητείται για την ΑΦΟΙ 
ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΙ 
HomeMarkt στον Κορι-
νό Πιερίας για μόνιμη 
εργασία
στις νέες μας εγκαταστά-
σεις, σε άριστο περιβάλ-

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

λον εργασίας :
Υπεύθυνος λογιστηρίου 
με προϋπηρεσία
Βοηθός λογιστή
Γραφίστας/γραφίστρια με 
άριστη γνώση των προ-
γραμμάτων της Αdobe 
Photoshop,
Illustrator &amp; 
InDesign , με προϋπηρε-
σία σε αντίστοιχη θέση.
Πωλητής-Πωλήτρια με 
καλή γνώση ηλεκτρονι-
κού υπολογιστή για το 
ηλεκτρονικό
κατάστημα homemarkt 
.gr
Πωλητής με καλή γνώση 
ηλεκτρονικού υπολογι-
στή για τα καταστήματα 
ΑΦΟΙ
ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΙ 
HomeMarkt στην Κατε-
ρίνη.
Υπάλληλος για το Τμήμα 
Service της Εταιρίας, με 
αρμοδιότητες αντιμετώ-
πισης κι επίλυσης
τυχόν προβλημάτων των 
παραγγελιών.
Υπάλληλος γραφείου – τι-
μολόγηση με καλή γνώση 
ηλεκτρονικού υπολογιστή
Αποθηκάριος
Χειριστής Περονοφόρων 
Οχημάτων – Κλάρκ
Αποστολή βιογραφι-
κών στο email: hr@
homemarkt.gr

Από την εταιρεία Nice, 
ζητείται λογιστής για 
μόνιμη εργασία, πλήρες 
ωράριο.
Βιογραφικά στο email: 
info@nice-ice.gr

Ζήτηση 
Εργασίας

Ενοικιάσεις 
Κατοικιών

Πωλήσεις 
Επιχειρήσεων

Πωλείται επιχείρηση – 
μπουγάτσα στο κέντρο 
της Κατερίνης με τον 

εξοπλισμό της και
σταθερή πελατεία, λόγω 
συνταξιοδότησης. Για 
πληροφορίες τηλεφωνή-
στε στο 6985984602

Ενοικιάσεις 
Επ. Χώρων

Ιδιαίτερα 
Μαθήματα

Πωλήσεις 
Αγροτεμαχίων

Διάφορα

Ενοικιάζεται πίσω από 
το de-tox Λιτοχώρου, 
150τ.μ., ισόγειο μόνο για 
εμπορική χρήση. Ιδανικό 
για ιατρείο, μικροβιολογι-
κό, φυσικοθεραπευτήριο.
Τηλέφωνα επικοινωνίας: 
6977946060,6948217907
Πληροφορίες: Γιώργος, 
Βαγγέλης

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ Μονοκατοι-
κία Πωλείται για επαγ-
γελματική στέγη στον 
κεντρικό δρόμο
Κατερίνης - Παραλίας 
(έναντι Al Forno).
Εμβαδόν 140τ.μ, με 
50τ.μ βοηθητικούς 
χώρους και οικόπεδο 400 
τμ.
Τιμή 165.000 ευρώ. Πλη-
ροφορίες 6940543222.

Πωλείται κλιματιστικό 
FUJITSU Inverter 18 btu, 
σχεδόν καινούριο.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6973687523

Ενοικιάζεται χώρος-ψυ-
γεία χωρητικότητας 500 
τόνων, για συντήρηση 
φρούτων λαχανικών
και τροφίμων. Τηλέφω-
νο: 2351051333

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

www.odelalis.gr
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΠΥΔΝΑΣ- ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ                 Αιγίνιο  10-01--2024
                                                                           Αριθ.Πρωτ. –282-
Ταχ.Δ/νση    :  ΑΙΓΙΝΙΟ
Πληροφορίες: Παγώνα Πατσιούρα  
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ΣΥΝΟΠΤΙΚΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΠΡΟΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ  ΕΣΟΔΩΝ – ΕΞΟΔΩΝ ΔΗΜΟΥ ΠΥΔΝΑΣ – 

ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2024

Κωδικοί αριθμοί Έσοδα Προϋπολογισμός σε ευρώ

0 Τακτικά έσοδα 4.580.837,89

1 ( πλην 13 ) Έκτακτα έσοδα ( πλην επιχορηγήσεις για επενδύσεις ) 139.000,00

2 Έσοδα παρελθόντων ετών 619.500,00

31 Εισπράξεις από δάνεια 2.453.008,94

32 Εισπρακτέα υπόλοιπα από βεβαιωθέντα έσοδα κατά 
παρελθόντα έτη

3.180.561,28

4 Εισπράξεις υπέρ Δημοσίου , ασφ. Φορέων και τρίτων 1.856.212,60

5 Χρηματικό υπόλοιπο παρελ. έτους 2.256.463,81

13 Επιχορηγήσεις για επενδύσεις 8.145.817,22

ΣΥΝΟΛΟ ΠΟΡΩΝ 23.231.401,74

Κωδικοί αριθμοί Έξοδα Προϋπολογισμός σε ευρώ

60 Αμοιβές και έξοδα προσωπικού 3.299.891,38

61,62 Αμοιβές και παροχές τρίτων 1.462.741,28

63,64 Φόροι , τέλη , Λοιπά γενικά έξοδα 354.000,00

65 Τοκοχρεολύσια δανείων 109.000,00

66 Προμήθειες – αναλώσεις υλικών 1.078.400,00

67,68 Μεταβιβάσεις σε τρίτους , Λοιπά έξοδα 452.832,58

81,83 Πληρωμές για υποχρεώσεις Π.Ο.Ε. 969.000,00

82,85 Λοιπές αποδόσεις και προβλέψεις 4.505.800,00

ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 

71 Αγορές 903.729,70

73 Έργα 9.445.730,86

74 Μελέτες 636.411,81

9111 Αποθεματικό 13.864,13

ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ 23.231.401,74

Η Προϊσταμένη  Οικ. Υπηρεσίας
Παγώνα Ε. Πατσιούρα

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ    ΑΔΑ: 6ΕΥ2ΩΕΤ-7ΤΥ
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ      Κατερίνη 12.01.2024  
ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ     Αριθ. πρωτ. οικ. 1265

ΠΕΡΙΛΗΨΗ
  O Αντιδήμαρχος Κατερίνης

ΠΡΟΚΗΡΥΣΣΕΙ
Δημόσιο Ηλεκτρονικό Ανοικτό Διαγωνισμό για την «Προμήθεια ειδών τροφίμων για τις ανάγκες των Νομικών 
προσώπων του Δήμου Κατερίνης», προϋπολογισμού 247.014,20 ευρώ χωρίς ΦΠΑ, με 32.208,04 ευρώ ΦΠΑ, 
279.222,24 ευρώ σύνολο, με κριτήριο επιλογής την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, 
βάσει  τιμής.
Τα είδη της προμήθειας είναι: ΤΜΗΜΑ 1. Είδη παντοπωλείου ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/σμού 27.099,50€ πλέον ΦΠΑ, 
ΤΜΗΜΑ 2. Είδη κρεοπωλείου ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/σμού 8.316,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 3. Κοτόπουλα ΟΠΠΑΠ, ενδ. 
πρ/σμού 3.084,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 4. Τυροκομικά ΟΠΠΑΠ, πρ/σμού 8.800,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 5. 
Γαλακτοκομικά ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/σμού 5.535,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 6. Είδη αρτοποιείου ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/σμού 
17.195,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 7. Οπωρολαχανικά ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/σμού 26.053,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 8. 
Είδη ζαχαροπλαστείου ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/σμού 1.785,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 9. Ελαιόλαδο ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/
σμού 5.940,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 10. Είδη παντοπωλείου για εκδηλώσεις ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/σμού 4.298,05 
€ πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 11. Γάλα προσωπικού ΟΠΠΑΠ, ενδ. πρ/σμού 22.500,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 12. Είδη 
παντοπωλείου ΔΗΚΕΔΗΚ ενδ.  πρ/σμού 27.732,65 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 13. Είδη κρεοπωλείου ΔΗΚΕΔΗΚ, ενδ. 
πρ/σμού 8.674,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 14. Κοτόπουλα ΔΗΚΕΔΗΚ, ενδ. πρ/σμού 3.056,00 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 
15. Τυροκομικά – Γαλακτομικά  ΔΗΚΕΔΗΚ, πρ/σμού 23.341,60 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ  16. Είδη αρτοποιείου  
ΔΗΚΕΔΗΚ,  ενδ.  πρ/σμού 29.058,00 €  πλέον  ΦΠΑ,  ΤΜΗΜΑ  17.  Οπωρολαχανικά ΔΗΚΕΔΗΚ, ενδ. πρ/σμού 
15.582,40 € πλέον ΦΠΑ, ΤΜΗΜΑ 18. Είδη ζαχαροπλαστείου ΔΗΚΕΔΗΚ, ενδ. πρ/σμού 2.430,00 € πλέον ΦΠΑ, 
ΤΜΗΜΑ 19. Ελαιόλαδο  ΔΗΚΕΔΗΚ, ενδ. πρ/σμού 6.534,00 € πλέον ΦΠΑ.
Προσφορές υποβάλλονται για ένα ή περισσότερα τμήματα, υπό την προϋπόθεση ότι η προσφορά θα αφορά όλα 
τα είδη και τις ποσότητες του τμήματος. Η δαπάνη για την προμήθεια θα χρηματοδοτηθεί από ιδίους πόρους. Η 
διάρκεια των  συμβάσεων ορίζεται  σε δώδεκα μήνες,  με δυνατότητα παράτασης για έξι μήνες χωρίς αύξηση του 
συμβατικού τιμήματος και χωρίς να μεταβάλλεται η συνολική φύση της σύμβασης.
Η ανάθεση και εκτέλεση της σύμβασης διέπεται από την κείμενη νομοθεσία και τις κατ΄ εξουσιοδότηση αυτής 
εκδοθείσες κανονιστικές πράξεις, όπως ισχύουν και ιδίως του ν. 4412/2016 (Α› 147) «Δημόσιες Συμβάσεις Έργων, 
Προμηθειών και Υπηρεσιών (προσαρμογή στις Οδηγίες 2014/24/ ΕΕ και 2014/25/ΕΕ)» καθώς και του νομικού 
πλαισίου, όπως αναλυτικά αναφέρεται στη διακήρυξη.
Ο διαγωνισμός θα πραγματοποιηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων 
Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του συστήματος. Ως καταληκτική 
ημερομηνία υποβολής των προσφορών στην διαδικτυακή πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ, ορίζεται η 08.02.2024 ημέρα 
Πέμπτη  και ώρα 23:00.
Στο διαγωνισμό μπορούν να συμμετάσχουν φυσικά και νομικά πρόσωπα καθώς και ενώσεις αυτών, τα οποία είναι 
εγκατεστημένα α) σε κράτος – μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης, β) σε κράτος – μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού 
Χώρου (ΕΟΧ) ή γ) σε άλλη χώρα των περιπτώσεων γ & δ της παρ. 1 του άρθρου 25 του Ν 4412/2016.
Η εγγύηση συμμετοχής καθορίζεται στο ποσό των τεσσάρων χιλιάδων εννιακοσίων σαράντα ευρώ και είκοσι 
οκτώ λεπτών (4.940,28 ευρώ), ποσοστό 2% επί του προϋπολογισμού χωρίς ΦΠΑ. Σε περίπτωση υποβολής 
προσφοράς για ένα ή περισσότερα τμήματα της σύμβασης, το ύψος της εγγύησης συμμετοχής υπολογίζεται 
επί της εκτιμώμενης αξίας, εκτός ΦΠΑ, του/των προσφερομένου/ων τμήματος/τμημάτων. Συγκεκριμένα για τα 
τμήματα της παρούσας σύμβασης, τα ποσά των εγγυήσεων συμμετοχής είναι τα εξής: Τμήμα 1: 541,99 €, Τμήμα 
2: 166,32 €, Τμήμα 3: 61,68 €, Τμήμα 4: 176,00 €, Τμήμα 5: 110,70 €, Τμήμα 6: 343,90 €, Τμήμα 7: 521,06 €, 
Τμήμα 8: 35,70 €, Τμήμα 9: 118,80 €, Τμήμα 10:   85,96 €, Τμήμα 11: 450,00 €, Τμήμα 12: 554,65 €, Τμήμα 13: 
173,48 €, Τμήμα 14: 61,12 €, Τμήμα 15: 466,83 €, Τμήμα 16: 581,16 €, Τμήμα 17: 311,65 €, Τμήμα 18: 48,60 
€, Τμήμα 19: 130,68 €. 
Αρμόδιος υπάλληλος για παροχή πληροφοριών σχετικών με τον διαγωνισμό είναι η Ιωαννίδου Ανατολή, τηλ. 
2351350435, e-mail : anatoli.ioannidou@katerini.gr .Τα συμβατικά τεύχη θα βρίσκονται στην διαδικτυακή πύλη 
www.promitheus.gov.gr με συστημικό αριθμό 283446. 

O Αντιδήμαρχος Κατερίνης
ΤΣΙΑΜΠΕΡΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                             Κατερίνη 12-01-2024                                                                         
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ                                                     Αρίθμ.πρωτ.οικ.28756(142)
ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΕΣΩΤΕΡΙΚΗΣ ΟΡΓΑΝΩΣΗΣ & ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ
Δ/ΝΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ Π.Κ.Μ.
ΥΠΟΔ/ΝΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ-ΑΝΘΡΩΠΙΝΩΝ ΠΟΡΩΝ Π.Ε.ΠΙΕΡΙΑΣ
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ
ΑΡΙΘΜΟΣ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ : 26677(119)/12-01-2024

Η Π.Κ.Μ. - Π.Ε. Πιερίας διακηρύσσει ανοικτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό (κάτω των ορίων) για την παροχή υπηρεσιών 
καθαριότητας για την κάλυψη των αναγκών της Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας, των Δ/νσεων Α΄/θμιας & Β΄/
θμιας Εκπαίδευσης Ν.Πιερίας και του ΚΕ.Δ.Α.Σ.Υ. Πιερίας, καθώς και των Αθλητικών Εγκαταστάσεων στο Κρατικό 
Κτήμα Κατερίνης για τα έτη 2024 & 2025.
ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ: 249.000,84€ συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ 24% και δικαιώματος προαίρεσης 3%
Η δαπάνη θα βαρύνει τον Π/Υ της Π.Ε.Πιερίας ετών 2024 & 2025 
ΚΡΙΤΗΡΙΟ ΑΝΑΘΕΣΗΣ: Η πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά βάσει τιμής 
ΧΡΟΝΙΚΗ ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΙΣΧΥΟΣ ΤΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: για τα έτη 2024 & 2025 (ή από υπογραφής της σύμβασης 
έως 31-12-2025)
Απόφαση ανάληψης υποχρέωσης: αρίθμ.765247(3586)/20-11-2023 (ΑΔΑΜ:23REQ013795725 & 
ΑΔΑ:ΡΟ9Π7ΛΛ-8Α2) Βεβαίωση κάλυψη δαπάνης της Προϊσταμένης Οικονομικών Υπηρεσιών της ΠΚΜ
ΑΝΑΛΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΦΥΣΙΚΟΥ ΚΑΙ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟΥ: σύμφωνα με τον πίνακα του 
Παραρτήματος Ι
ΑΠΟΦΑΣΗ ΕΓΚΡΙΣΗΣ ΟΡΩΝ:   1631/2023 (ΑΔΑ: ΨΓΙ27ΛΛ-171) 
ΗΜ/ΝΙΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΣΤΟ ΚΗΜΔΗΣ: 16/01/2024
ΗΜ/ΝΙΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΣΤΟΝ ΗΜΕΡΗΣΙΟ ΚΑΙ ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΟ : 16/01/2024
ΕΓΓΥΗΣΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ: ποσοστό 2% επί της προϋπολογισθείσης δαπάνης  χωρίς το Φ.Π.Α.
Ο διαγωνισμός θα πραγματοποιηθεί με χρήση της πλατφόρμας του ΕΣΗΔΗΣ μέσω της διαδικτυακής πύλης www.
promitheus.gov.gr του συστήματος. Οι προσφορές, θα υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά, 
μέσω της ανωτέρω διαδικτυακής πύλης μέχρι την καταληκτική ημερομηνία και ώρα που ορίζει η διακήρυξη, 
ήτοι μέχρι και την 02/02/2024 ημέρα Παρασκευή και ώρα 15:00 σε ηλεκτρονικό φάκελο, σύμφωνα με 
τα αναφερόμενα στο ν.4412/16 και στην αρίθμ.64233/08-06-2021(Β’ 2453/09-06-2021) Κοινής Απόφασης 
των Υπουργών Ανάπτυξης και Επενδύσεων  και Ψηφιακής Διακυβέρνησης «Ρυθμίσεις τεχνικών ζητημάτων που 
αφορούν την ανάθεση των Δημοσίων Συμβάσεων Προμηθειών και Υπηρεσιών με χρήση των επιμέρους εργαλείων 
και διαδικασιών του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ)».. Προσφορές που θα 
υποβάλλονται ηλεκτρονικά μετά τη συγκεκριμένη ημέρα και ώρα  θα θεωρούνται εκπρόθεσμες.
ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗ ΑΠΟΣΦΡΑΓΙΣΗ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 06-02-2024 ημέρα Τρίτη και ώρα 09:00,  μέσω των 
αρμόδιων πιστοποιημένων στο σύστημα οργάνων της Αναθέτουσας Αρχής, στα γραφεία της Υποδιεύθυνσης 
Οικονομικού – Ανθρωπίνων Πόρων.
Το πλήρες κείμενο της διακήρυξης είναι αναρτημένο στην διαδικτυακή πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. www.promitheus.gov.
gr όπου έλαβε Συστημικό Αριθμό: 281224 στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ) 
και στην ιστοσελίδα της Π.Ε. Πιερίας http://www.pkm.gov.gr 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΚΜ
ΑΘΑΝΑΣΙΑΔΟΥ – ΑΗΔΟΝΑ Ε. ΑΘΗΝΑ

Την Πέμπτη 18 Ιανουαρίου 2024 η Εφορεία 
Αιμοδοσίας της Εστίας Πιερίδων Μουσών 
Κατερίνης και ο Σύλλογος Γονέων και Κηδε-
μόνων Ατόμων με Αναπηρία «ΣΤΗΡΙΖΩ» Ν. 
Πιερίας διοργανώνουν την 21η αιμοδοσία και 
σας καλούν να αφιερώσετε 15 λεπτά από το 
χρόνο σας και να προσέλθετε στα γραφεία 
της Εστίας, Πλατεία Πολιτισμού 1 (Ειρήνης 
32) από 09:00 – 13:00. Τίποτα δεν είναι πο-
λυτιμότερο από τη ζωή και το αίμα είναι ζωή!
Κατά την διάρκεια της αιμοδοσίας οποίος επιθυμεί μπορεί να δώσει δείγμα σιέ-

λου και να είναι υποψήφιος δότης μυελού των οστών.

Εθελοντική 
Αιμοδοσία 

από την Εστία 
Πιερίδων Μουσών 

Κατερίνης

Στη Μέριμνα Παιδιού Κατερίνης θα διατεθούν τα έσοδα από τις πωλήσεις ημερο-
λογίων του Γυμνασίου Περίστασης. 
Σχετικά με τη συγκεκριμένη δράση εθελοντισμού, ο Σύλλογος Γονέων και Κηδε-

μόνων Γυμνασίου Περίστασης αναφέρει τα εξής:
Με αφορμή τη γιορτή των Χριστουγέννων που μας 

καλεί να κάνουμε πράξη το μήνυμα της αγάπης και 
της αλληλεγγύης, με κίνητρο την επιθυμία των μα-
θητών για συμμετοχή σε δράσεις ευαισθητοποίησης 
της σχολικής και τοπικής κοινωνίας, πιστεύοντας ότι 
ο εθελοντισμός ταυτίζεται και με τη φιλανθρωπία κυ-
ρίως για να αποδώσει την αγάπη για τον συνάνθρωπο 
και θεωρώντας ότι το σχολείο αποτελεί τόπο έμπρα-
κτης εφαρμογής δράσεων εθελοντισμού το Δ.Σ. του 
Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του Γυμνασίου 
περίστασης σε συνεργασία με το 15μελές μαθητικό 
συμβούλιο του σχολείου θα διαθέτει Σελιδοδείκτες – 
Ημερολόγια. 
Τα έσοδα θα διατεθούν αποκλειστικά στον Σύλλογο 

Μέριμνας Παιδιού Κατερίνης. 

ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΠΕΡΙΣΤΑΣΗΣ

Στη Μέριμνα Παιδιού 
τα έσοδα από τις πωλήσεις 

ημερολογίων
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 23Τοπικά
Σε ανακοίνωση της Επιτροπής Ειρήνης Πιερίας αναφέ-

ρονται τα εξής:
Να φύγουν οι φονιάδες των λαών από το Λιτόχωρο, 

απαίτησε ο εργαζόμενος λαός και η νεολαία με τη συμ-
μετοχή του στη μαχητική συγκέντρωση και πορεία που 
οργάνωσε η Επιτροπή Ειρήνη Πιερίας (Μέλος ΕΕΔΥΕ). 
Με τα συνθήματα «ούτε γη ούτε νερό στους φονιάδες 
των λαών», «έξω το ΝΑΤΟ από το Λιτόχωρο», αλλά 
και «οι φαντάροι είναι του λαού παιδιά έξω από τα σύ-
νορα δεν έχουνε δουλειά», στάλθηκε ξεκάθαρα δυνατό 
μήνυμα με την κινητοποίηση που ολοκληρώθηκε έξω 
από την πύλη του στρατοπέδου, όπου έχουν εγκατα-
σταθεί οι αμερικανοΝΑΤΟϊκοί πεζοναύτες στο πλαίσιο 
ασκήσεων πολέμου στην περιοχή.
Στη συγκέντρωση στην πλατεία του Λιτοχώρου, εκ-

πρόσωποι των Συνταξιούχων Λιτοχώρου, του Σωματεί-
ου Συνταξιούχων ΙΚΑ Πιερίας, του Αγροτοκτηνοτροφι-
κού Συλλόγου «Δήμητρα», του Συνδικάτου Ιδιωτικών 
Υπαλλήλων Πιερίας «η Πρωτοπορία», δήλωσαν την 
συστράτευσή τους στον αγώνα ενάντια στην εμπλοκή 
της χώρας μας στους ιμπεριαλιστικούς σχεδιασμούς 
και στην μετατροπή της περιοχής σε εξάσκησης και 
ορμητήριο των αμερικανοΝΑΤΟϊκών φονιάδων. Ο Νί-
κος Ζώκας, Αντιπρόεδρος της ΕΕΔΥΕ, στην ομιλία του 
σημείωσε ότι «είναι μία συγκέντρωση που δείχνει τη 
θέληση και την απόφαση όλων μας, κυρίως όμως των 
ίδιων των κατοίκων της περιοχής, να αντισταθούν, 
ενώνοντας τις δυνάμεις τους μαζί με ολόκληρο τον 
ελληνικό λαό, απέναντι στις εξελίξεις που δρομολογού-
νται. Χαιρετίζουμε την αγωνιστική έκφραση της δυ-
ναμικής αντίθεσης όλων σας, που εκφράζεται με αυτό 
το μαζικό τρόπο. Όχι, δεν θα επιτρέψουμε να γίνει το 
Λιτόχωρο “ένα ακόμη πεδίο βολής φτηνό, που ασκού-
νται βρίζοντας ξένοι φαντάροι”! Δεν θα επιτρέψουμε 
να μετατραπεί η περιοχή ολόκληρη σε ορμητήριο 
ενάντια σε άλλους λαούς. Δεν θα επιτρέψουμε να κα-
ταστραφεί το βιος, τα σπίτια, οι αγροί και τα χωράφια 
των απλών ανθρώπων από τα ξένα όπλα και τα πολε-
μοφόδια που χρησιμοποιούνται στο πεδίο βολής. Δεν 
θα επιτρέψουμε να καταστραφεί μια ευρύτερη περιοχή 
γύρο από τον Όλυμπο από τις ασκήσεις – πραγματικές 
πρόβες πολέμου των ΝΑΤΟϊκών. Είναι οι ζωές μας που 
μετρούν πολύ περισσότερο, οι ζωές και το ειρηνικό 
μέλλον των παιδιών μας και όχι τα κέρδη του ελληνι-

κού κεφαλαίου, των ξένων και ντόπιων μονοπωλιακών 
ομίλων για χάρη των οποίων η ελληνική κυβέρνηση 
καταστρέφει και αυτήν την όμορφη περιοχή.
Είναι απολύτως δικαιολογημένη η αγωνία και οι φό-

βοι σας. Εκτός απ’ τους γενικότερους κινδύνους που 
δημιουργεί η παρουσία των στρατιωτικών βάσεων των 
ΗΠΑ και του ΝΑΤΟ, εδώ στο Λιτόχωρο είναι σίγουρο 
ότι το πεδίο βολής θα εξελιχθεί σε μια εστία τοξικής 
μόλυνσης, με ανυπολόγιστες επιπτώσεις στην υγεία 
όλου του λαού και στο οικοσύστημα της περιοχής. Δεν 
είναι μόνο το απεμπλουτισμένο ουράνιο που τυχόν 
φέρουν κάποιες κατηγορίες βλημάτων, είναι και η το-
ξικότητα των εκρηκτικών υλών που χρησιμοποιούνται. 
Γι’ αυτό όλοι οι κάτοικοι της περιοχής, συσπειρωμένοι 
σαν μια γροθιά, μαζί με το αντιπολεμικό – αντιιμπερια-
λιστικό κίνημα ειρήνης, μαζί με τα εργατικά σωματεία, 
τους συλλόγους των αγροτών και των μικρών αυτο-
απασχολούμενων πρέπει να αποτρέψουμε αυτή την 
εξέλιξη. Και δεν είναι αυτό μία αβάσιμη κινδυνολογία. 
Να θυμηθούμε όλοι τη ραδιενεργή και τοξική μόλυν-
ση με την οποία πότισαν οι νατοϊκοί μακελάρηδες τη 
Γιουγκοσλαβία πριν από εικοσιπέντε χρόνια, το Ιράκ 
αργότερα, τόσα και τόσα άλλα μέρη του κόσμου». Τό-
νισε ότι περιοχή ολόκληρη βρίσκεται μέσα στις φλόγες 
του πολέμου, με τη σφαγή – γενοκτονία του παλαι-
στινιακού λαού από το κράτος – δολοφόνο Ισραήλ, 
με τις νέες εστίες που ξεσπούν στην Ερυθρά Θάλασσα 
και τον Περσικό κόλπο, με τους βομβαρδισμούς της 
Υεμένης από τα πλοία και τις βάσεις των ΗΠΑ και της 
Μ. Βρετανίας, ενώ συνεχίζεται ο ιμπεριαλιστικός πό-
λεμος μεταξύ των ΗΠΑ-ΝΑΤΟ-ΕΕ και της Ρωσίας στην 
Ουκρανία. Παράλληλα το προτεκτοράτο του Κοσόβου 
παραμένει μια άσβεστη φωτιά, απειλώντας συνεχώς με 
ανάφλεξη όλη τη Βαλκανική χερσόνησο.
«Όλη η περιοχή έχει μετατραπεί σε ένα πύρινο κου-

βάρι που κατακαίει λαούς και χώρες! Όλα αυτά έχουν 
τον ίδιο παρονομαστή, είναι τα κέρδη των μεγάλων 
μονοπωλιακών ομίλων και έχουν το ίδιο τίμημα, τις 
ζωές και τη φτώχεια των λαών, των απλών ανθρώπων, 
την καταστροφή χωρών, τον ξεριζωμό και τ’ ατέλειω-
τα καραβάνια των προσφύγων», είπε. Και πρόσθεσε: 
«Την ίδια στιγμή η Βάση της Σούδας, η Θεσσαλονίκη, 
ο Πειραιάς, η Αλεξανδρούπολη και τα λιμάνια τους 
μετατρέπονται σε ορμητήρια των ΝΑΤΟϊκών φονιά-

δων. Πριν από λίγες μέρες αμερικανοΝΑΤΟϊκά πλοία 
των ΗΠΑ, της Γερμανίας και της Μ. Βρετανίας αγκυ-
ροβόλησαν στο Λιμάνι της Θεσσαλονίκης, το ίδιο στα 
Χανιά και τον Πειραιά, στη Γρίτσα εδώ στο Λιτόχωρο 
όπου ΑμερικανοΝΑΤΟϊκοί αξιωματούχοι περνοδιαβαί-
νουν συνεχώς στη χώρα μας. (…) Η Θεσσαλονίκη, το 
Λιτόχωρο και όλος ο ελληνικός λαός ξέρουν καλά τι 
σημαίνει η εμπλοκή της χώρας μας στα πολεμικά σχέ-
δια κι επιχειρήσεις της λυκοσυμμαχίας. Σε δύο μήνες 
συμπληρώνονται 25 χρόνια από τον βρώμικο πόλεμο 
του ΝΑΤΟ, των ΗΠΑ και της ΕΕ ενάντια στο λαό της 
Γιουγκοσλαβίας το 1999. Ο λαός και η νεολαία της πε-
ριοχής μας έχουν δώσει σκληρούς αγώνες για την απε-
μπλοκή της χώρας μας από αυτούς τους σχεδιασμούς 
και πολέμους κάτω από το σύνθημα: “Θεσσαλονίκη 
λιμάνι των λαών – όχι ορμητήριο των ιμπεριαλιστών”. 
Με το ίδιο σύνθημα απαντάμε και σήμερα! Η κυβέρ-
νηση και τα υπόλοιπα κόμματα του ευρωατλαντικού 
τόξου, για την προώθηση της γεωστρατηγικής ανα-
βάθμισης του ελληνικού κεφαλαίου την οποία ονομά-
ζουν “εθνικό συμφέρον”, εμπλέκουν ολοένα και βαθύ-
τερα το λαό μας στα επικίνδυνα πολεμικά σχέδια του 
ΝΑΤΟ, μετατρέπουν τη Θεσσαλονίκη, το Λιτόχωρο και 
ολόκληρη τη χώρα σε στόχο απαντητικών χτυπημά-
των αντίπαλων ιμπεριαλιστικών δυνάμεων, θέτουν σε 
θανάσιμο κίνδυνο το ειρηνικό μέλλον και τη ζωή του 
λαού και της νέας γενιάς».
Και κάλεσε το λαό και τη νεολαία σε συσπείρωση και 

ασταμάτητο αγώνα. «Μαζί με τα εργατικά σωματεία 
και τους μαζικούς φορείς του λαού, μαζί με κάθε απλό 
άνθρωπο καλής θέλησης να δημιουργήσουμε το μέτω-
πο που θα φέρει την ανατροπή των ιμπεριαλιστικών 
σχεδίων, ενάντια το σύστημα που γεννάει την εκμε-
τάλλευση, τη φτώχεια και τους πολέμους».
Ακολούθησε μαχητική πορεία στους δρόμους του Λι-

τοχώρου που κατέληξε έξω από την κεντρική πύλη του 
στρατοπέδου «Μπαλανίκα» όπου εδρεύει η 24η Ταξι-
αρχία Τεθωρακισμένων. Εκεί αποδόθηκε το ψήφισμα 
με τις διεκδικήσεις μας, στον Αξιωματικό Υπηρεσίας 
της Ταξιαρχίας.
Απαιτούμε:
Έξω οι αμερικανοΝΑΤΟϊκοί φονιάδες από το Λιτόχω-

ρο!
Να σταματήσει τώρα η σφαγή των Παλαιστινίων, 

η επίθεση στην Υεμένη κι ο ιμπεριαλιστικός πόλεμος 
στην Ουκρανία! Λευτεριά στην Παλαιστίνη!
Η κυβέρνηση να σταματήσει να στηρίζει το κρά-

τος-δολοφόνο Ισραήλ, τις αποστολές πολεμικού υλι-
κού και όποιων διευκολύνσεων στις ιμπεριαλιστικές 
επιχειρήσεις στην Ουκρανία!
Η χώρα μας να σταματήσει να είναι ορμητήριο του 

ΝΑΤΟ-ΗΠΑ-ΕΕ!
Να κλείσουν οι ευρωατλαντικές βάσεις και υποδομές!
Να κλείσει το πεδίο βολής του Λιτοχώρου για τους 

ΝΑΤΟϊκούς φονιάδες!
Κανένας φαντάρος και αξιωματικός σε αποστολή 

εκτός συνόρων!
Έξω η χώρα μας από τους ιμπεριαλιστικούς οργανι-

σμούς ΝΑΤΟ και ΕΕ!

ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑΣ ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΕΙΡΗΝΗΣ

«Να φύγουν οι φονιάδες των λαών από το Λιτόχωρο»

Σε συγχαρητήρια δήλωση της Υφυπουργού Ανάπτυ-
ξης κ. Άννας Μάνη – Παπαδημητρίου αναφέρονται τα 
εξής:
Εκφράζω τα θερμά μου συγχαρητήρια στην κ. Σοφία 

Μαυρίδου για τον εκ νέου διορισμό της στη θέση της 

Αντιπεριφερειάρχη της Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας
Παράλληλα, συγχαίρω θερμά τον συμπολίτη μας κ. 

Αθανάσιο Λιακόπουλο για την επιλογή του ως Τομεάρ-
χη Επιστημονικών Φορέων.
Εύχομαι από καρδιάς και στους δύο μια θητεία γεμά-

τη δημιουργικότητα και προσφορά. Ως Υφυπουργός 
Ανάπτυξης, δεσμεύομαι να σταθώ δίπλα τους σε κάθε 
προσπάθεια και πρωτοβουλία, που στοχεύει στην ενδυ-
νάμωση της Πιερίας σε κάθε επίπεδο.
Είμαι πεπεισμένη ότι, μέσα από τη συνεργασία μας, 

θα μπορέσουμε να επιτύχουμε σημαντικά βήματα προς 
την ανάπτυξη, την αναβάθμιση της ποιότητας ζωής 
των πολιτών και την προώθηση έργων και πρωτοβου-
λιών, με θετικό αποτύπωμα στον τόπο μας.
Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου 
Υφυπουργός Ανάπτυξης

Συγχαρητήρια δήλωση για τη νέα διοίκηση της Περιφέρειας 
Κεντρικής Μακεδονίας



ΤΡΙΤΗ 16 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση24 Τυπο - Λάτρης
Με την Σμαρώ ΓιαννούληΥποψήφιος για τη θέση του 

Προέδρου του Επιμελητηρίου 
Πιερίας θα είναι, για ακόμη 
μία φορά, ο κ. Ηλίας Χατζη-
χριστοδούλου. Το ανακοίνω-
σε ο ίδιος κατά τη διάρκεια 
κοπής της πρωτοχρονιάτικης 
βασιλόπιτας της Δ.Ε.Ε.Π. Ν.Δ. 
Πιερίας.
Συγκεκριμένα, κατά τη δι-

άρκεια του χαιρετισμού, μι-
λώντας για τη συνεργασία με 
τη Δ.Ε.Ε.Π., ο κ. Χατζηχριστοδούλου ανέφερε τα εξής: «Πιστεύω να συνεχίσουμε 
και το 2024 και στην επόμενη τετραετία που θα είμαι υποψήφιος και πιστεύω να 
εκλεγώ, να έχουμε και πάλι συνεργασία και ομόνοια μεταξύ μας». 

Επίσκεψη στην Πιερία πραγματοποίησε την Παρασκευή 12 Ιανουαρίου 2024 η 
Υπουργός Εσωτερικών κ. Νίκη 
Κεραμέως, καλεσμένη της το-
πικής κομματικής οργάνωσης 
της Νέας Δημοκρατίας για την 
εκδήλωση κοπής της πρωτο-
χρονιάτικης πίτας.
Η Υπουργός Εσωτερικών 

επισκέφθηκε τους τρεις Δή-
μους της Πιερίας, όπου είχε 
συνάντηση με τους Δημάρ-
χους, συνοδευόμενη από τους 
τρεις Βουλευτές της Ν.Δ. στην 
Πιερία και τοπικά κομματικά 
στελέχη.
Η κ. Κεραμέως, μετά τη συ-

νάντηση της με τον Δήμαρχο 
Κατερίνης Γιάννη Ντούμο, στο 
δημαρχείο, έκανε μια σύντομη 
περιήγηση στον πεζόδρομο 
της πόλης, όπου συνομίλησε 
με πολίτες και καταστηματάρ-
χες.

ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗ ΕΓΓΡΑΦΗ ΣΤΟ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟ ΜΗΤΡΩΟ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ 
(ΗΜΑ) ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ-ΕΤΗΣΙΑ ΕΚΘΕΣΗ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ

Το γραφείο μας αναλαμβάνει την συμβουλευτική υποστήριξη για εγγραφή 
στο (ΗΜΑ) Ηλεκτρονικό Μητρώο Αποβλήτων  και την υποβολή των ετήσιων  

εκθέσεων σε  Επιχειρήσεις/δραστηριότητες, παραγωγοί αποβλήτων. 
Η συμπλήρωση της Έκθεσης Αποβλήτων κάθε έτος είναι υποχρεωτική , 

αρχίζει στις 08/01 και λήγει 07/04
Περισσότερες πληροφορίες : 

ΚΑΛΠΑΚΙΔΗΣ Κ. ΔΑΜΙΑΝΟΣ/ ΧΑΛΚΙΑ Κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ
ΟΙΚΟΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΠΑΡΟΧΗΣ ΣΥΜΒΟΥΛΕΥΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
ΚΑΙ ΜΕΛΕΤΩΝ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ
ΚΥΠΡΟΥ 1   ΚΑΤΕΡΙΝΗ  ΤΚ 60100 

ΤΗΛ 23510-73266  
www.oikodiacheirisi.gr

Το πρωί της Κυριακής 14 
Ιανουαρίου 2024 ειδοποι-
ήθηκαν Λιμενικό και Αστυ-
νομία για ένα αυτοκίνητο 
που έπεσε στο λιμάνι της 
Παραλίας.
Ο νεαρός οδηγός του έχασε 

τον έλεγχο και βρέθηκε με 
το αυτοκίνητό στο λιμάνι.
Ο οδηγός είναι καλά στην 

υγεία του, ωστόσο μετα-
φέρθηκε για προληπτικούς 
λόγους στο νοσοκομείο.

Το χάνι του Κεραμέως την εποχή της Τουρκοκρατίας στο Λιτόχωρο 

Η Υπουργός 
Εσωτερικών κ. 
Νίκη Κεραμέως 
το πρωί του Σαβ-
βάτου λίγο πριν 
την αναχώρησή 
της στην Αθήνα 
δέχθηκε στην 
Κατερίνη τους 
δικηγόρους Νίκο 
και Ζωή Παπανι-
κολάου οι οποίοι 
της δώρισαν μια 
εικόνα της Πανα-
γίας του Ολύμπου 
και των Αγίων της οικογενείας της προς τιμήν του πατέρα της καθηγητή Νομικής 
του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης Κωνσταντίνου Κεραμέως, τον 
οποίο είχε καθηγητή ο Νίκος Παπανικολάου πριν 45 έτη. Την εικόνα φιλοτέχνησε 
ο εικαστικός και αγιογράφος Γιώργος Βροντινός. Την ίδια εποχή ο πατέρας της 
είχε φοιτητή από τη ΣΣΑΣ τον Σωτήρη Μασταγκά από το Λιτόχωρο, απόστρατο 
αξιωματικό και ιστορικό ερευνητή, που από έρευνά του προκύπτει ότι στο Λιτό-
χωρο την εποχή της Τουρκοκρατίας υπήρχε το πανδοχείο του Κεραμέως, από το 
οποίο πήρε το όνομα της η συνοικία «Κεραμίδα» στο Λιτόχωρο. Το γεγονός αυτό 
αναφέρεται και στον κανονισμό του 1904 της τότε κοινότητας Λιτοχώρου.
Επίσης ο παππούς της κ. Υπουργού, δικηγόρος Δημήτριος Κεραμέως ήταν προ-

πολεμικά δικηγόρος πολλών Λιτοχωριτών π.χ. Φιλίππου, Σισκόπουλου, Τατσιό-
πουλου, Καραφέργια, Μπόντη κλπ. και ήταν από τους πιο τακτικούς παραθεριστές 
στο Λιτόχωρο.

Ξημερώματα της 
Δευτέρας 15 Ιανουαρί-
ου 2024 ένας οδηγός 
έχασε τον έλεγχο του 
αυτοκινήτου του και 
προσέκρουσε σε κο-
λώνα φωτισμού.
Το τροχαίο σημει-

ώθηκε στην περιφε-
ρειακή οδό στο ύψος 
της συμβολής με την 
επαρχιακή οδό Κατερί-
νης – Παραλίας, με το 
όχημα να προσκρούει πρώτα στην κολώνα φωτισμού και να καταλήγει στα προ-
στατευτικά κιγκλιδώματα.
Οι δύο νέοι, οδηγός και συνοδηγός, είναι καλά στην υγεία τους.

Το μεσημέρι της Κυριακής 14 Ιανουαρίου 2024 εθεάθησαν στην «ταβέρνα της 
Χαρίκλειας» του Προέδρου της Τοπικής Κοινότητας Νέου Παντελεήμονα Στέλιου 
Γκάρα, οι Αντιδήμαρχοι Λάρισας Δημήτρης Γιωργάκης, Συνταγματάρχης ε.α., 
πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ειδικών Δυνάμεων, και ο κ. Βάϊος Κυρι-
τσάκας. Παρών στην ίδια ταβέρνα και ο Αντιδήμαρχος Κιλελέρ Σωτήρης Νταφό-
πουλος.
Και οι τρεις Αντιδήμαρχοι έφαγαν με τις οικογένειες τους στην ταβέρνα «Χα-

ρίκλεια» του κ. Γκάρα, με τον οποίο συζήτησαν θέματα τοπικής αυτοδιοίκησης. 
Πάντως, όπως πληροφορηθήκαμε, η συνάντηση των τριών Θεσσαλών Αντιδημάρ-
χων στον Νέο Παντελεήμονα ήταν τυχαία.


